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Stargate : Ark of Truth – ÚVOD 
Jelikož patřím mezi ty, které nenadchl film Ark of Truth (podle mého názoru to bylo 
nedůstojné zakončení jinak povedených 10-li let SG), tak jsem se rozhodl pokusit se o 
povídku, která popisuje, jak bych si asi představoval zakončení příběhové linie s Ori. Děj 
navazuje na poslední díl desáté série (unending). 
 
 
 
 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 01 
Úvodní část 
Poté, co se Odysea s asgardskými vylepšeními vrátila na Zem, byla okamžitě svolána porada 
IOA a velitelství SGC ohledně další strategie ve válce proti Ori. Další strategie války se měla 
vyvíjet ve stylu „udeřit a utéct“, lodě Tauri měly napadat orijské křižníky a postupně je 
likvidovat. Problém byl se zjišťováním informací, kde se nepřátelské lodě zrovna nacházejí. 
Během 24 hodin po příletu Odysey k zemi byli asgardské zbraně zkopírovány a namontovány 
na Apollo, které se téměř okamžitě vydalo na první misy "udeřit a utéct. Po jeho návratu byla 
svolána v SGC porada na které se měli zhodnotit výsledky mise a rozhodnout, jaké budou 
další kroky ve válce proti Ori. 
 
Zasedací místnost SGC 
Přítomna byla celá SG1, generál Hank Landry, plukovník Elis a jeden zástupce IOA. 
Slova se ujal Landry, který seděl tradičně v čele stolu. „Tak plukovníku Elisi, rádi bychom 
slyšeli nějaké podrobnosti Vašeho, jak již všichni víme úspěšného“ zdůraznil poslední slovo 
Landry, „útoku proti jednomu z orijských křižníků…?“ 
„No“, začal se spokojeným výrazem ve tváři Elis, „informace o poloze orijského křižníku, 
které jsme získali od Jaffu byli správné. Ori loď se nacházela přesně tam kde měla, tedy na 
orbitě jedné pro nás strategicky nepříliš významné planety, kde ovšem žije několik milionů 
lidí, kterým hrozilo vyhlazení, kdyby odmítly následovat Ori.“ 
„Jistě, informace o planetě nám byli sděleny na minulém briefingu“, snažil se Elise popohnat 
zástupce IOA, který už byl lačný dozvědět se přesné detaily bitvy, aby je mohl dále 
přetlumočit nadřízeným z IOA. 
„Hned po výstupu z hyperprostoru“, pokračoval nevzrušeně Elis „jsme se ocitly ve velice 
výhodném postavení, loď Ori k nám byla zádí a neměla zprvu ani spuštěný štít, což ovšem 
ihned napravila. Okamžitě jsem nařídil vystřelit z obou asgardských zbraňových platforem, 
první dva výstřely orijský štít vydržel, ale již třetí pronikl částečně skrz štít a čtvrtý a pátý 
poslal tu jejich kocábku definitivně do pekel“, prohlásil s širokým úsměvem vítězoslavně Elis, 
kterého jeho vítězství nad nenáviděným nepřítelem, jenž se odehrálo před necelými třemi 
hodinami, evidentně nadchlo. 
„Popravdě řečeno“, podotkla Carterová, „jste měli velké štěstí, z předešlých zkušeností víme, 
že BC 304 bez napájení ZPM nevydrží víc než dva přímé zásahy orijskou hlavní zbraní…a to 
ještě v tom lepším případě“, dodala zamyšleně Samantha. 
„Toho jsem si samozřejmě vědom“, odpověděl ne už tak vesele Elis, „ovšem naše 304 mají 
lepší manévrovací schopnosti, než lodě Ori. To znamená, že při správné taktice bychom měli 
z podobných soubojů jeden na jednoho vycházet vítězně“, dodal sebevědomě Elis. 
„Pochybuji že to příště půjde tak lehce“, připojil se dosud mlčící Mitchel, „Ori jsou sice banda 
zmetků, která si nezaslouží nic jiného, než poslat do horoucích pekel, ale to neznamená že 
jsou to hlupáci na které bude vždy platit stejná taktika“, řekl se zamyšleným výrazem ve tváři 
Cameron. 
„IOA je stejného názoru“, pronesl její zástupce Edward Johnson, „proto bylo rozhodnuto, že 
se podobných akcí bude Apollo účastnit společně s Daidalem, který je právě na cestě z Pegasu 
a měl by dorazit během dvou hodin. Dalších dvanáct bude trvat instalace asgardských 
zbraňových platforem, to znamená, že do té doby by bylo vhodné zjistit polohu dalšího 
osamoceného křižníku Ori a postupně tak vyčistit od Ori celou galaxii, bude-li to možné“, 
pronesl již odsouhlasený plán zástupce IOA. 
„A co Odysea?“, zeptal se zvědavě Mitchel. 
„Odysea je díky ZPM a asgardskému jádru naše nejcennější a zároveň nejschopnější loď“, 
pronesl známý fakt Johnson, „prozatím bude natrvalo hlídat na orbitě Země před případným 



nepřátelským útokem, který je nyní mnohem pravděpodobnější, když máme zbraň schopnou 
zničit křižníky Ori. Zároveň tak bude Odysea pod ochranou antické zbraně v antarktidě“, 
doplnil zjevnou výhodu tohoto rozhodnutí zástupce IOA Johnson. 
„V tom případě nám zbývá vyřešit poslední otázku“, pronesl ke všem Landry, „jak zjistíme 
polohu další lodi Ori, kterou bychom mohli snadno zničit, abychom nepřátelskou flotilu co 
nejvíce oslabili, pro případ že se v brzké době rozhodnou zaútočit na Zem?“ 
Carterová už se chtěla chopit slova, když v tom se chopil slova Teal´c. „Brei´tac je nyní na 
shromáždění svobodných Jaffů, kde se pokusí získat tyto informace a následně nám je 
předat“, pronesl s klidným výrazem ve tváři Jaffa. 
„Ovšem“, pronesl opět Landry, „jaffové mají v galaxii mnoho informátorů, my ale 
neponecháme nic náhodě a kontaktujeme koho budeme moci…“ NEPLÁNOVANÁ 
AKTIVACE BRÁNY ZVENČÍ, NEPLÁNOVANÁ AKTIVACE BRÁNY ZVENČÍ,… 
rozeznělo se zasedací místností a zároveň celým komplexem. 
 
Místnost s bránou 
Z horizontu událostí prakticky vyběhl celý udýchaný mistr Brei´tac. Poté co se za ním zavřela 
iris, hlídkující vojáci si dali na Landryho pokyn pohov, který se sem společně s celou SG1, 
Johnsonem a dokonce i Elisem, přesunul ze zasedací místnosti. 
„Co se stalo mistře Brei´tacu, proč nejsi na shromáždění svobodných Jaffů?“ zeptal se 
okamžitě Teal´c, kterému se vůbec nelíbil téměř až vyděšený výraz mistra Brei´taca, který u 
něho snad nikdy neviděl. 
„Hrozná katastrofa postihla jaffský národ a nyní se řítí i na Vás…“, při těchto slovech se 
Brei´tac sesunul k zemi a ztratil vědomí, až teď si všichni přítomní všimli, že Brei´tac má v 
právé spodní části zad krvavé zranění, které nemohlo být jiného původu než od tyčové 
zbraně… 
TO BE CONTINUED… 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 02 
Ošetřovna SGC 
Mistr Bra´tac právě nabyl vědomí. Když otevřel oči, uviděl Teal´ca jak ho upěnlivě sleduje se 
starostlivým výrazem v očích, Teal´cova tvář byla jako obvykle bez emocionálního zabarvení. 
V místnosti byli ještě přítomni 2 členové nemocničního personálu, a co chvíli se sem přišel 
podívat některý z členů SG1, aby zjistil aktuální stav zraněného, dokonce i generál Landry se 
nechal informovat každých 30 minut o Bra´tacově stavu. Vzhledem k okolnostem a stavu, ve 
kterém Bra´tac dorazil, nikdo nepochyboval, že přináší informace nejvyšší důležitosti. 
„Teal´cu“, pronesl zesláblým hlasem zraněný Jaffa, „jak dlouho jsem byl v bezvědomí od 
mého příchodu sem?“ 
„Asi tři hodiny pozemského času“, odvětil Teal´c, „ale neměj obavy bratře, lékaři říkají, že 
tvé zranění tě již neohrožuje na životě. Vybojujeme spolu ještě mnoho bitev. Ale nyní mi 
řekni, kdo ti to způsobil? Tvoje zranění bylo nepochybně způsobeno zásahem tyčové zbraně.“ 
„A co se to na nás řítí za katastrofu“, zeptal se zvědavě Mitchell, který spolu se zbytkem SG1 
a generálem Landrym v zádech právě vstupovaly do místnosti, kam se vydaly hned poté, co 
byli nemocničními asistenty upozorněni na to, že Bra´tac nabyl vědomí. 
„Ori společně s částí Jaffů, které odedneška odmítám nazývat svými bratry, plánují útok na 
vaši planetu“, při těchto slovech se ani Teal´c neubránil mírně překvapenému výrazu, „který 
by se měl odehrát v příštích 48 hodinách“ sdělil stroze důležitou informaci stále slabým 
hlasem Bra´tac. 
Landry po vyslechnutí této informace okamžitě přistoupil k telefonu na ošetřovně a zavolal 
svému sekretáři, aby na jeho zodpovědnost svolal za hodinu do Pentagonu zasedání IOA, 
americké vlády a velitelů ozbrojených složek americké armády, s odůvodněním, že má 
důvěryhodné informace o blížícím se útoku na Zemi, který by měl proběhnout v příštích 48 
hodinách. 
„Jak jste se dostal k těmto informacím a co se přihodilo na zasedání svobodných Jaffů?“, 
zeptala se Carterová, zatímco si generál Landry vyřizoval telefonát. 
Mistr Bra´tac se zhluboka nadechl a začal vyprávět, co se přihodilo na shromáždění 
svobodných Jaffů. „Již před začátkem zasedání, které se původně mělo věnovat otázce 
pomoci vašim lodím při bojích s Ori, se mezi Jaffy rozšířila informace, že lodě Ori začali 
napadat a vyhlazovat jaffské světy, které se odmítly připojit k jejich plánovanému útoku na 
Vaši planetu. Je zřejmé, že se Ori obávají síly vašich lodí, proto hledají mezi Jaffy podporu 
pro útok. Každé jaffské lodi se kterou se střetnou dají na vybranou, buď se připojí k Ori a 
jejich útoku na Zem, nebo budou bez milosti zničeni. Naneštěstí této jejich taktice podlehlo 
mnoho Jaffů…“ dodal se smutným, ale i opovržlivým výrazem ve tváři mistr Bra´tac. 
„Zbabělci!“, řekl s kamenným výrazem ve tváři na nejvyšší míru soustředící se Teal´c. 
„Oni se snaží zlikvidovat jediného našeho potenciálního spojence a poštvat ho proti nám“, 
řekla vystrašeně Vala. 
„Ano, je to tak“, přisvědčil Bra´tac, „těsně předtím, než mělo začít zasedání svobodných Jaffů 
se z hyperprostoru u Dakary vynořili dva křižníky Ori, spolu s asi dvěma tucty lodí třídy 
Hatak na jejichž palubách byli Jaffové, kteří se připojily k Ori. Na orbitě planety bylo tou 
dobou asi 40 našich Hataků včetně několika dalších menších lodí a další byli na cestě. Naše 
lodě se zde seskupovaly s úmyslem bránit jaffské světy před útoky Ori. Naše Hataky okamžitě 
spustili palbu na orijské lodě, bohužel naše zbraně nedokáží proniknout štítem orijského 
křižníku, ani v takovémto množství. Orijové vyslali každé lodi zvlášť výzvu k tomu, aby se 
přidaly na jejich stranu, neudělají-li tak, budou bez milosti zničení, stejně tak, jako jejich ženy 
a děti na Jaffy obydlených planetách.“ 
„Bastardi“, pronesl znechucený Mitchell, „musíme něco udělat a nakopat jim zadky jednou 
provždy“, dodal odhodlaně. 



„Vskutku“, připojil se svalnatý Jaffa po jeho boku. 
„Ori nám dali dvě minuty na rozmyšlenou s tím, že neodpovězení do stanoveného limitu bude 
považováno za protivení se jejich vůli“, pokračoval Bra´tac. „Několik našich lodí přestalo po 
několika okamžicích střílet a poslali Orijům zprávu, že přistupují na jejich požadavky. 
Velitelé lodí, kterým výhružky Ori nezatemnily mozek a zbyl jim v těle ještě alespoň kousek 
cti, na to reagovaly tak, že přesměrovaly svojí neúčinnou palbu z křižníků Ori na kolaborující 
zrádce Jaffského národa. Ještě neuběhly ani ony slíbené dvě minuty a již bylo jasné, kdo na 
které straně stojí. Poté se nad Dakarou rozpoutalo opravdové peklo, Jaffové se vraždily 
navzájem a křižníky Ori téměř každou ranou sestřelili jeden Hatak, který se odmítl podrobit 
jejich vůli, dokonce na několika lodích mezi sebou bojovali skupinky Jaffů s odlišným 
názorem na požadavek Ori“, pokračoval v líčení smutných událostí Bra´tac. 
Po těchto slovech zůstali všichni v místnosti jakoby oněmělý, nepříjemnou chvilku ticha 
prolomil až generál Landry. „Máte představu, kolika lodím budeme muset přesně čelit?“ 
„Bohužel přesné číslo neznám“, odpověděl vyčerpaně jaffský mistr. „Během bitvy na orbitě 
jsem se nacházel na povrchu planety, kde jsem měl možnost celou situaci sledovat díky naším 
přístrojům, ovšem hned po započetí bitvy jsme museli čelit pozemnímu útoku kolaborantů, 
kteří se začali na povrch přenášet kruhy. Se štěstím jsem se dostal k bráně a zadal koordináty 
Země, výsledek bitvy jsem na vlastní oči neviděl, ale je jasné, že jsme proti křižníkům Ori a 
asi 30-ti kolaborantským Hatakům nemohli vyhrát“, řekl už hodně unaveným hlasem mistr 
Bra´tac. 
„A jak víte, že se útok uskuteční v příštích 48 hodinách a ne dříve?“ otázal se Daniel. 
„Dvě orijské lodě operovali na okraji galaxie a zbytek flotily čeká na jejich přílet“, opověděl 
vyčerpaný Jaffa. 
„Chtějí zaútočit v plné síle“, řekl zamračeně Mitchell. 
„Dobrá, to by prozatím stačilo“, řekla doktorka, která měla na starosti dohled nad 
Bra´tacovým stavem a která se rovněž během rozhovoru dostavila do nemocničního pokoje. 
„Všichni se zúčastníte porady v pentagonu a očekávám nějaké dobré nápady, jak se z toho 
dostaneme“, řekl pevným velitelským hlasem generál Landry směrem ke členům SG1 a 
rychlím krokem odešel do své kanceláře, kde na něho již čekal hovor na červeném telefonu. 
 
Pentagon, jednací místnost 
Přítomna byla celá SG1, několik hlavních představitelů IOA, sbor náčelníků a samozřejmě 
velení SGC spolu s veliteli pozemských lodí, byl zde přítomen dokonce i generál Jack Oneill. 
Byly zde také představitelé Ruska a Číny, jelikož to byli krom USA zatím jediné země, které 
měli vlastní programy výstavby BC 304. 
Všichni, kteří se účastnili porady, byli již obeznámeni s nejnovějšími zprávami od mistra 
Bra´taca. Slova se ujal generál George Hammond, vrchní velitel obrany Země. 
„Podle nejnovějších zpráv od mistra Bra´taca bude Země nejpozději do dvou dnů čelit 
společnému útoků sedmi křižníků Ori a blíže neurčenému počtu lodí třídy Hatak, jejichž počet 
se odhaduje kolem třiceti lodí“, začal Hammond s již známými informacemi. 
„Můžeme tomu panu Bra´tacovi věřit?“, otázal se jeden ze zástupců IOA, který ve své funkci 
nebyl dlouhou dobu. 
„Ano, můžeme“, řekl stroze Jack Oneill tak, aby se již dál neplýtval čas zpochybňováním 
důvěryhodnosti starého Jaffy, kterého se za léta co se znají, naučil pokládat za svého dobrého 
přítele. 
„Mistr Bra´tac mnohokrát prokázal loajalitu vůči naší planetě, ani já nepochybuji o 
důvěryhodnosti jeho slov“, přidal se Hammond, „ostatně něco podobného se dalo očekávat. 
Nyní jsme pro Ori největší a vážnou hrozbou v této galaxii, je logické že se nás chtějí zbavit. 
Otázka zní, co my můžeme udělat pro to, abychom jim v tom zabránili.“ 
Tentokrát se chopil slova velitel USS Daedalos plukovník Caldwell. „Máme přeci antickou 



zbraň v Antarktidě, drony se v minulosti ukázaly být proti Hatakům více než účinnou zbraní a 
na Ori lodě by měli fungovat taky.“ 
„To je sice pravda“, odpověděl Hammond, „antická zbraň v Antarktidě, která bude pod 
velením generála Jacka Oneilla, bude spolu s našimi BC 304 tvořit páteř obrany Země, ovšem 
podle našich výpočtů, počet dronů který v současné době v antické základně, nebude stačit na 
sestřelení více než dvou orijských mateřských lodí.“ 
„Nemůžeme si nechat poslat nějaké drony z Atlantis?“, zeptal se opět jeden ze zástupců IOA. 
„Bohužel ani to není možné“, reagoval opět velitel obrany Země, „Atlantis sama má 
zanedbatelné množství dronů, krom toho nám při posledním kontaktu, který proběhl zhruba 
před půl hodinou, sdělili, že se wraitské lodě z celé galaxie se stahují na jedno místo. Přestože 
ve skutečnosti nevíme proč tomu tak je, jedním takovým důvodem by mohl být plánovaný 
útok na Atlantis, proto by bylo nemoudré připravit Atlantis o její jedinou možnost obrany.“ 
„Atlantis ponechme pro teď stranou“, chopil se slova ruský zástupce, „výstavba naší BC 304 
nebude dokončena dřív, než za pár týdnů, jak jsou na tom s bojeschopností Vaše lodě?“, 
zeptal se směrem k Hammondovi. 
„Apollo a Odysea jsou plně funkční, jejich zbraně byli na orijských křižnících již úspěšně 
vyzkoušeny, instalace asgardských zbraní na Daedalos by měla být dokončena za nějakých 5-
6 hodin. Nyní, když máme stav nouze, jsme si s instalací trochu pospíšili.“ Hammond se na 
chvíli odmlčel a pak se obrátil na čínského zástupce s dotazem: „A v jakém stavu se nachází 
Vaše BC 304?“ 
„Instalace štítové technologie byla již úspěšně dokončena“, odpověděl okamžitě Číňan a 
přitom po očku pozoroval ruského zástupce, jak na jeho slova zareaguje, „instalaci 
asgardských zbraní necháme na Vašich zkušených technicích, ostatně mohou nastoupit ihned, 
co dokončí práce na Daedalovi.“ Po krátké odmlce, při které se zhluboka nadechl, dodal: 
„Ovšem máme problém s motory, se stavbou hypermotorů jsme ještě ani nezačaly a ty 
podsvětelné šly nedávno teprve do výroby, takže naše loď je zatím také nepoužitelná.“ 
„To ovšem znamená, že naše lodě budou čelit více než desetinásobné přesile“, řekl nahlas 
děsivou vizi Hammond. „Napadá někoho z Vás, jak bychom mohli tento nepříznivý poměr 
poněkud vylepšit?“, při těchto slovech Hammond pohlédl k členům SG1 od nichž očekával 
jako vždy nějaké řešení. 
První se chopil slova Teal´c. „Přestože se část Jaffů přidala k orijům, mám mezi Jaffy stále 
mnoho dobrých přátel, o jejichž loajalitě nepochybuji. Mohl bych se pokusit je zkontaktovat a 
požádat o pomoc. Ovšem tento plán bude úspěšný pouze za předpokladu“, pokračoval 
vyrovnaným hlasem Teal´c, „že již nebyly zničeni oriji, nebo kolaboranty,“ použil již celkem 
vžitý termín Teal´c. 
„Dobrá“, přikývl na Teal´cův návrh Hammond, „pokusíte se je zkontaktovat ihned po 
skončení porady. Nějaké další návrhy?“ 
„Já bych jeden měla, pane,“ reagovala okamžitě Carterová, „V rámci planetární obrany Země 
jsem se spolu s vědci z oblasti 51 podílela na vývoji zařízení, které by zabraňovalo otevření 
hyperprostorového okna a cestování v hyperprostoru v blízkosti Země. Pokuď vím, zařízení 
by mělo být hotové, jen dosud neprošlo příslušnými testy. Mohla bych rozsah jeho působnosti 
upravit tak, že budeme vědět, v jaké vzdálenosti od Země nepřátelské lodě vyskočí z 
hyperprostoru. To by mohlo naším lodím poskytnout nezbytnou taktickou výhodu.“ 
„Skvělý nápad plukovníku,“ pochválil Samantu Hammond, „nějaké další návrhy?“ 
„Vlastně ano pane“, pokračovala dále Samanta, „s loděmi Ori se budou muset vypořádat buď 
naše BC 304, nebo antická zbraň v Antarktidě. S Hataky, které neprošly Anubisovou úpravou 
štítové technologie, by si měli poradit naše specielně upravené rakety s maskováním, které 
ponesou letouny F302. Bohužel na Hataky, jejichž štítová technologie byla upravena 
Anubisem jsou tyto rakety neefektivní, nehledě na to, že zbraně těchto Hataků výrazně 
zatěžují štíty našich 304.“ Sdělila důležitá fakta Carterová, jenž byla dosud většině účastníků 



neznámá. 
„Je nějaký způsob, jak bychom se mohli proti těmto lodím efektivně bránit?“ otázal se 
Hammond, tentokrát již nikoli všech v místnosti, ale přímo Carterové. 
„Vlastně ano, pane“, pokračovala dále plukovník, „díky tomu, že Thorova mysl byla kdysi 
spojena s jedním takto upraveným Hatakem a v podstatě ho ovládla, máme k dispozici 
detailní znalost jejich štítové technologie, která je obsažena v asgardském jádru. Mohu se 
pokusit upravit asgardské transportní zařízení tak, abychom byli schopní přenést na tyto 
Hataky naše jaderné hlavice…“ 
„Nebo naše zásahové jednotky“, skočil Carterové do řeči Mitchell, „pokuď by se nám 
povedlo tyto lodě ovládnout a dostat na naší stranu, mohlo by nám to v boji výrazně pomoci.“ 
„Ano, to by bylo efektivnější“, uznala Samanta, „ovšem, musíme si připustit i možnost, že 
budou naše lodě zničeny, nebo poškozeny v boji natolik, že bude jejich transportní zařízení 
mimo provoz. Proto navrhuji za použití asgardské technologie vytvořit satelit s goauldským 
maskováním, které jak víme, Ori nedokáží odhalit. Na tento satelit instalujeme asgardskou 
transportní technologii, která by měla na starosti nejen přenášení našich lidí, nebo hlavic na 
nepřátelské Hataky, ale i přenášení posádek našich lodí do bezpečí – to ovšem pouze v 
případě, že by čelili bezprostřední hrozbě zničení.“ 
„Stihneme něco takového vytvořit dříve, než dojde k útoku?“ otázal se Hammond. 
„Mé předběžné výpočty ukazují, že jeden takovýto satelit bychom měli být schopni vytvořit 
za méně, než 24 hodin“, po této Samantině řeči už situace Země nevypadala tak zoufale, jak 
se zpočátku zdálo. 
„A nemůžeme si prostě postavit satelity, které by sestřelovaly orijské lodě přímo z oblohy?“, 
otázal se střízlivě uvažující Jack Oneill. 
„Popravdě řečeno můžeme,“ přiznala Carterová, i když tón jejího hlasu naznačoval, že v tom 
bude nějaký háček, „jenomže na to nemáme dostatek času a ani surovin. Asgardské jádro, 
mimo jiné, obsahuje instrukce, jak vytvořit planetární obranu za pomoci vesmírných satelitů. 
Náš transportní satelit bude v podstatě zjednodušenou verzí jednoho z těchto satelitů.“ 
„Kolik času a materiálu bychom potřebovali na vytvoření takovéto planetární obrany?“, zeptal 
se jeden ze zástupců IOA. 
„Kdybychom měli dostatek naquadahu a neutronia, které se ovšem v naší galaxii nevyskytuje, 
byli bychom schopni do tří týdnů vytvořit satelitní síť, která by pokryla prostor nad nejvíce 
obydlenými částmi naší planety.“ Po těchto slovech to v jednací místnosti trochu zašumělo, 
byla to totiž pro každého zbrusu nová informace, kterou Carterová zjistila teprve před necelou 
hodinou, když se snažila za pomoci asgardského jádra vytvořit efektivní plán obrany Země. 
„Navrhuji, aby bylo vytvoření obranné satelitní sítě předmětem příštího jednání“, řekl nejvýše 
postavený zástupce IOA. „Tedy pokud bude obrana Země úspěšná,“ dodal něco, co si nechtěl 
nikdo moc připustit, že by se nestalo. 
„Dobrá“, odpověděl generál Hammond, „pokuď již nikdo nic jiného nemáte…“ 
„Já bych měla“, skočila generálovi do řeči Vala, asi vteřinu předtím, než to samé stihl Daniel 
Jackson. „Je jasné, že primárním cílem útoku budou Vaše BC 304, proto bych měla nápad, jak 
to orijům a kolaborantům trochu ztížit.“ 
„Co přesně máte na mysli“, zeptal se se zájmem Hammond. 
„Znám souřadnice planety, kde se mohu pokusit získat zařízení, které je schopno vytvořit 
hografické repliky Vašich lodí a tím zmást útočníky,“ prohlásila jakoby mimochodem Vala. 
„A jste si jistá, že to bude fungovat i na lodě Ori?“, zeptala se Carterová, „mají přeci jen 
vyspělejší senzorovou techniku než jaffské Hataky.“ 
„To bohužel nevím“, řekla popravdě Vala, „ale Hataky po určitou dobu nedokáží rozpoznat 
mezi holografickou replikou a skutečnou lodí, proto si myslím, že by to za pokus stálo. Má to 
ovšem malý háček, planeta se nachází na území Luciánské aliance, proto nemusí být zrovna 
snadné, toto zřízení získat.“ 



„SGC Vám v rámci možností poskytne potřebnou podporu v rámci získání tohoto zařízení“, 
prohlásil generál Hammond. „Co jste měl na srdci Vy, pane Jacksonne?“, obrátil se generál na 
Daniela. 
„No,“ začal poněkud rozpačitě Daniel, „vypadá to, že po vojenské stránce máme proti Ori a 
jaffským kolaborantům celkem slušnou šanci se ubránit. Ovšem armáda Ori bude pod 
vedením povznesené bytosti, proti které nemáme žádnou efektivní obranu“, připomněl dosud 
opomíjený fakt Daniel. 
Danielova slova vyvolala mezi účastníky rozpačité pohledy, každý si uvědomoval, že i kdyby 
se jim podařilo zneškodnit, či vyřadit z boje všechny nepřátelská plavidla, nemusí to 
znamenat vítězství. 
„Máte nějaký návrh, co bychom mohli udělat, abychom Adrii zabránili ve zničení naší 
planety?“, zeptal se Hammond přímo Daniela, protože ve tvářích ostatních dokázal vyčíst 
spíše bezradnost. 
„Tak v první řadě, Adrii nemůžeme zabít“, začal Daniel, „Merlinova zbraň je nyní někde v 
galaxii Ori, pokuď vůbec ještě existuje. Adria čerpá svoji sílu z uctívačů v této galaxii, to 
znamená, že jediné co můžeme udělat je, že se pokusíme co nejvíce snížit jejich počet a tím ji 
co nejvíce oslabit a doufat, že to bude stačit k tomu, aby neměla dostatek sil, či schopností k 
destrukci naší planety.“ 
„Jak to chcete přesně udělat?“, zeptal se Hammond Daniela, na kterém bylo vidět, že má jako 
jediný v této souvislosti nějaký plán. 
„Na orijských křižnících se nacházejí její nejoddanější stoupenci, proto jich musíme zničit co 
nejvíce pokud možno v co nejkratší době“, začal objasňovat taktiku Daniel. 
„Ano, taktika vesmírné bitvy se bude probírat již jen s kapitány našich lodí a jejich posádkou, 
hned po skončení tohoto zasedání,“ reagoval Hammond. 
„Další věc, kterou můžeme udělat je, že využijeme co největší množství našich SG týmů na 
boj s Převory na jednotlivých planetách“, začal objasňovat další část svého plánu Daniel. 
„Použijeme naše anti-převoří zařízení, pokud možno před o nejvíce obyvateli a Převora 
jednoduše zabijeme. Tím bychom měli snad dostatečně zpochybnit moc Ori a zajistit tak 
úbytek uctívaču. Bohužel to je asi tak jedině, co můžeme proti Adrii v tuto chvíli udělat“, 
přiznal poněkud zasmušile Daniel, „a abych byl upřímný, nejsem si vůbec jistý, jestli nám to 
k něčemu bude.“ 
„Je to to nejlepší co máme,“ řekl Hammond, „pokud nikdo nepřijde s lepším návrhem, 
začneme realizovat Vámi navrženou strategii okamžitě.“ 
„Možná nám konečně pomůžou“ prohlásil zvýšeným hlasem generál Oneill a při tom vyslal 
pro většinu přítomných poněkud nejasnou gestikulaci někam směrem ke stropu místnosti, „no 
víte kdo“, prohlásil již směrem k účastníkům zasedání Jack. 
„Na zásah povznesených Antiků se nemůžeme spoléhat, pane“, řekla Carterová, naší jedinou 
nadějí je, že bude Danielův plán fungovat.“ 
„Dobrá“ řekl generál Hammond a při svých slovech povstal na znamení ukončení porady, 
„všichni víte, co máte dělat, tak se do toho neprodleně pusťte. Za 5 minut začne porada s 
posádkami našich BC 304 a piloty F302, naše schůze je skončena.“ 
Po těchto jeho slovech začaly být transportováni jednotlivý účastníci schůze pryč a na jejich 
místa byli přenášeni posádky pozemských vesmírných lodí a stíhaček. 
TO BE CONTINUED... 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 03 
Zhruba necelých deset hodin od konce schůze v Pentagonu se na orbitě Země vznášely již tři 
plně vyzbrojené a k boji připravené BC 304, ke kterým se měla připojit v krátké době asi 
padesátka letounů F-302. Hvězdná brána v SGC byla takřka v nepřetržitém provozu. SG týmy 
chodili na mise na planety, o kterých věděly, nebo alespoň předpokládaly, že se na nich 
vyskytují Převoři a v souladu s rozkazy ze zasedání v Pentagonu je systematicky 
‚neutralizovali‘. Obyvatelé naprosté většiny planet byli za osvobození od Převorů vděčni a jen 
málo kde se příslušníci SG jednotek setkali s odporem vůči jejich záměru zlikvidovat Převory. 
Šlo zejména o planety, kde se jejich obyvatelé ještě nedoslechli jak orijové zacházejí s těmi, 
kteří se odmítnou podrobit jejich vůli. 
Teal´c se vydal na samostatnou misi na Jaffy obydlené planety, kde jak doufal, nalezne 
nějakou vojenskou podporu na obranu Země. Přestože se orijům díky nemilosrdné 
zastrašovací taktice podařilo dostat část jaffského národa na svoji stranu, bylo mezi nimi stále 
mnoho těch, kteří by raději zemřeli, než by znovu sloužili falešným bohům a část z nich si 
také uvědomovala, jakou roli sehrála Země při jejich osvobození od Goa´uldů. Proto všichni 
doufali, že se Teal´c nevrátí s prázdnou. 
Vala, Mitchell a Daniel se vydali na planetu, která se nacházela hluboko v území Luciánské 
aliance shánět ono holografické projekční zařízení, které by mohlo pozemským lodím přinést 
v nadcházející bitvě potřebnou taktickou výhodu. 
Samanta Carterová nevěděla, kde ji hlava stojí. Ihned po úspěšném odzkoušení ‚rušičky 
cestování v hyperprostoru‘, jak zněl pracovní název zařízení, které v omezeném rozsahu 
zabraňovalo cestovat v HP v okolí planety Země, se ihned pustila do tvorby počítačového 
programu, který měl umožnit projití asgardského transportního paprsku skrz štít Anubisem 
upravených Hataků. Program se ji před malou chvílí podařilo úspěšně dokončit, bohužel 
fungoval zatím jen teoreticky, protože zatím nebyla možnost, jak ho vyzkoušet v praxi. 
 
Orbita planety Země, můstek USS Odyssey 
„Pane“, oslovil plukovníka Emersona člen posádky, který měl mimo jiné na starosti sledování 
dálkových senzorů, „podle našich dálkových senzorů se k nám hyperprostorem blíží sedmnáct 
kontaktů, podle všeho jde o lodě třídy Hatak.“ 
„Za jak dlouho tady budou?“, zeptal se bez přemýšlení Emerson. 
„Budou-li pokračovat stávající rychlostí, tak za nějakých 30-35 minut, pane.“ Odpověděl 
senzorový. 
„Tak už je to tady“, řekl si spíše pro sebe Emerson, „a co lodě Ori?“, zeptal se ještě 
senzorového. 
„Krom lodí třídy Hatak žádné další kontakty nezaznamenávám“, odpověděl senzorový. 
„Dobře, pošlete okamžitě tyto informace do SGC a taky na Daedalos a Apollo, pokud je již 
samy nezachytili“, rozkázal plukovník. 
 
Zasedací místnost SGC, cca 5 minut po zachycení Hataků směřujících k Zemi 
„Za nějakých pětadvacet minut můžeme očekávat přílet sedmnácti lodí třídy Hatak, 
pravděpodobně s nepřátelskými úmysly“, začal bleskovou poradu generál Hank Landry, 
„jakou navrhujete strategii?“, otázal se přítomných. 
V místnosti krom něho seděli všichni tři velitelé pozemských lodí, zástupce IOA Johnson, z 
SG1 zde byla pouze Carterova, protože všichni ostatní z jejího týmu byli stále mimo Zemi. 
Byl zde i mistr Bra´tac, který se i přes protesty ošetřujících lékařů rozhodl opustit ošetřovnu. 
„Se vší úctou pane“, začala už téměř tradičně Carterová, „nemáme jistotu, že jde o nepřátelské 
Hataky, je možné, že se Teal´covy podařilo sehnat pomoc mezi Jaffy.“ 
„Na to se nemůže spoléhat“, chopil se slova Johnson, „krom toho, by nás Teal´c o příletu 



spřátelených lodí dopředu informoval, a pokud vím, dosud se tak nestalo.“ 
„Souhlasím“, přiklonil se Landry na stranu zástupce IOA, „musíme být připraveni na 
jakoukoli možnost. Jak daleko jste pokročili s konstrukcí toho Vašeho transportního 
satelitu?“, zeptal se Landry Carterové. 
„Nebude hotový dříve jak za deset hodin, pane“, odpověděla Carterová, „popravdě řečeno 
přílet orijské flotily jsme neočekávaly dříve, než za nějakých dvacet hodin, pane“, odpověděla 
Samanta, které se pořád nezdálo, že by Ori rozdělili svoje síly a poslaly Jaffy napřed, místo 
toho, aby zaútočili najednou a to v co největším počtu. „Ovšem naše asgardské transportéry 
na našich lodích, jsou právě nastavovány tak, aby pronikly štítem Anubisem upravených 
Hataků.“ 
„Výborně“, pronesl Landry, „kolik výstřelů z asgardské zbraně je potřeba k sestřelení jednoho 
Hataku?“, položil Landry otázku směrem ke kapitánům BC 304. 
„Měl by stačit jeden“, odpověděl jako první Caldwell, „ovšem asgardské zbraně v boji s 
Hataky ještě nebyli vyzkoušeny.“ 
„Jak jsem říkala již na poradě v Pentagonu“, vložila se do hovoru opět Samanta, „každá naše 
F302 nese dvě rakety s maskováním, které jsou naladěny na fluktuaci štítů neanubisovských 
Hataků, každá jednotlivá raketa má dostatečnou sílu k zničení jednoho Hataku. Vypořádat se 
se sedmnácti Hataky by tedy neměl být problém, nehledě na to, že díky našemu 
‚antihyperprostorovému zařízení‘ víme, v jaké vzdálenosti od Země Hataky z hyperprostoru 
vyskočí.“ 
„A proč nemůžeme nastavit rakety na F302 tak, aby sestřelovaly i Anubisem upravené 
Hataky?“, zeptal se zvídavým hlasem Ellis. 
„To bohužel není možné“, odpověděla Samanta, „nebo alespoň prozatím nevíme jak. 
Anubisem upravená štítová technologie pracuje na odlišném principu, než klasická 
goa´uldska…“ 
Samantu přerušil Walter, který právě vstoupil do místnosti se slovy: „Pane“, řekl směrem k 
gen. Landrymu, „Odyssey nám právě poslala zprávu, že zachytila další tři Hataky směřující k 
Zemi. Blíží se k nám z odlišných souřadnic než první skupina, a podle našich výpočtu, dorazí 
k Zemi zhruba 5 minut po první skupině.“ 
„Dobrá,“ vzal na vědomí novou informaci Landry, „prioritou případného střetnutí bude 
neztratit v bitvě ani jednu naši loď. Abychom měli šanci uspět v boji s orijskými loděmi, 
budeme zcela jistě potřebovat všechny tři. Proto, když bude některé naší lodi selhávat štít, 
vyšle signál k vypnutí rušičky HP a skočí do HP, aby tak předešla svému zničení. Pro všechny 
případy máme v pohotovosti i naší antickou základnu, i když doufám, že její použití nebude 
nutné, protože s touto vlnou útoku by se měli vypořádat především naše F-302 a asgardský 
transportní paprsek. Jestli již nikdo nic nemáte…“ 
„IOA vypracovala přesné instrukce, co se týče použití transportní technologie na nepřátelské 
Hataky“, skočil Landrymu do řeči Johnson a bez dalšího pobízení pokračoval, „stále ještě 
vlastníme omezené množství tok´erského plynu, který zabíjí symbionty. Vzhledem k 
ohrožení, v jakém se nyní Země nachází, IOA odsouhlasila jeho použití v bojových 
podmínkách.“  
Z výrazů Samanty a Bra´taca bylo patrné, že se jim takováto taktika boje moc nezamlouvá, na 
druhou stranu si byli vědomi, že Země musí použít všech dostupných prostředků, aby 
zabránila svému zničení.  
„Jed na symbionty bude přenesen do klíčových částí Hataku,“ pokračoval nevzrušeně 
Johnson, „tedy na Peltak, do strojovny a do záložní řídící místnosti. Několik vteřin po tom 
budou do stejných míst přeneseny naše jednotky, které by měli podle možností zajistit 
převzetí, nebo vyřazení těchto lodí z boje.“ 
„Generále Landry“, zapojil se poprvé do rozhovoru doposud mlčící mistr Bra´tac, „rád bych 
se účastnil případného vyjednávání s veliteli přichozích Hataků, bude-li to možné.“ 



Po krátkém rozmýšlení Landry odpověděl: „Vaše účast na případných vyjednáváních bude 
vítána, mistře Bra´taku, budou-li ovšem nějaká“, po těchto slovech se Landry obrátil k 
ostatním, „myslím, že vše potřebné jsme již probrali, za chvíli tu budeme mít nezvané hosty. 
Rozchod!“, zavelel velitelským hlasem generál. Po tomto rozkazu se Ellis, Caldwell a 
Emerson nechali přenést na můstky svých lodí, zbytek přítomných se odebral do řídící 
místnosti SGC. 
 
Nedaleko orbity planety Země 
Z hyperprostoru právě předčasně vyskočilo 17 Hataků, kteří měli namířeno až na orbitu, v 
jejich těsné blízkosti – v dostřelu svých zbraní – je již očekávala trojice taurijských křižníků a 
necelá padesátka letounů F-302. Pozemské lodě okamžitě vyslali žádost o identifikaci s 
dovětkem, že neodpovězení budou považovat za nepřátelský akt a neprodleně začnou s 
palbou, která bude pro protivníka znamenat jistou smrt. 
Odpověď byla téměř okamžitá, všechny tři lodě Tauri zachytili vysílání, které okamžitě 
přeposílali do velitelství SGC a do Pentagonu. 
 
Velitelství SGC, řídící místnost 
Na obrazovce se k údivu všech objevila tvář Rak´nora, Jaffy, který byl Teal´cův i Bra´tacův 
dobrý známí a podílel se i na mnoha společných operacích s jednotkami SGC proti 
Goa´uldům. 
„Zdravím Vás Rak´nore“, začala Samanta, ještě předtím, než stačil oslovený Jaffa cokoli říci, 
„co Vás přivádí k naší planetě?“ Zeptala se opatrným tónem hlasu, přestože si byla téměř 
jistá, že Rak´nor by s Ori nikdy nespolupracoval, opatrnosti ale nebylo nikdy nazbyt. 
„Ori napadly několik našich planet a vyhlazují i civilní obyvatelstvo, pokud se jim odmítne 
podvolit. Vy jste jediní v galaxii, o kom víme, že vlastní zbraně schopné zničit jejich lodě, 
proto Vás žádáme, abyste se s námi o tuto technologii neprodleně podělili a my se tak mohli 
efektivně bránit a zachránit tak mnoho nevinných životů.“ Sdělil stroze důvod svého příletu 
Rak´nor. 
„To nebude možné“, odmítl rezolutně požadavek gen. Landry, „máme informace, že se část 
jaffské flotily připojila k Ori a společně plánují útok na naší planetu, jak máme vědět, že k 
nim nepatříte a nesnažíte se nás jen připravit o naše technologie?“ Píchl do vosího hnízda 
Landry. 
„Letíme sem přímo z prohrané bitvy nad Dakarou, kde jsme svedli neúspěšnou bitvu s dvěma 
křižníky Ori a loděmi jaffských zrádců. Nacházíme se v zoufalé situaci a nemáme čas na 
vyjednávání, nevydáte-li nám Vaše zbraňové technologie okamžitě a dobrovolně, budeme 
nuceni si je vzít sami i za cenu použití síly, naše lodě jsou přeci jenom v přesile.“ Řekl 
rezolutně Rak´nor, který si očividně neuvědomoval skutečné možnosti taurijské flotily, ale 
poté poněkud smířlivějším tónem dodal. „Nemáme zájem s Vámi bojovat, ale jsme opravdu v 
zoufalé situaci, naše zbraně jsou proti Ori neúčinné a musíme se proti nim nějak bránit, další 
alternativou je pro nás smrt, takže vidíte, že nemáme co ztratit. Dáme Vám jednu minutu na 
rozmyšlenou“, dodal opět pevným hlasem Rak´nor a okamžitě přerušil spojení. 
„Samanto Carterová“, oslovil plukovnici Bra´tac, „pošlete mě na peltak Rak´norovi lodě, snad 
ho dokážu přivézt k rozumu dříve, než se zde bude opakovat katastrofa podobna té nad 
Dakarou“, řekl s napjatým výrazem ve tváři mistr Bra´tac. 
Carterova letmo pohlédla na Landryho, který přikývl na znamení souhlasu, načež 
kontaktovala Odyssey. Rak´norova loď a tři další Hataky z jeho flotily patřili k 
poanubisovské generaci, takže Bra´tacův požadavek byl snadno proveditelný. Za pár dalších 
vteřin se v řídící místností SGC objevilo světlo asgardského transportního zařízení a mistr 
Bra´tac zmizel a objevil se na peltaku Rak´norovi lodi. 
 



Můstek USS Odyssey 
Odyssea právě dokončila transport mistra Bra´taca, když v tom senzorový ohlásil směrem k 
Emersonovi: „Pane, téměř ve stejné chvíli, ve které Rak´norovi Hataky vystoupili z 
hyperprostoru, ty další tři kontakty, které k nám směřují, podstatně zvýšili svoji rychlost a 
budou tady za méně než minutu…ovšem je tu něco zvláštního,“ řekl překvapeným hlasem 
senzorový. 
„Co zvláštního?“, dožadoval se okamžitého vysvětlení velitel Emerson. 
„Ty tři Hataky v tuto chvíli letí vyšší rychlostí, než které jsou Hataky schopné, alespoň dosud 
jsme se s takovýmto výkonem u tohoto typu lodi nesetkali“, řekl zaraženě senzorový, 
„rozeznáváme také vyšší energetické signatury, než je tomu běžné u normálních Hataků.“ 
„Jste si jistý, že se opravdu jedná o Hataky a ne o křižníky Ori?“ dožadoval se vysvětlení 
Emerson. 
„Popravdě řečeno nevím, co si o tom mám myslet, pane“, odpověděl rozpačitě senzorový, „za 
20 vteřin budeme mít vizuální kontakt.“ 
TO BE CONTINUED… 
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Můstek USS Odyssey, nedaleko planety Země 
„Vizuální kontakt za 5, 4, 3, 2, 1… tři lodě třídy Hatak právě vystoupili z hyperprostoru a 
kontaktují nás, pane“ oznámil Emersonovy seržant, který měl na starosti komunikaci, „jsou to 
Tok´rové“, řekl se známkami překvapení a zároveň úlevy v hlase. 
„Spojte mě s nimi“, reagoval rovněž mírně překvapený Emerson. 
„Zdravím Vás lidé Tauri“, začal dosud lidem neznámý Tok´ra, který se objevil na 
komunikační obrazovce, „jsem Ran´tek z Tok´rů a přišel jsem Vám říci o chystaném útoku na 
Vaši planetu a nabídnout Vám naši asistenci při obraně Vaší planety.“ 
 
Mezitím na Peltaku Rak´norova Hataku 
Necelých 10 vteřin po ukončení komunikace s lidmi ze Země, se uprostřed peltaku 
Rak´norova Hataku rozzářilo bíle světlo asgardského transportního paprsku a na můstku se 
objevil mistr Bra´tac. 
Okolo stojící Jaffové na Bra´taca reflexivně namířili své zbraně, ovšem rázný rozkaz jejich 
velitele je přiměl k tomu, aby je opět sklonili.  
„Mistře Bra´tacu“, vysoukal ze sebe překvapeným hlasem Rak´nor. „Co tady u Sokara děláte? 
Mysleli jsme, že jste zahynul během bitvy na Dakaře.“ 
„Jak se věci jeví a jaké ve skutečnosti jsou, jsou dvě rozdílné věci Rak´nore“, začal 
učitelským tónem Bra´tac, „na Tvoji loď mě transportovali lidé z Tauri, abych tě přivedl k 
rozumu a zabránil tak nejen tvé zbytečné smrti, ale i všech Jaffů, kteří jsou pod Tvým 
velením.“ 
„Jak je to ale možné? Máme přece spuštěné štíty.“ Snažil se oponovat Rak´nor, který byl 
překvapen neočekávaným příchodem svého jaffského mistra, o kterém si dosud myslel, že již 
není mezi živými. 
„Podceňuješ sílu a schopnosti lidí ze Země“, podal mu nic říkající vysvětlení Bra´tac, „jestli 
se rozhodneš na Tauri zaútočit, měl bys vědět, že stejně tak snadno jako sem poslali mě, sem 
mohou poslat i bomby, které během okamžiku zničí nejen Tvoji, ale i další lodě s Jaffy na 
palubě.“ 
„Veliteli,“ pronesl směrem k Rak´norovi jeden Jaffa od senzorů, „z hyperprostoru právě 
vystoupili tři Hataky a navazují spojení s loděmi Tauri. Podle všeho se jedná o ty samé tři 
Hataky, které se na několik okamžiků objevili v bitvě nad Dakarou.“ 
„Pokuste se je zkontaktovat a vyjádřit jim naše díky, nebýt toho, že se jim podařilo upoutat na 
sebe pozornost lodí Ori, většina z naší flotily by tu nyní nebyla.“ Pronesl pro Bra´taca 
neznámou informaci Rak´nor. 
„Neznámé lodě zaujímají pozici po boku lodí Tauri“, informoval senzorový Jaffa, „přijímám 
vysílání.“ 
Na komunikační obrazovce se objevila Ran´tokova tvář. „Zdravím Vás Jaffové, jsem Tok´ra 
Ran´tok, lidé ze Země nás informoval, z jakých důvodů jste zde. Žádáme Vás, abyste svojí 
strategii přehodnotili a přidali se k nám. Jestliže máme mít šanci na úspěch proti společnému 
nepříteli, musíme spolu spolupracovat a ne proti sobě bojovat.“ To už bylo na Rak´nora 
trochu moc a s výrazem ve tváři, který jasně oznamoval, že očekává nějakou dobrou radu co 
má dělat, se podíval na Bra´taca. 
„Tok´ra má pravdu“, pronesl pevným hlasem mistr Bra´tac, „šanci na vítězství máme pouze, 
pokud budeme spolupracovat. Během příštích 30-ti hodin k Zemi dorazí všech sedm orijských 
lodí v této galaxii a spolu s nimi i Hataky zrádců jaffského národa, pokud Zemi nepomůžeme 
v boji o jejich planetu, nebude v této galaxii již síly, která by mohla Ori zastavit.“ Ukončil 
svojí přesvědčující řeč mistr Bra´tac. 
„Dobrá“, odvětil po chvilce přemýšlení Rak´nor směrem k Tok´rovi na obrazovce, „co tedy 



navrhujete?“ 
„Za třicet minut se bude na velitelství SGC konat bojová porada, které se zúčastní zástupci 
Země, Tok´rů a Svobodných Jaffů, předmětem porady bude projednání společné taktiky proti 
útočné flotile orijů.“ 
„Souhlasím“, prohlásil Rak´nor, který si pomalu začínal uvědomovat, že nadcházející bitva 
patrně rozhodne o příštím osudu celé galaxie. 
 
Zasedací místnost SGC, 25 minut před společnou poradou 
V zasedací místnosti byli přítomni dva zástupci Tok´rů, generál Landry, Johnson z IOA a 
plukovník Samanta Carterová. 
„Je ironií osudu“, začala svou řeč Tok´ra Semuel, „že jsme to byli původně my, kdo Vás chtěl 
požádat o pomoc.“ Pronesla Tok´ra hlubokým hlasem směrem k Landrymu. 
„Jaký druh pomoci máte na mysli?“, zeptal se Landry, „a kde jste vlastně přišli k Vašim 
novým lodím? Podle našich senzorů jsou to vůbec nejvyspělejší lodě třídy Hatak, s kterými 
jsme se kdy setkali.“ Snažil se zjistit důležité informace Landry. 
„Podařilo se nám získat informace o opuštěné Anubisově základně na jedné vzdálené 
planetě“, začala s vysvětlováním Tok´ra, „planeta oplývá velkými zásobami naquadahu, proto 
tam také Anubis zřídil doky pro výrobu zcela nové třídy Hataků. Podle všeho, jsou naše tři 
Hataky, které jsme na této planetě ukořistily, jediné existující exempláře svého druhu“, 
pokračovala opět hlubokým hlasem Tok´ra Semuel. 
„Jsou zbraně na Vašich lodích dostatečně silné, aby pronikly štítem orijských lodí?“, položil 
pragmatickou otázku Edwar Johnson. 
„Myslíme si, že ano, ale v takto malém počtu by nás Ori loď dříve zničila, než by se nám 
podařilo překonat jejích štíty, mít takovýchto lodí alespoň deset, tak bychom proti jednomu 
orijskému křižníku měli celkem slušné šance.“ Řekl nyní Tok´ra Ran´tek. „Anubis se rozhodl 
tyto Hataky začít stavět z toho důvodu, že ty staré už více vylepšit nemohl, proto začal 
budovat zcela novou flotilu lepších a silnějších lodí.“ 
„O jaké pomoci jste to předtím mluvili?“, snažila se vrátit k tématu Carterová. 
Oba dva Tok´rové na sebe významě pohlédli a poté se chopila slova Janis, hostitelka Tok´ry 
Semuel. „Hataky nebyli jediné nové lodě, které Anubis stavěl“, všichni taurijové v místnosti 
zpozorněli, protože Tok´ra vypadala, jako že se stále ještě rozmýšlí, jestli má jít s dalšími 
informací ven. „Poté, co se Vám povedlo zničit Anubisovi jeho výjimečnou zbraň na jeho 
mateřské lodi, začal stavět novou mateřskou loď, která má zbraň minimálně stejné ničivé síly, 
jako byla ta předchozí. Loď se nachází na té samé planetě, na které jsme objevili Hataky, 
bohužel nejsme jediní, kdo se o této odlehlé planetě dozvěděl. Když jsme s naším Al´keshem 
k planetě přiletěli, nezaznamenali jsme žádnou jinou loď v okolí planety. Na povrchu planety 
bylo pět nových Hataků a z tří čtvrtin rozestavěná goa´uldská mateřská loď. Planeta byla 
opuštěná, bez známek života, jediné co se nám podařilo nalézt, byli pozůstatky několika 
kulských bojovníků. Hataky se nám podařilo uvést do provozu okamžitě, rozhodli jsme se je 
nechat na orbitě, abychom se mohli bránit před případnými vetřelci. Mateřskou loď jsme měli 
v úmyslu dostavět a učinit z ní vlajkovou loď Tok´rů.“ Tok´ra se na chvíli odmlčela, poté co 
si vyměnila oční kontakt s Ran´tokem a pokračovala dál. „Asi tři dny po našem příletu k 
planetě, se z hyperprostoru vynořilo osmnáct Hataků Luciánské aliance, kteří měli rovněž v 
úmyslu získat Anubisovou loď pro sebe. Přestože naše lodě měli lepší štíty i zbraně, byla naše 
početní nevýhoda příliš veliká. V bitvě, která následovala, jsme přišli o dva Hataky, 
Luciánská aliance o šest, poté jsme byli nuceni ustoupit se zbývajícími loděmi do 
hyperprostoru, protože hrozilo selhání našich štítů. Rozhodli jsme se letět k Zemi, abychom 
Vás požádali o pomoc. Cestou naše senzory zaznamenali bitvu nad Dakarou, rozhodli jsme se 
Jaffům proti Ori pomoci i přesto, že jsme s nimi v minulosti neměly nejlepší vztahy. To je 
také důvod, proč jsme informace o Anubisově lodi sdělili pouze Vám a byli bychom rádi, 



kdyby to tak zůstalo i nadále.“ 
„Máte moje slovo“, řekl generál Landry. 
„Na chvíli jsme se zapojily do bitvy nad Dakarou“, pokračovala Tok´ra, „naše zbraně 
dokonce začaly mírně oslabovat orijské štíty, proto se na nás také Ori zaměřili jako na hlavní 
cíl a my museli uniknout do hyperprostoru. Bohužel se nás rozhodli pronásledovat, proto jsme 
jim museli složitě uniknout nebezpečným manévrem. Vystoupily jsme z hyperprostoru blízko 
korony jednoho slunce, abychom tak zmátli orijské senzory a poté jsme pokračovaly směrem 
k Zemi. Věříme, že Ori směr našeho letu nebyli schopni zachytit“, vysvětlila situaci Tok´ra. 
„Nemůžeme připustit, aby někdo, jako je Luciánská aliance vlastnil zbraň tak ničivé síly, jako 
je plně funkční goa´uldská mateřská loď, ještě k tomu vylepšená Anubisem“, řekl zástupce 
IOA Johnson. 
„Proto jsme Vás také přišli požádat o pomoc, abyste nám pomohli vypořádat se s 
Luciánskými Hataky. Ale nyní, když víme, v jaké situaci se Země nachází, jsme to my, kdo 
nabízí pomoc Vám.“ Řekl významným hlasem Ran´tok. 
„Předpokládejme, že obrana Země bude úspěšná“, začal svoji úvahu Johnson, „ a my Vám 
pomůžeme v eliminaci Luciánských Hataků, komu by pak náležela ona nedokončená 
mateřská loď?“, zeptal se se zjevným podtextem zástupce IOA. 
„To, že mateřská loď připadne Tok´rům, je podmínkou jakékoli případné spolupráce mezi 
Tok´ry a Zemí“, řekl nekompromisně Tok´ra.  
„O tom nemohu rozhodnout sám, budu si muset promluvit s prezidentem“, oznámil Landry 
Tok´rům, i když dopředu věděl, že prezident bude souhlasit. Mateřská loď v rukou spojenců 
je mnohem lepší východisko, než v rukou Luciánské aliance. 
"Za jak dlouho se dá očekávat, že Luciánská aliance mateřskou loď uvede do plně 
bojefunkčního stvu?", zeptala se Samanta. 
"Minimálně několik týdnů, možná i měsíců", odpověděl Ran´tek, ale..." 
„NEPLÁNOVÁNÁ AKTIVACE ZVENČÍ, NEPLÁNOVANÁ AKTIVACE ZVENČÍ…“, 
rozeznělo se ten den již po x-té komplexem SGC. 
 
Místnost s bránou 
„To je kód SG1, otevírám iris“, pronesl Walter do reproduktoru. 
Chvíli se nic nedělo, poté z brány pozadu (čelem k bráně, zády k řídící místnosti) vypadl 
plukovník Mitchell, který setrvačností pomalu klouzal dolů po rampě a se slovy, „Zavřete iris! 
Okamžitě!“, střílel do horizontu událostí, z kterého vylétlo několik energetických střel, které 
se bez způsobení větších škod rozplynuly na betonové zdi SGC. 
 
TO BE CONTINUED... 
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SGC Místnost s bránou 
Po uzavření iris se plukovník Mitchell pomalu s funěním postavil na nohy a směrem k 
Landrymu - který právě s Carterovou po boku vstoupil do místnosti - téměř zakřičel: „Pane, 
musíte mě okamžitě poslat spátky spolu s několika mariňáky. Valu s Jacksonem zajali ty 
bastardi, co si říkaj Luciánská aliance.“ Vyhrkl ze sebe ještě zadýchaný Mitchell. 
„Nikoho nikam nepošlu, dokud mi neřeknete, co se přesně stalo a čemu budeme na druhé 
straně čelit.“ Odpověděl rezolutně Landry. 
 
Zasedací místnost SGC 
Přítomni byli Samanta Carterova, gen. Landry, Edward Johnson, Tok´rové a plk. Mitchell, 
který by sice podle konvencí SGC měl jít po průchodu bránou ihned na ošetřovnu, ale dnešní 
den v SGC byl v mnoha ohledech výjimečný. 
„Stručně a jasně plukovníku,“ řekl Landry směrem k Mitchellovi, „za 15 minut tady bude 
společná porada spolu s Tok´ry a Jaffy, takže rychle, co se stalo na planetě?“ Začal bez 
okolků generál. 
„Všechno šlo zpočátku hladce, ale pak se to nějak zvrtlo,“ začal Mitchell. „Asi dva kilometry 
od brány se nachází velký tržiště, na kterým se dá sehnat spousta zajímavých věcí, v jednom 
stánku jsem dokonce viděl něco, co se až moc podezřele podobalo naší P-90…“ 
„Detaily mi popíšete v hlášení, plukovníku,“ pobídl Mitchella trochu nervózním hlasem 
Landry, který neustále po očku sledoval hodiny na protější zdi. 
„Po nějaké době se Vale konečně podařilo najít toho správného člověka. Jediná věc, za kterou 
byl ochoten vyměnit to holografické projekční zařízení, byl náš přístroj proti převorům.“ 
„Oni věděli, že jste ze Země?“, zeptala se Samanta, „já myslela, že jste tam šli v přestrojení.“ 
„To ano“, přikývl Mitchell, „ale vypadá to, že už jsme po galaxii celkem profláknutá parta. S 
člověkem, s kterým jsme vyjednali výměnu našich zařízení, jsme se dohodli na tom, že já se 
vrátím na Zem pro náš přístroj proti převorům a Vala s Jacksonem zatím počkají na planetě.“ 
Pokračoval ve vysvětlování Mitchell. „Jednání probíhalo v jedné slaměné chatrči nedaleko 
tržiště, když jsem byl na cestě od chatrče směrem k bráně, uslyšel zvuk goauldských zatů. Pak 
už jsem jen viděl, jak Jackson a Vala, kteří stáli před chatrčí, padli omáčení k zemi. V tu 
chvíli jsem byl od nich vzdálený asi 120 metrů, na mojí pozici se blížilo asi 8 po zuby 
ozbrojených chlápků, s mojí devítkou v kapse mi nezbylo nic jinýho, než se vrátit do SGC pro 
pomoc. Generále, musíme se tam okamžitě vrátit a nakopat těm Luciánům zadky.“ Vznesl 
vášnivě požadavek Mitchell. 
„Domníváme se, že známe motiv, proč byli Vala s doktorem Jacksonem uneseni,“ pronesl k 
překvapení všech Ran´tok, na kterém okamžitě ulpěly tázavé pohledy všech taurijů v 
místnosti. „Vlastně jim šlo hlavně o doktora Jacksona, anubisova základna, kterou jsme 
objevili, má většinu důležitých informací v antičtině. Anubis tak patrně chtěl zabránit 
nežádoucímu úniku informací. Nicméně doktor Jackson je jeden z mála lidí v galaxii, kteří 
mluví a čtou plynule anticky, proto se jeho vědomosti staly pro Luciánskou alianci 
nepostradatelné,“ podal vysvětlení Tok´ra. 
„Bohužel v tuhle chvíli máme všechny SG týmy venku na misi“, řekl Landry směrem k 
Mitchellovi.  
„Pane…“, snažil se něco říct Mitchell, ale byl přerušen Ran´tokem. 
„Doktor Jackson a Vala MalDoran už v tuto chvíli s největší pravděpodobností nebudou na 
planetě“, pronesl rozvážným tónem Ran´tok, „my ovšem známe polohu planety, kde vaše lidi 
hledat.“ 
„NEPLÁNOVANÁ AKTIVACE ZVENČÍ, NEPLÁNOVANÁ AKTIVACE ZVENČÍ…“ 
„Záchrana Valy a doktora Jacksona bude muset bohužel počkat až do doby, než zachráníme 



planetu“, řekl Landry a odebral se do řídící místnosti, aby osobně zkontroloval, koho mu to 
zase čerti nesou do jeho základny. 
 
Řídící místnost 
„Přijímám vysílání“, oznámil Walter, „je to Teal´c, pane.“ 
„Díky Bohu“, řekl si spíše pro sebe Landry, „alespoň někdo se hlásí podle plánu. Otevřete 
kanál.“ 
„Generále Landry“, ozval se Teal´c, „podařilo se mi mezi Jaffy sehnat čtyři Hataky a sedm 
Al´keshů. K Zemi by měli dorazit během následujících deseti hodin.“ Sdělil dobré zprávy 
Teal´c. 
„Dobrá práce Teal´cu“, pochválil svalnatého Jaffu Landry, „v tuhle chvíli bych Vás ale 
potřeboval tady v SGC. Za několik málo okamžiků tady začne válečná porada spolu s Tok´ry 
a Jaffy, Jaffové sem zprvu nepřišli jako spojenci, proto by se nám tu hodila Vaše asistence, 
abychom je bez obtíží dostali na naši stranu,“ vysvětlil Teal´covi stručně situaci Landry. 
„Rozumím“, řekl Teal´c, „dám Jaffům potřebné instrukce a poté se ihned vydám na SGC.“ 
Po těchto slovech se spojení přerušilo, ale po několika málo minutách bylo navázáno znovu a 
Teal´c prošel horizontem událostí a vydal se rovnou do zasedací místnosti, kde se zrovna 
shromažďovali zástupci Tok´rů, Jaffů a Taurijů k společnému zasedání. 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 06 : Bitva o Zem 
Můstek USS Odyssey, 14 hodin po společném jednání proti-orijské aliance 
„Tak jak jsme na tom?“, zeptal se plukovník Emerson Samanty Carterové, která si právě se 
zájmem prohlížela údaje ze senzorů. 
„25 minut letu od nás zaznamenávám 7 orijských křižníků“, odpověděla Samanta a po chvilce 
počítání dodala, „a 41 goauldských Hataků, to je trochu více než jsme očekávali, ale díky 
Tok´rům dokážeme za malou chvíli rozlišit, o jaký typ Hataku se jedná.“ 
„Dobrá, dejte vědět všem spojeneckým lodím, ať se připraví na bitvu.“ Rozkázal Emerson 
směrem k poručíkovi, který měl na starosti komunikaci. 
„Provedu, pane“, odpověděl poručík 
V té chvíli se ve vesmírném prostoru vznášelo 55 letounů pozemské výroby (3xBC 304 a 52 
letounů F-302), přítomno bylo také 31 plavidel goa´uldské výroby (21 Hataků svobodných 
Jaffů, 7 Al´keshů a tři Hataky Tok´rů. V bezpečné vzdálenosti od místa, kde se 
předpokládalo, že bude většina bitvy probíhat (což se dalo celkem spolehlivě odhadnout díky 
anti-hyperprostorovému zařízení), se vznášel zamaskovaný transportní satelit, vedle kterého 
se vznášelo ještě jedno malé eso v rukávu, které Země měla. Šlo o zamaskovaný antický 
Jumper, který byl objeven na planetě, na které Tok´rové kdysi vysadily plukovníka 
Maybourna. Stroj času se na něm ovšem tou dobou samozřejmě nenacházel. 
Taktika bitvy zněla jasně: Hataky a Al´keshe zůstanou do poslední chvíle zamaskované, aby 
nepřátelská flotila nevěděla, že Země má na své straně téměř dvojnásobnou početní převahu, 
kterou měla v plánu ještě zvýšit ukořistěnými Hataky rebelských Jaffů anubisovského typu. 
IOA prosadila do bojového plánu (nutno poznamenat, že bez větších námitek zúčastněných 
stran), že nepřátelská flotila bude napadena, ihned poté, co vystoupí z hyperprostoru – tedy 
bez jakéhokoliv vyjednávání. 
„Tak jak to vypadá s těmi Hataky?“, zeptal se Emerson Samanty. 
„Dvanáct jich prošlo anubisovskou úpravou, zbytek jsou Hataky standardního typu.“ 
Odpověděla okamžitě Samanta. 
„Za jak dlouho můžeme očekávat, že se nám ty upravené podaří vyřadit z boje a dostat na naší 
stranu?“, pokračoval ve vyzvídání Emerson. 
„10 – 15 vteřin, než se naším technikům podaří vypočítat přesné souřadnice, kam poslat naše 
lidi a Jaffy. Před našimi lidmi pošleme pochopitelně Tok´erský plyn proti symbiontům a před 
Jaffy goa´uldské šokové granáty.“ Přiblížila strategii Samanta. „Pak už stačí jen zabezpečit 
kritická místa na lodi a místo našich lodí zaměřit ty orijské. Pokud vše půjde podle plánu, tak 
by všechny Hataky měli být do půl minuty buď zničeny, nebo obsazeny našimi lidmi.“ 
Podotkla s mírným úsměvem Samanta. 
 
Můstek USS Odyssey, 1 minuta do vystoupení orijské flotily z hyperprostoru 
Všechny lodě tou dobou měli zapnuté štíty a plně nabyté zbraně a zujímaly takové postavení, 
aby mohli okamžitě zaútočit na nepřítele svými zbraněmi. 
„Pane,“ ozvala se Samanta, „2 orijské křižníky a 12 Hataků předčasně vyskočilo z 
Hyperprostoru, zbytek tady bude za 45 vteřin…počkejte…už jsou zase v hyperprostoru a 
vypadá to, že druhá skupina lodí má namířeno…někam nad Antarktidu.“ 
„Upozorněte na to okamžitě antickou základnu,“ rozkázal Emerson k seržantovi od 
komunikace. „Pošlete tam taky pro jistotu deset našich F-302 a požádejte Jaffy, aby do toho 
prostoru přemístili pár svých lodí jako podporu. Upozorněte také techniky mající na starost 
transportní satelit!“ 
„Díky našemu anti – HP zařízení budou naše lodě nad Antarktidou dřív než oni,“ oznámila 
další výhodu zařízení Samanta. 
 



F-302 plukovníka Mitchella 
„Rozumím, a okamžitě provedu,“ odpověděl Mitchell na vysílání z Odyssey. „Modrá letko, 
tady velitel. Máme nové rozkazy, Odyssey Vám právě přeposílá souřadnice, kam se máme 
přesunout. Proveďte přesun okamžitě! Musíme zachránit planetu!“ 
 
Vesmírný prostor nedaleko Modré planety 
Nedaleko pozemské flotily se v krátkém sledu po sobě z hyperprostoru vynořili dvě smíšené 
nepřátelské flotily. Ta co byla blíže k pozemským plavidlům a dosud zamaskovaným 
spojeneckým Hatakům byla v dostřelu zbraní proti-orijské aliance, ta druhá, která byla menší, 
byla mimo dosah a plnou rychlostí se vzdalovala od pozemské flotily a mířila co nejrychleji 
nad Antarktidu. 
Ihned poté co nepřátelská flotila opustila HP a ocitla se v dostřelu zahájila spojenecká flotila 
útok. Odyssey a Apollo vypálili salvu modrých paprsků na nejbližší orijské křižníky, které 
ihned zachvátila vlna výbuchů a následná destruktivní exploze. Daedalos neměl tolik štěstí, v 
jeho dostřelu se nenacházela žádná orijská loď. 
„Vezměte nás k nejbližšímu orijskému křižníku!“, rozkázal plukovník Caldwell, „a sestřelte 
ty dva Hataky co nám stojí v cestě!“ Jak poručil, tak se i stalo. Dva z nepřátelských Hataků, 
které dělili Daedalos od nejbližšího orijského křižníku, byli v okamžiku zničeni dvojicí 
modrých laserových paprsků.  
F-302 také na nic nečekali, ihned poté, co vystoupila nepřátelská flotila z HP, tak si 
„rozebrali“ nepřátelské Anubisem neupravené Hataky a vystřelili na ně svoje maskované 
hlavice. To mělo za následek, že všech 21 neanubisovských Hataků rebelských Jaffů, které se 
nacházeli v této flotile, bylo zničeno ještě předtím, než se stačili významnějším způsobem 
zapojit se do bitvy. Díky velkému množství výbuchů byla bitva během krátkého okamžiku 
hodně nepřehledná. K tomu také přispělo odmaskování se zbytku spojeneckých plavidel, které 
začali s okamžitou palbou na zbývající orijské křižníky. 
Převoři na orijských křižnících se z předčasného opuštění HP vzpamatovali dříve, než jejich 
rebelští spojenci. Dvě z orijských lodí zaměřili téměř ve stejný okamžik Apollo, které se 
právě vzdalovalo od vybuchujícího orijského plavidla. Obě dvě lodě vystřelili naráz. Štíty 
Apolla, které byli o 20% oslabené výbuchem nepřátelské lodě, nemohli nápor dvou orijských 
paprsků vydržet a po krátkém vzdorování zkolabovali. Téměř polovina síly obou paprsků se 
zakousla do trupu BC 304 a pronikla skrz, loď se rozlomila na dvě části a vybuchla. Technici 
mající na starost transportní satelit ovšem zapracovali bezchybně a většinu posádky včas 
transportovali do bezpečí ještě předtím, než loď vybuchla. Smůlu měla ta část posádky, která 
se nacházela přímo v místě lodi, kam dopadl orijský paprsek. 
Všechno šlo až nečekaně rychle, asi třičtvrtě minuty od začátku bitvy ne-anubisovské Hataky 
prakticky neexistovali (vyjma osmi, které mířili nad Antarktidu), nebo je právě zaplavovali 
destruktivní výbuchy. Anubisem upravené Hataky stáli na místě jakoby bez života. 
Spojenecké Hataky právě zaměřovali nejbližší orijské lodě, nebo po nich už pálili.  
Zbylé tři lodě Ori, které byly na hlavním bojišti, začali vypouštět stíhače.  
Daedalos právě schytal plný zásah od křižníku, ke kterému se blížil a kterého sám zaměřoval, 
po zásahu mu štíty spadly zhruba na polovinu. „Nakrmte toho smrada asgardskými paprsky, 
nebo dopadneme jako Apollo!“, rozkázal Caldwell zbraňovému důstojníkovi. 
„Zaměřuji a pálím“, oznámil vzrušeným hlasem zbraňový důstojník. Daedalos poctil 
nepřátelský křižník čtyřmi modrými paprsky, což díky pomoci - zejména tok´erských - 
Hataků stačilo k jeho zničení.  
„Cíl byl zničen, pane“, ohlásil zbraňový. 
„Vezměte nás blíž k Odyssey určitě uvítají pomoc s těmi dvěma zbylými neřády“, pokračoval 
na nejvyšší míru soustředící se Caldwell.  
Odyssey se vedlo podobně, po výbuchu Apolla se zaměřila na jeden z nepřátelských křižníků 



a právě ho poctila již třetím modře zbarveným paprskem. 
„Štíty nepřátelské lodě kolísají“, hlásila Carterová, „pokračuji v palbě…cíl byl zničen. V 
našem dosahu je už jen jedna loď Ori a několik desítek nepřátelských stíhačů, zbylé Hataky 
nepřátel se jeden po druhém přidávají na naši stranu.“ 
„To znamená, že Váš plán na jejich obsazení byl úspěšný“, pochválil Samantu Emerson. 
Odyssey právě dostala zásah od posledního (vyjma těch dvou, kteří se blížili do oblasti nad 
Antarktidou) orijského křižníku. Štít Odyssey poklesl na 83%. 
 
Dvě orijské lodě a 12 Hataků se na plný výkon podsvětelných motorů blížili nad Antarktidu. 
Této flotile letěla vstříc desítka F-302 a šestice zamaskovaných Hataků s Jaffy na palubě. 
Hataky rebelů, kteří si již byli vědomi toho, jak jsou pro ně F-302 nebezpečné, po nich pálili 
ze všech sil. Dvě se jim dokonce podařilo zasáhnout a většinu z nich donutit k úhybným 
manévrům, které jim znemožňovali útok. V té chvíli se na tomto bojišti udály hned 3 věci 
najednou. Ta první byla, že čtyři Hataky rebelských Jaffů – ty upravené Anubisem, přestali 
střílet. Druhou událostí bylo vypuštění snad všech orijských stíhačů, které měli Ori lodě v tu 
chvíli na palubě. Třetí událostí bylo, že se odmaskovaly Hataky Svobodných Jaffů a spustili 
soustředěnou palbu na jeden z nepřátelských Hataků.  
Třem F-302 se podařilo dostat na dostřel a sestřelit 3 ze zbývajících osmi útočících Hataků, 
kterých za malý okamžik byla už pouhá čtveřice, protože další Hatak vybuchl pod náporem 
zbraní spojeneckých Hataků.  
To vše se odehrávalo zhruba ve stejnou chvíli, kdy na druhém bitevním poli zbývala již jen 
jedna loď Ori a všechny nepřátelské Hataky byli buď zničeny, nebo převzaty lidskými a 
jaffskými výsadkovými týmy. Na tomto bojišti zbylo jen několik orijských stíhaček, protože 
množství výbuchů kolem nich a palebná síla třicítky Hataků je decimovala každou vteřinou. 
F-302 z tohoto bojiště spolu s Al´keshi byli na cestě nad Antarktidu, aby pomohli proti 
mračnu orijských stíhaček. 
Dva orijské křižníky problémům Hataků které je doprovázely, nevěnovaly žádnou pozornost a 
začali zaměřovat povrch planety, ze kterého se k nim už ale blížilo několik desítek červeno-
oranžových světel. Orijské lodě vystřelili společně po těchto světlech, ty se ale rozestoupili do 
stran a orijský paprsek je minul. Zbylé čtyři rebelské Hataky byli právě zachvacovány 
výbuchy, protože proti nim krom letounů F-302 (které zbyli na tomto bojišti už pouze dva – a 
to díky snaze stíhačů Ori) stálo už deset spojeneckých Hataků – šest jaffských a čtyři 
ukořistěné z nepřátelské flotily. 
Primárním cílem dvou orijských lodí byla antická základna, která byla ovšem díky ZPM 
chráněna antickým štítem, proto i po zásahu dvěma paprsky zůstala neporušená. Ještě 
předtím, než křižníky Ori stihli znovu vystřelit na povrch planety, zahryzli se jim do štítu 
zbraně antického původu. K zničení prvního křižníku bylo zapotřebí téměř dvou třetin všech 
dronů, které byli k dispozici. Zbytek se zahryzl do toho druhého. 
Jen několika dronům se podařilo projít štítem předposledního nepřátelského plavidla, jejich 
exploze uvnitř nepřátelského křižníku nebyla dostačující k jeho zničení. Drony zasáhly 
pravou část trupu, bylo vidět, že odtamtud uniká atmosféra. Loď samotná zůstala na několik 
okamžiků jakoby ochromena, štít chvílemi problikával, vypadalo to, jako by chvíli byl a 
chvíli nebyl. Za malou chvíli začala loď opět zaměřovat povrch a nabíjet svoji hlavní zbraň. 
Hataky spojenců byli v tu chvíli ještě daleko, aby ji mohli nějak ohrozit. Několik málo vteřin 
předtím, než měla loď vystřelit, se před ní odmaskoval antický jumper a vystřelil osm svých 
dronů proti orijské lodi. Jumper byl v tu chvíli v naprostém bezpečí, všechny orijské stíhače 
bojovaly s Hataky a přilétající letkou F-302 v bezpečné vzdálenosti od těchto dvou plavidel a 
orijská loď ho primární zbraní – díky jeho vhodně zvolenému postavení – nemohla ohrozit.  
Šest z osmi antických dronů vystřelených jumperem prošlo skrz oslabený štít a zahryzlo se 
přímo do orijské hlavní zbraně na přídi. Když se sečetla energie výbuchu šesti dronů a energie 



přiváděné k hlavní zbrani - která nyní nemohla být nijak jinak uvolněna - došlo k masivní 
explozi, která nejenom že zničila předposlední orijskou loď napadrť, ale tlaková vlna z 
exploze odmrštila antický jumper do atmosféry Země, kde se bez štítů řítil střemhlav dolů. 
 
Na druhém bitevním poli zbyla už jen jedna orijská mateřská loď a všechny okolní Hataky 
byli na straně Země a jejích spojenců. Poslední WC ship právě zničila již třetí Hatak během 
krátké chvíle, tentokrát to byl jeden z Tok´erských Hataků. Snažila se manévrovat tak, aby 
byla kryta Hataky a nemohla být napadena pozemskými plavidly. Jedním takovým zběsilým 
úhybným manévrem, při kterém ji zasáhl pouze jeden ze tří modrých paprsků, které po ní 
vystřelil Daedalos, doslova smetla svým štítem z oblohy dva jaffské Hataky. Loď Ori by 
pravděpodobně nejraději unikla do HP, ale v aktivaci HP okna ji zabraňovalo speciální 
zařízení sestrojené Samantou Carterovou. 
Ori loď se snažila utéct z bitvy tím, že se na plný výkon podsvětelných motorů začala 
vzdalovat od modré planety směrem k volnému vesmírnému prostoru. Jenže v tu chvíli, se 
nad ní objevila Odyssey, která byla předtím na několik krátkých okamžiků maskovaná, aby se 
nepozorovaně přiblížila na dostřel. Odyssey vyslala tři modré paprsky v krátkém sledu za 
sebou, nepřátelské plavidlo mělo v důsledku boje štíty zhruba na 60%. První paprsek štít ještě 
pohltil, ale ten druhý se částečně dostal skrz štít. 
Pak se ale stalo něco, o čem si bude vyprávět celá galaxie po generace dopředu. Když to co 
zbylo z druhého paprsku proniklo štítem, a zbytek paprsku měl narazit do již nechráněné lodi, 
tak najednou jakoby onen paprsek zmizel v jakési oranžovo -bílé záři, která se zničehonic 
objevila na místě dopadu onoho paprsku. Samotná loď zůstala nepoškozena. Třetí paprsek 
narazil na štít, který ale změnil své zbarvení do oranžova a nedovolil paprsku projít skrz. Loď 
Ori se v tu chvíli otočila a vydala se v ústrety spojenecké flotile… 
 
TO BE CONTINUED... 
 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 07 : Výsledek bitvy 
Vesmírný prostor nedaleko Země, události navazují bezprostředně na konec minulé 
kapitoly 
Stejný osud postihl i čtveřici paprsků, které na poslední Ori loď vyslal Daedalos, který se díky 
neočekávanému manévru nepřátelské lodě dostal na dostřel. Odyssey také pokračovala v 
palbě, ale i její snaha prolomit do oranžova zářící štít byla neúspěšná, stejně tak, jako všech 
okolních Hataků. 
 
Můstek USS Odyssey 
„Adria využívá schopností povznesených“, řekla vzrušeným hlasem Samanta. 
„Jste si tím jistá?“, zeptal se plukovník Emerson. 
„Nenapadá mě jiné vysvětlení, ta loď měla být už dávno zničena“, konstatovala děsivou 
zprávu plukovnice. 
„Co budeme dělat?“, položil Emerson otázku, na kterou v tu chvíli nikdo z lidí nenalézal 
odpověď. 
 
Vesmírný prostor nedaleko Země 
Loď Ori zaměřila Daedalos a vypálila ze své hlavní zbraně dva paprsky v krátkém sledu za 
sebou. Taková kadence u lodě Ori nebyla dosud nikdy pozorována. Daedalos nemohl stihnout 
úhybný manévr, první paprsek jeho štít ještě vydržel, ale druhý prošel hladce skrz kolabující 
štít…ovšem v místě dopadu paprsku se místo výbuchu objevilo zářivě bílé světlo, které 
jakoby paprsek do sebe pohltilo a pak zase zmizelo. 
 
 
Místnost s křeslem na posledním křižníku Ori v Mléčné dráze 
Adria seděla v křesle a její tělo bylo celé do oranžova zbarvené a jasně zářilo. Poté co si 
uvědomila, co způsobilo záchranu Daedaluse, se kolem sebe rozhlédla a vykřikla: „Mě 
nemůžete zastavit!“ 
„Ale můžeme a zastavíme“, řekla sebejistým hlasem Morgan La Fey, která se jakoby odnikud 
zjevila před posledním povzneseným Ori v lidem známých galaxiích. „Tím, že jsi použila své 
povznesené schopnosti k tomu, aby si prosadila své zájmy v nižších úrovních existence, jsi 
porušila jedno z nejpřísnějších pravidel.“ 
„To jsou jenom Vaše pravidla“, odpověděla arogantním hlasem Adria, „krom toho ty jsi 
udělala to samé, když jsi zachránila tu jejich loď.“ 
„To jsem nebyla já“, odpověděla opět klidným hlasem povznesená Antička, „ale máš pravdu, 
byl to jeden z nás. Kdyby si nepoužila svých povznesených schopností, tak by ta loď vůbec 
nebyla ohrožena.“ 
„Už mě přestáváš bavit“, odvětila opovržlivým tónem Adria. „Zničím ty jejich titěrné lodě 
stejně tak jako tebe! Jsem silnější než ty!“ 
„Tak v tom se mýlíš, my zničíme Tebe,“ odpověděla s vážným výrazem ve tváři Morgan. 
Během jejich slov se v místnosti začali objevovat další povznesení Antikové. „Většina z nás 
rozhodla, že trestem za Tvé přečiny bude ukončení Tvé existence jednou provždy.“ 
Ve tváři Adrie se mihl stín nejistoty a možná i strachu, ale za malý okamžik převládl vztek. 
Celá se rozzářila do oranžova a vyslala na Morgan La Fey jakýsi oranžovo-červený proud 
energie. Ta se v okamžiku změnila z tělesné formy do netělesné a spolu s ostatními Antiky se 
pustila do protiútoku. 
 
USS Oddysey, volný vesmír nedaleko Země 
Z můstku pozemského plavidla bylo pouhým okem vidět, jak se v místech, kde se nalézá na 



orijském křižníku místnost s křeslem děje cosi prapodivného. Z toho místa totiž vycházelo 
oranžovo – bílé záření, které za malý okamžik prostoupilo více jak třetinu celé lodi. Loď 
samotná přestala vydávat jakékoli známky aktivity – přestala střílet a jen díky setrvačnosti 
plula volným vesmírným prostorem. 
„Co se to tam k sakru děje?“, zeptal se rozrušený Emerson, „a co se to stalo před malou chvílí 
na Daedalovi?“, otázka nepatřila nikomu konkrétnímu, protože všichni byli z předcházejících 
událostí stejně překvapení jako on. 
„Doporučuji zastavit palbu a stáhnout se co možná nejdál“, pronesla konečně Samanta, „je 
možné, že tam probíhá bitva na úplně jiné úrovni existence, než je ta naše. Nemůžeme vědět, 
jaké to pro nás může mít následky.“ 
„Dobrá“, řekl už opět rychle uvažující Emerson, „vyšlete vysílání všem spojeneckým lodím, 
ať přeruší palbu a stáhnou se co možno nejdál od té zářící věci.“ 
„Provedu, pane“, řekl okamžitě seržant od komunikace. 
 
Mezitím na bitevním poli nedaleko vesmírného prostoru nad Antarktidou 
Orijské stíhačky byli stále ještě v přesile 3:1, ale tento poměr se velice rychle snižoval. 
Ukázalo se, že štíty Al´keshů vydrží od orijských stíhaček poměrně hodně zásahů a většina 
pilotů na F-302 dnes odváděla svůj životní výkon, i přesto, že funkčních taurijských stíhaček 
bylo už jen kolem třicítky. Hataky likvidovali jednu stíhačku Ori za druhou a ruku k dílu 
přiložili i technici mající na starost ovládání transportního satelitu. Zaměřovali trosky z 
vybuchlých lodí a transportovali je přímo do dráhy letu nepřátelských letounů. Bitva spěla k 
rychlému konci v neprospěch orijských stíhačů. 
 
F-302 plukovníka Mitchella 
Mitchell právě zničil již třetí nepřátelskou stíhačku v krátkém sledu za sebou, když v tom z 
ničeho nic ucítil náraz trosek nepřátelského plavidla, které vybuchlo nedaleko něho, do svého 
stroje. Jeho F-302 se stala snadným cílem pro dva oriské stroje které byli v dosahu, ty na nic 
nečekali a okamžitě po taurijské stíhačce vypálili. Dvě vteřiny předtím, než byl Mitchellův 
stroj rozmetán výbuchem na kousky, zaplavilo kokpit F-302 světlo transportního paprsku a 
Mitchell se ocitl na můstku USS Odyssey. 
 
Můstek USS Odyssey 
„Vou, to bylo ale ródeo“, ulevil si Mitchell, „tak jak jsme na tom?“, zeptal se jakoby 
mimochodem okolostojících, které jeho náhlé objevení se vzhledem k předešlým událostem 
vůbec nevyvedlo z míry. 
„Ráda Tě vidím“, přivítala ho s úsměvem Sam. Cameron na oplátku s úsměvem přikývl a 
otočil se směrem k Emersonovi, který se zrovna chystal chopit slova. 
„Stojí proti nám už jen jeden nepřátelský křižník, který se nám přes veškerou snahu 
nepodařilo zničit. Vydržel trojnásobek zásahů než všichni ostatní. Plukovník Carterová si 
myslí, že v tom mají prsty povznesení Ori“, informoval plukovník plukovníka bez obalu. 
„Tak to jsme asi pěkně v pr****“, reagoval bez přetvářky Mitchell, „a co to na té Ori lodi tak 
září? A proč na ni už neútočíme?“ Ptal se Mitchell, kterému stále chybělo pár kousků do 
skládačky. 
Během jeho slov začalo záření na orijské lodi jakoby pulsovat (zde ponechávám prostor pro 
fantazii jednotlivých čtenářů, těžko popsat sfi-fi jev, který existuje jenom v hlavě a 
)ϑneexistuje pro něho odpovídající slovní aparát a měnit svojí barevnou strukturu od 
oranžovo-bílé směrem k bílé až se zničehonic rozplynulo a od Ori lodě se šířila do všech stran 
okem viditelná energetická vlna. 
„Připravte se na náraz!“, zavelel Emerson celé posádce. 
K překvapení všech se ale v momentě setkání tlakové vlny se spojeneckou flotilou nestalo 



vůbec nic. Energetická vlna připomínala svými projevy tu energetickou vlnu, která zničila 
naráz všechny replikátory a na lidi přitom neměla žádný škodlivý účinek. Loď Ori v tuto 
chvíli stála bez pohybu na místě a nejevila žádné známky aktivity. 
„Tak a co bude teť…?“, hodil do pléna otázku Mitchell. 
Místo odpovědi se na můstku objevila zářivě bílá bytost, která se zhmotnila do podoby 
Morgan La Fey. Všichni na ni užasle zírali a čekali, co bude dál. 
„Ori v tuto chvíli již neexistují“, pronesla Morgan k přihlížejícím, „posledního z nich jsme 
právě zbavili existence.“ 
„A že Vám to trvalo“, pronesl uštěpačně Mitchell, který se vzpamatoval jako první, „Morgan 
La Fey, předpokládám“, prohodil k povznesené Antičce, která přikývla na znamení souhlasu. 
„Počkejte“, vložila se do hovoru Samanta, „chcete říct, že už je po všem?“ 
„Chápu Vaše rozhořčení, plukovníku Mitchelle“, podívala se Cameronovi Morgan přímo do 
očí, „trvalo dlouho, než se většina z nás rozhodla zasáhnout. Popravdě řečeno, kdyby Adria v 
boji s Vámi nepoužila svých povznesených schopností, nezasáhli bychom dosud.“ 
„A nezasahujete do našich záležitostí i tím, že s námi teť mluvíte?“, pokračoval bez servítek 
Mitchell. 
„Podařilo se mi přesvědčit ostatní, že je potřeba vyřešit problém s Ori jednou provždy“, 
pronesla významným hlasem Morgan a při těchto slovech pohlédla na Samantu Carterovou, 
„ale k tomu, aby se problém s Ori již neopakoval potřebujeme Vaší asistenci.“ 
„Takže ještě není konec?“, zeptala se znovu Samanta. 
„Povznesení Ori jsou sice nyní zničeni, ale jejich následovníci o tom nevědí“, pokračovala 
povznesená bytost. 
„S těmi se snadno vypořádáme a krom toho energii z následovníků nemá kdo čerpat, 
nemýlím-li se“, snažil se oponovat Mitchell. 
„Následovníci nepředstavují žádné vážné nebezpečí, problémem jsou převorové“, nenechala 
se vyvézt z míry Morgan. „Dříve nebo později dojde k přirozené smrti některého z převorů, 
když ještě byli Ori, tak nedovolili zesnulému převorovi se povznést, přestože by toho byl z 
fyziologického hlediska schopen. 
„Předpokládám, že z toho důvodu, aby se nemuseli dělit o moc.“ Dovtípila se okamžitě 
Samanta. 
„Nyní je ale pravděpodobné, že první zesnulý převor se povznese a získá veškerou energii ze 
svých následovníků a všichni se ocitneme ve stejné situaci, jako jsme byli“, pokračovala 
Morgan. 
„Tak proč tomu nezabráníte?“, zeptal se Mitchell. 
„Většina převorů se nachází v domovské galaxii Ori“, pokračovala s klidem Morgan, „na 
jejich křižníku naleznete všechny informace, které potřebujete.“ 
Po těchto slovech Morgan zmizela. 
TO BE CONTINUED... 
 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 08 : Spoils of War 
Poté, co Morgan La Fey zmizela, kontaktovala Odyssey všechny spojence a informovala je o 
tom, co se přihodilo. Loď Ori se vznášela ve vzduchoprázdnu a nenacházeli se na ni žádné 
známky života. Ve strojovně se objevilo světlo asgardského transportního paprsku, který tam 
přenesl Carterovou, Mitchella, Teal´ca a dva z Tok´rů. 
 
Strojovna orijského křižníku 
Samanta za asistence Tok´rů právě prohlížela databázi. První co ji doslova „praštilo přes nos“, 
byla informace o tom, že všechny hole převorů vydávají subprostorový signál, který je loď 
Ori schopna zachytit i přes celou galaxii. 
„Skoro to vypadá, jako by nám ty informace někdo připravil.“ Broukla si spíše pro sebe se 
spokojeným úsměvem Samanta. Další informace se týkali umístění všech konvertovaných 
planet v Mléčné dráze a všech dalších planet, které Ori poctili svou návštěvou v průběhu 
křížové výpravy. A aby toho nebylo málo, tak se Samantě na velkém monitoru ve strojovně 
podařilo zobrazit mapu galaxie Ori se zvýrazněnými planetami, na nichž probíhala stavba Ori 
lodí, nebo byli pro vedení křížové výpravy jinak významné. 
„Tak to vypadá,“ řekl s úsměvem Mitchell, „že se nám konečně někdo rozhodl podat 
pomocnou ruku.“ 
„Indeed“, řekl Teal´c. 
„Vypadá to tak,“ řekla spokojeně Samanta. „Měli bychom informovat naše velení.“ 
„Souhlasím,“ řekl jeden z Tok´rů, „rádi bychom Vám také připomněli, proč jsme sem vlastně 
zprvu přiletěli.“ 
„Osvobodit Daniela Jacksona a Valu Mal Doran je i v našem zájmu,“ pozvedl obočí Teal´c. 
„Krom toho ponechat Anubisovu mateřskou loď Luciánské alanci by se nemuselo vyplatit 
nikomu z nás,“ připojila se Samanta. „I když teť máme zbrusu novou mateřskou loď“, doplnil 
Samantu Mitchell a při svých slovech se rozhlédl kolem sebe, jakoby mu celá loď patřila. 
„Přečíst si informace z databáze je jedna věc, zjistit jak ji uvézt do plně bojeschopného stavu 
je věc druhá.“ Zchladila Mitchellův optimismus Samanta. 
„Jsem si jistý, že Vy na něco přijdete.“ Prohlásil s úsměvem Teal´c. 
 
 
Zasedací místnost SGC 
Právě skončilo jednání s Jaffy, kterým byly ponechány všechny lodě typu Hatak, které byli v 
průběhu bitvy získány od rebelů, jakožto poděkování za jejich přispění v boji o Zem a záruka 
budování dobrých budoucích vztahů. Vypořádání se s přeživšími rebely na těchto lodích bylo 
ponecháno zcela v plné kompetenci Svobodných Jaffů, kteří opustili orbitu Země pod 
vedením mistra Bra´taka a jeho asistenta Rak´nora. Teal´c prohlásil, že se k poradám o 
budoucích krocích jaffského národa připojí až poté, co bude osvobozen jeho dobrý přítel 
Daniel Jacksonn. 
Proti tomu, že na loď Ori má plný nárok Země, nikdo nic nenamítal. Na Tok´ry a zejména na 
Jaffy udělalo velký dojem, že povznesení Antikové zasáhli až v bitvě o tuto planetu. To, že 
Antikové zasáhli proto, že Adria použila svých povznesených schopností k zasahování do 
záležitostí ‚nižších forem bytí‘, tomu na dojmu nijak neubíralo. Loď samotná zatím nebyla 
plně zprovozněna, lidé měli přístup k celé databázi, jejíž skutečné možnosti ještě nebyli 
schopni zatím ani odhadnout a také byli schopni ovládat podporu života a spouštění štítů. 
Ovládání primární zbraně, hyperpohonu a dalších manévrovacích schopností lodě, pro ně byla 
zatím španělská vesnice, ale Carterova se vyjádřila ve smyslu, že je to jen otázka času, než 
budou mít orijský křižník plně pod kontrolou. 
Konečné zúčtování bitvy znělo: všechna nepřátelská plavidla zničena, nebo převzata do 



spojenecké flotily. Svobodní Jaffové na bitvě paradoxně vydělali, počet Hataků, které získali, 
převyšoval počet, který v bitvě ztratily. Hůře na tom byli Tok´rové, přišli o jeden ze svých 
vzácných Hataků, naštěstí posádka byla transportována pryč ještě před zničením lodi. Země 
přišla o 23 letounů F-302 a většina ostatních si vyžádala nutné opravy, dále přišla o jeden 
křižník, ale jiný – s cennými informacemi na palubě – získala. Antickému jumperu, který se 
po výbuchu jednoho z orijských křižníků řítil atmosférou neovladatelně směrem k Zemi, se 
nakonec podařilo nahodit podsvětelné motory více-méně „hladce“ přistát. Po menších 
opravách a výměně několika zničených obvodů by měl být v budoucnu opět plně provozu 
schopný. 
 
V zasedací místnosti po odchodu Jaffů zůstali 2/3 SG1, zástupci Tok´rů, generál Landry a 
zástupce IOA Edward Johnson. 
„Prezident nám všem děkuje za dobře odvedenou práci,“ začal svojí řeč Landry. „Zároveň se 
vyjádřil, že naší současnou nejvyšší prioritou je záchrana našich dvou lidí z rukou Luciánské 
aliance a pomoc Tok´rům v získání Anubisovy mateřské lodě. Poté přijdou na řadu převoři 
Ori v naší i orijské domovské galaxii.“ Sdělil stručně budoucí plány Země generál. „Co nám 
vlastně můžete říci o silách Luciánské aliance?“ Obrátil se Landry k Tok´rům. 
„Jak jsem říkal již na minulé poradě,“ začal Tok´ra Ran´tek, „když jsme byli nuceni opustit 
orbitu planety, kde se nachází Anubisova základna, bylo tam dvanáct Hataků Luciánské 
Aliance. Jelikož jsme na místě nechali jako pozorovatele zamaskovaný Al´kesh víme přesně, 
kolik lodí se tam nyní nachází. Vypadá to, že více Hataků Luciánská aliance buď nemá, nebo 
jich k Anubisově planetě více poslat nemůže, ovšem od našeho odletu se k planetě přesunula 
asi dvacítka lodí třídy Al´kesh. Při našem posledním kontaktu, který proběhl před několika 
málo minutami, nás Tok´rové na zamaskované lodi informovali, že všechny Hataky 
Luciánské prošly anubisovou úpravou. Luciánům se zjevně podařilo dostat se k některým 
informacím z Anubisovy databáze, což je díky možnostem Vaší transportní technologie 
výhoda spíše pro nás, než pro ně.“ 
„IOA vypracovala strategii, podle které bude střetnutí s Luciánskou aliancí probíhat.“ 
Oznámil všem jakoby mimochodem zástupce IOA Johnson. „Jelikož jsme v bitvě o Zem 
přišli o jednu BC-304 a v okolním vesmíru je stále mnoho potenciálních nebezpečí, jako jsou 
například wraitové v Pegasu, nebo právě Luciánská aliance, tak IOA rozhodla vypracovat 
plán, jehož výsledkem by mělo být přebrání Luciánských Hataků a jejich začlenění do flotily 
Země. Anubisova mateřská loď pochopitelně připadne Tok´rům, jak už bylo ujednáno dříve. 
Bohužel k splnění mise bude k dispozici pouze Odyssey a zbylé dva Hataky Tok´rů, protože 
Daedalos zítra odlétá do Pegasu zjistit co je důvodem neobvyklého chování Wraitů v 
Pegasově galaxii.“ 
„Mohl bych požádat o pomoc někoho ze Svobodných Jaffů,“ nabídl Teal´c. 
„Děkujeme za nabídku, ale musíme ji odmítnout“, řekl na Tok´ru mírně rozpačitě Ran´tek, 
„tuto operaci bychom rádi ponechaly v tajnosti, nevíme, kde všude má Luciánská aliance 
svoje špehy a šanci na úspěch máme podstatně větší, pokud nepřítel o našich plánech nebude 
předem informován.“ Vymluvil se na špehy Tok´ra, jehož pravím záměrem, proč 
nespolupracovat s Jaffy bylo, že Tok´rové chtěli předejít sporům o to, kdo má vlastně na 
Anubisovu mateřskou loď nárok, jestli její „objevitelé“, nebo ti, jejichž bratři ¾ té lodi 
postavili za nelidských/nejjafských podmínek. 
„Spíše by nás zajímalo,“ vložila se do hovoru Tok´ra Semuel, „proč nezapojíte proti 
Luciánské alianci i orijský křižník, který Vám v podstatě věnovaly povznesené bytosti?“, 
zeptala se Tok´ra Landryho. 
„Než zajistíme jeho plnou bojeschopnost, tak to ještě chvíli potrvá,“ odpověděla místo 
generála Samanta. „Daniel a Vala tolik času mít nemusí.“ 
„Krom toho, naším cílem je Luciánské Hataky získat v celku a začlenit je do flotily Země.“ 



Připomněl zástupce IOA. „Odyssey je v tuto chvíli na cestě k superbráně, kterou díky ZPM a 
informacím z orijského křižníku dokážeme aktivovat a znemožnit tak příchod dalších 
nepřátelských křižníků z galaxie Ori. Vaším úkolem plukovníku Carterová“, obrátil se 
Johnson k Samantě, „bude uvést co nejrychleji naši novou mateřskou loď do plně 
bojeschopného stavu, jelikož je Antická zbraň bez dronů a všechny lodě co v tuto chvíli 
máme, potřebujeme ‚v terénu‘, je loď Ori v tuto chvíli naším jediným prostředkem pro 
okamžitou obranu planety.“ 
„Udělám, co bude v mých silách.“ Souhlasila Samanta, i když si uvědomovala, že tyto 
povinnosti, které na ni IOA uložila, ji s největší pravděpodobností znemožní zúčastnit se 
záchranné mise Daniela a Valy. 
„Odyssey se po aktivaci superbrány přesune na souřadnice, které ji pošlete a společnými 
silami ukážeme Luciánské alianci, že zahrávat si se Zemí a jejími spojenci se nevyplácí.“ 
Doplnil plán Landry slovy, které byly mířeny oběma zástupcům Tok´rů. 
 
TO BE CONTINUED... 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 09 : Úsvit konce Luciánské aliance 
Na odvrácené straně jednoho ze dvou měsíců, které obíhaly kolem planety, na které se 
nacházela nedostavěná goa´uldská mateřská loď, vystoupila z hyperprostoru USS Odyssey a 
okamžitě se zamaskovala. 
„Přijímáme vysílání,“ řekl směrem k Emersonovi seržant od komunikace. 
„Dejte to na obrazovku,“ odpověděl Emerson. 
Na obrazovce se objevil Tok´ra Ran´tek. „Zdravím Vás plukovníku Emersone, proběhla 
aktivace superbrány úspěšně?“, zeptal se Tok´ra. 
„Bez sebemenších komplikací,“ odpověděl Emerson, „a jak to vypadá tady, kolik lodí tu 
Luciánská aliance má?“ 
„V tuto chvíli se tu nachází 13 Hataků, všechny prošly anubisovským upgradem“, informoval 
Tok´ra. „Nachází se tu také 24 lodí třídy Al´kesh. Naše senzory zaznamenaly i čilou aktivitu 
na povrchu planety, podle všeho to vypadá, že Luciánská aliance chce z této planety učinit 
svojí základnu, ne-li hlavní planetu svého takzvaného panství.“ 
„Dobrá,“ řekl Emerson, „plán všichni známe, zamaskovaní se přesuneme co nejblíže planetě, 
abychom mohli zaměřit vysílač doktora Jacksona a Valy Mal Doran, ihned poté, co budou 
přeneseni bezpečně na palubu, začne akce. Zbraně použijeme, jen bude-li to nezbytné, 
chceme co nejvíce lodí získat, ne zničit.“ Zrekapituloval v krátkosti plán Emerson. 
 
Orbita planety s goa´uldskou mateřskou lodí 
Zamaskovaná Odyssey a dva zamaskované Hataky Tok´rů se přesunuly na orbitu planety, kde 
se v tu chvíli nacházelo více jak třicet Luciánských lodí. 
„Zaměřuji lokátor Daniela Jacksona a Valy,“ ohlásil jeden z pracovníků na můstku Odyssey. 
„Transportujte je přímo na můstek,“ přikázal Emerson. 
K úlevě všech přítomných se na můstku objevili Daniel s Valou, kteří až na pár modřin a 
zjevných známek nedostatku spánku vypadali v pořádku. 
„Zahajte okamžitě operaci převzetí nepřátelských Hataků a dejte vědět Tok´rům, že Vala a 
doktor Jackson jsou v bezpečí a v pořádku,“ přikázal Emerson svým podřízeným. 
Ihned po tomto rozkazu se na Odyssey aktivovalo anti-HP zařízení, aby žádné z nepřátelských 
plavidel nemohlo beztrestně uniknout. Do kritických částí Luciánských Hataků (můstek, 
strojovna, záložní řídící místnost), byly přenášeny goa´uldské šokové granáty a ihned po nich 
jednotky mariňáků, kteří měli za úkol nepřátelské lodě zabezpečit. Vše se událo doslova jen 
několik vteřin po přenesení Jacksona a Valy do bezpečí, jelikož technici na Odyssey měli 
dostatek času na výpočet přesných souřadnic, kam mariňáky poslat. 
Oproti tomu Tok´rové se pomocí kruhů začaly přenášet na povrch planety s cílem znovuzískat 
Anubisovu základnu do svých rukou. Převzít nepřátelské Hataky se ukázalo jako snadný úkol, 
na lodích byla jen minimální posádka, většina Luciánů byla na planetě a pracovala na 
dokončení Anubisovy mateřské lodě, což by mohl být na druhou stranu problém pro Tok´ry 
na planetě, kteří se museli potýkat s velkou početní převahou, jenže…Tok´rové měli jedno 
velké eso v rukávu. Vlastnili dvanáct obleků anubisových trubců, které na Anubisově 
základně našly ještě předtím, než ji musely opustit z důvodu útoku Luciánů. Díky těmto 
oblekům Tok´rové bez problémů pročišťovaly základnu od sil Luciánské aliance. 
Luciáni na lodích byli zmateni a překvapeni nenadálým útokem „neviditelného“ nepřítele. 
Během dvou minut byli všechny Hataky v rukou pozemšťanů, kteří se nyní soustředili na to, 
aby díky detektorům známek života našli a eliminovaly všechny zbylé příslušníky Luciánské 
aliance, kteří se na Hatacích ještě nacházely. 
Ve zcela jiné situaci se nacházely Luciánské Al´keshe, z povrchu planety jim již přišli 
informace o útoku Tok´rů, ale co je znepokojovalo ještě více, byl fakt, že je jejich vlastní 
Hataky začali zaměřovat a vyslali jim okamžitý požadavek na kapitulaci – v případě 



neuposlechnutí budou zničeni. Většina Al´keshů na situaci reagovala tak, že se snažila 
uniknout do hyperprostoru, což ale k jejich smůle nebylo díky pozemskému přístroji možné. 
Následovala krátká bitva mezi již pozemskými Hataky a Luciánskými Al´keshi, při které bylo 
zničeno šest Al´keshů a několik dalších bylo částečně poškozeno. Ostatní, když viděly, že 
nemají jinou možnost, než se vzdát, tak přijaly požadavky lidí a souhlasily s kapitulací. 
Mezitím na planetě zuřil boj mezi Tok´ry a příslušníky Luciánské aliance, který díky 
technologické i vojenské převaze Tok´rů, nemohl skončit jinak, než jejich bezpodmínečným 
vítězstvím. Mimo jiné i díky taurijským vojákům, kteří se do bitvy na planetě zapojili až poté, 
co zajistili plné převzetí nepřátelských plavidel, byla bitva na povrchu planety vyřešena 
celkem rychle bezpodmínečným vítězstvím Tok´ersko-taurijských sil. 
 
Ošetřovna na USS Odyssey 
Daniel s Valou právě odpočívali na nemocničních lůžkách, krom několika modřin a podlitin 
jejich zdravotní stav nevykazoval žádné vážné komplikace. 
„Rád Tě zase vidím Daniely Jacksone,“ přivítal Daniela s úsměvem svalnatý Jaffa, který 
právě po boku plukovníka Mitchella vstoupil do místnosti. 
„Ehm, ehm,“ odkašlala si vyčítavým tónem Vala. 
„I Tebe rádi vidíme,“ reagoval na odkašlání Valy Mitchell, „ale až budeš příště chtít jít pro 
nějaký supr zařízení…“ 
„Nemohla jsem vědět, že to dopadne zrovna takhle!“ Naježila se okamžitě Vala. „Člověk se 
snaží pomoct, jak může a tohle má být vděk? A jaktože jste vlastně naživu, Luciáni nám celou 
dobu tvrdily, že se Zemí je konec…“ 
„Jsme tu už půl hodiny a ještě nám nikdo nebyl schopen vysvětlit, co se vlastně všechno 
událo, od té doby co nás Luciánská aliance zajala.“ Přidal se Jackson netradičně na stranu 
Valy. 
Mitchell se pustil do vysvětlování událostí, které se udály od jejich únosu až do přítomnosti, 
přičemž ho Teal´c několikrát podpořil tvrzením „Indeed“. 
„A co se vlastně bude s Luciánskou aliancí?“ zeptala se Vala. 
„Máme souřadnice všech planet, na kterých se nacházejí jejich pašerácké základny, drogová 
pole a kdoví, co všechno ještě,“ odpověděl Mitchell. „Na jednom z jejich Hataků jsme nalezly 
i detailní informace týkající se jejich flotily, stále mají v rukou asi sedm Hataků a několik 
desítek Al´keshů a nákladních lodí. IOA rozhodla zlikvidovat jejich pašerácké základny a 
eliminovat jejich zbývající lodě, abychom se s touhle osinou v zadku vypořádaly jednou 
provždy.“ 
„Takže Morgan Vám řekla,“ začal nahlas uvažovat Daniel Jackson, který posledním 
informacím nevěnoval příliš pozornosti, „že všichni povznesení Ori jsou nyní zničeni, ale že 
první převor, který zemře přirozenou smrtí, se bude schopen povznést a všichni budeme tam, 
kde jsme byli.“ 
„Také řekla, že všechny informace které potřebujeme, nalezneme na orijském křižníku a poté 
zmizela.“ Připojil se k úvahám Teal´c. 
„To by znamenalo,“ pokračoval Daniel zamyšleně nahlas, „že musíme násilnou smrtí 
sprovodit ze světa všechny převory v naší i orijské domovské galaxii.“ 
„To by neměl být problém,“ začal s optimismem Mitchell, „od té doby, co jsme se dozvěděly 
o útoku na Zemi, ‚neutralizují‘ naše jednotky převory jako na běžícím pásu.“ 
„Ano, víme jak zamezit tomu, aby se převoři v okamžiku smrti povznesly,“ pokračoval opět 
Daniel. I když sám neměl jasno v tom, co právě řekl. 
„Jasně, máme to super zařízení, co jim vezme všechny ty jejich super schopnosti,“ připojila se 
Vala a během svých slov přidala ještě groteskní gestikulaci, aby vypadala co nejdůležitěji. 
„Indeed,“ přikývl Teal´c, „Samanta Carterová objevila v databázi na orijské lodi informaci o 
tom, že jsou všechny hole převorů spojeny subprostorovým spojením, které dokáže loď Ori 



detekovat i přes celou galaxii, takže s nalezením převorů by taky neměl být problém.“ 
„To ale jen za předpokladu,“ pokračoval dále Daniel, „že převoři nepřestanou svoje hole 
používat, to bychom pak měli problém s jejich nalezením.“ 
„Musíme doufat, že se převoři nedozvědí, co na ně plánujeme.“ Dodal Mitchell. 
„Musíme být rychlý a bezchybní,“ podotkl se sebejistým tónem Teal´c. 
„Chci se podívat co nejdřív do databáze na orijském křižníku,“ řekl Daniel a při svých 
slovech se začal zvedat z postele, „je na téhle planetě brána?“ 
„Anubis ji tady neměl, zřejmě chtěl být v co největším utajení a bezpečí,“ odpovědět Teal´c, 
„nicméně Luciánská aliance sem jednu odněkud přivezla, právě pracujeme na jejím 
zprovoznění.“ 
To Danielovi stačilo k tomu, aby se vydal vyhledat Emersona a požádat ho, aby mohl co 
nejdříve odejít do SGC a následně prostudovat databázi orijského křižníku. 
„Počkej na mě,“ vykřikla Vala a rozběhla se za Danielem, „víš, že se bez mojí odborný 
expertýzi neobejdeš!“ 
„Oou,“ broukl si Mitchell poté co s Teal´cem osaměly. Po Teal´cově kamenném výrazu a 
pozvednutém obočí pokračoval. „Připadalo to tak jenom mě, nebo se Jacksonovi na tom co 
nám Morgan řekla, něco nezdálo?“ 
„Indeed,“ přikývl Teal´c a odebral se směrem k můstku. 
 
TO BE CONTINUED... 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 10 
Z událostí, které se udály za poslední dva dny - od osvobození Daniela Jacksona a Valy 
MalDoran - je tou nejvýznamnější plné zprovoznění orijského křižníku, na čemž měla zásluhu 
zejména Samanta Carterová, která přišla na to, jak propojit loď s pozemskými ovládacími 
konzolemi, které v podstatě nahrazovaly ovládací křeslo, které mohl ovládat jedině převor, 
nebo Adria, když ještě existovala. 
Další zajímavou událostí bylo to, že pozemská flotila čítala již 15 Hataků, které se podařilo 
ukořistit Luciánské alianci. Díky tomu, že lidé znali polohy všech planet, na kterých 
Luciánská aliance prováděla své nekalé aktivity, tak nebylo zas tak těžké zjistit u které 
planety se zbývající nepřátelské Hataky nacházejí. Zemi se podařilo vypátrat všech 
zbývajících sedm Luciánských Hataků, tři byli během bitev zničeni, ze dvou zbyli po bojích 
již nepoužitelné vraky, které ovšem Země měla v plánu rozebrat a získaný naquadah použít na 
výstavbu BC 3O4 a obranné satelitní sítě kolem Země. Poslední dva se podařilo začlenit do 
flotily Země, která v tuto chvíli čítala již 18 velkých plavidel (1x křižník Ori, 2x BC304, 15x 
loď třídy Hatak) a samozřejmě třicítku F-302, zhruba stejný počet ukořistěných Al´keshů a 
také nějaké ty smrtící kluzáky a pár stíhaček Ori, které zbyli na křižníku Ori a díky tomu se 
vyhnuly zničení. 
 
Zasedací místnost SGC, asi 2 dny od osvobození Jacksona a Valy 
Přítomna byla celá SG1, generál Landry a zástupce IOA Edward Johnson. 
Slova se ujal generál Landry. „Sešli jsme se tu, abychom projednali další postup v boji proti 
následovníkům Ori,“ začal schůzi Landry, „senzory na orijském křižníku nezaznamenaly za 
posledních 24 hodin žádný subprostorový signál, který vydávají hole převorů.“ 
„Takže to konečně vzdaly?“ zeptal se Mitchell. 
„V tuto chvíli to tak vypadá,“ přikývl Landry, „ovšem je zde stále množství planet, jejichž 
obyvatelé o porážce Ori nevědí. V této chvíli spolupracujeme s Jaffy na tom, abychom 
informaci o jejich porážce rozšířili na všechny světy v této galaxii, které Ori navštívili.“ 
„Dalším krokem bude likvidace všech převorů v orijské domovské galaxii,“ oznámil zástupce 
IOA Johnson. 
„Máme představu, kolik se jich v galaxii Ori nachází?“ zeptal se Mitchell, „a taky jestli tam 
mají nějaké funkční křižníky, s kterými bychom se musely vypořádat?“ 
„To zjistíme až se s naším orijským křižníkem dostaneme do galaxie Ori,“ odpověděla 
Samanta. 
„Takže na nás může na druhé straně čekat klidně tucet nepřátelských lodí?“ zeptal se 
Mitchell. 
„Toho se obává i IOA,“ řekl Johnsonn, „proto bude skrz superbránu poslán zamaskovaný 
Al´kesh, abychom zjistili, jaké nebezpečí na nás čeká u superbrány v galaxii Ori.“ 
„Je tu ještě jedna věc, která mi dělá starosti,“ řekl doposud mlčící Daniel Jackson, „ne že by 
to něco měnilo na našem plánu, ale nemyslím si, že s námi povznesení Antikové hrají férovou 
hru.“ 
„Co Tě přivedlo k této domněnce, Danieli Jacksone?“ zeptal se se zájmem Teal´c. 
„Áchjo, tohle jsem zrovna nechtěl slyšet,“ povzdychl si Mitchell, „ne že by mě to nějak 
překvapovalo.“ 
„Je tu hodně věcí, které mi nedávají smysl.“ Začal s vysvětlováním Daniel. „Pokud Vám k 
povznesení nikdo nepomůže, tak jako se to stalo například mě, tak je to závislé na 
fyziologické vyspělosti mozku. K tomu, aby převoři měli své výjimečné schopnosti, bylo 
třeba, aby je Ori dostali na tuto fyziologickou úroveň. Nicméně ani převoři nemohou žít věčně 
a na konci jejich života by se za normálních okolností pravděpodobně povznesli.“ 
„V tom jim ale ostatní Ori bránili,“ přidala se Vala, „aby se nemusely dělit o svojí moc.“ 



„Přesně tak,“přikývl Daniel Jackson, „jde o to, že sice máme zařízení, které eliminuje po 
jistou dobu výjimečné schopnosti převorů, což nám umožní je zabít…“ 
„Ale…“, snažil se Daniela popohnat zvědavý Mitchell. 
„Ale to samo o sobě nijak neovlivní to, jestli se převor po smrti povznese, nebo ne.“ 
Odpověděl Daniel. 
„No jistě, že mě to nenapadlo dřív,“ řekla Samanta, „to, že eliminujeme schopnosti mozku, 
neznamená, že nějak narušíme jeho fyziologickou vyspělost. Naše zařízení nám umožní 
převory zabít, ale nezajistí to, aby se převoři po smrti nepovznesli.“ 
„Pokud vím,“ přidal se k debatě opět Johnson, „tak je třeba se na povznesení po jistou dobu 
duševně připravovat, proto když zabijeme převora nejrychleji, jak budeme moci, neměl by být 
schopen se povznést.“ 
„To si nemyslím,“ zarazil optimismus IOA chlápka Daniel. „Kdysi jsem se setkal s jistým 
doktorem Raymondem Moodym, který se zabýval studiem tzv. NDE zážitků,“ po 
nechápavém pohledu Valy Daniel doplnil, „zážitky blízkosti smrti (Near Death Experience). 
Doktor Moody při rozhovorech s pacienty, kteří prodělali tento typ zážitku zjistil, že čas v 
mysli pacienta během tohoto zážitku může ubíhat zcela jinak, než je tomu v námi vnímané 
realitě.“ 
„Jak to myslíte, doktore Jacksone?“ zeptal se Landry. 
„Jinými slovy,“ pokračoval ve vysvětlování Daniel, „za časový úsek toho, co my vnímáme 
jako jednu vteřinu, může člověk během stavu NDE klidně prožít znovu celý svůj život. Proto 
si myslím, že rychlost smrti převora nebude mít žádný vliv na to, jestli se převor povznese, 
nebo ne. Je možné, že v momentě umírání může mít na přípravu na povznesení tolik času, 
kolik bude potřebovat.“ 
„Byly závěry doktora Moodyho někým ověřeny?“ zeptal se se zjevným skepticismem 
Johnson. 
„Tohle je něco, co z principu ověřit nelze,“ odpověděl Daniel, „NDE nemůžete změřit, zvážit, 
ani zopakovat ty samé podmínky dvakrát. Uvádět úmyslně pacienty do stavů NDE by bylo 
proti jakékoli lékařské etice.“ 
„Věřím, že doktor Moody se dostal k pravdivým závěrům,“ pronesl k mírnému překvapení 
všech okolo Teal´c. „Když mi Apophis vymyl mozek, musel jsem podstoupit rituál odnětí 
symbionta, abych nalezl opět svojí pravou podstatu. Když jsem se nacházel na samotném 
prahu smrti, tak mi během velmi krátké chvíle proběhly před očima nejdůležitější okamžiky 
mého života.“ 
„Krom toho jsme se tu setkaly už s podivnějšími věcmi,“ připomněla nezpochybnitelný fakt 
Samanta. 
„Proč se ale nepovznesli převoři, které jsme zabili po smrti Adrie?“ položil otázku do pranice 
Mitchell. 
„Napadají mě tři možnosti, proč tomu tak je,“ chopil se slova opět Daniel. „Tou první je, že 
jsou zde stále nějací Ori, kteří převorům brání v povznesení, aby se s nimi nemusely dělit o 
moc.“ 
„V tom případě by nám Morgan lhala o tom, že jsou všichni Ori mrtví.“ Konstatoval Teal´c. 
„V tom případě by ale bylo od Ori nelogické, nechat nás bitvu o Zemi vyhrát a dál likvidovat 
převory.“ Vyloučil zdravou logikou tuto možnost Teal´c. 
„Druhou možností je to, že je moje teorie chybná a převoři se při rychlé násilné smrti 
nedokáží povznést,“ pokračoval Daniel, „osobně mi přijde nejpravděpodobnější třetí možnost. 
Antikové nám jako vždy daly jen ty informace, které chtěly, abychom měli. Pouštěl jsem si 
několikrát záznam rozhovoru s Morgan La Fey na palubě Odyssey. Doslova tam řekla: 
‚Podařilo se mi přesvědčit ostatní, že je potřeba vyřešit problém s Ori jednou provždy, ale k 
tomu, aby se problém s Ori již neopakoval potřebujeme Vaší asistenci.‘ 
„Ty si myslíš,“ začala udiveně Vala, „že teť jsou to Antikové, kdo zabraňuje převorům v 



povznesení?“ 
„Přesně tak,“ přikývl Daniel, „ale stoprocentně si tím nebude jisti asi nikdy.“ 
„K čemu by potom, ale potřebovali nás?“ zeptala se Samanta, „proč se s převory nevypořádají 
samy?“ 
„To nevím,“ přiznal Daniel, „třeba to má něco společného s tím, že se chtějí povznést ještě na 
vyšší úroveň existence, než jsou a proto nás potřebují na špinavou práci, což je v tomhle 
případě zabití převorů. Když se na to podíváte z druhé strany, kdybychom se chovali podle 
instrukcí, které nám Morgan dala, tak díky senzorům na orijském křižníku nalezneme všechny 
převory v naší i orijské galaxii, zabijeme je a budeme si myslet, že jsme problém vyřešili my. 
Možná to tak i je a bude, ale je tu i možnost, že nás Antikové využívají k fyzické likvidaci 
převorů a samy jim zabraňují v povznesení, což je samozřejmě i v našem zájmu, takže stejně 
nemáme jinou možnost, než pokračovat v tom, co děláme.“  
 
TO BE CONTINUED… 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 11  
(Děj této kapitoly se odehrává cca dva týdny od konce poslední kapitoly) 

K pochopení děje této kapitoly je nezbytné uvést několik základních informací. Z toho co se 
událo v SGA respektuji seriál pouze do dílu 3x19, díl 3x20 a díl 4x01 jsem si musel pozměnit 
podle svého. Protože jsem v bitvě o Zemi nechal zničit Apollo, tak ho v mé interpretaci 
událostí dílu 3x19 musel nahradit Daedalos. Taktéž Atlantis, měla trochu jinou historii. V 
mém pojetí se ji podařilo bez větších komplikací opustit planetu, na kterou Asurané utočili a 
přemístili se na planetu jinou, kde o nich nikdo zatím neví, to znamená, že nepotřebovali krást 
Asuranům ZPM (i když to jejich je skoro prázdné) a tudíž ani neaktivovali onen program, 
který přikazoval Asuranům útočit na Wraity. 
Doufám, že je to dostatečně pochopitelné, kdyby ne, použijte svojí představivost v 

nedovysvětlených částech příběhu tak, aby to zapadalo do mé příběhové linie  
 
Řídící místnost SGC 
Právě proběhla aktivace hvězdné brány zvenčí. „Přijímám vysílání,“ zahlásil Walter, „je to 
Atlantis, pane.“ Prohodil směrem k Landrymu. 
„Tady doktorka Weirová,“ zazněl z reproduktoru známý hlas. 
„Rád Vás slyším, doktorko,“ odpověděl s úlevou Landry, „už jsme se obávali nejhoršího.“ 
„Nebudu Vás zdržovat podrobnostmi,“ odpověděla Weirová, „zasíláme Vám nové koordináty 
planety, na kterou jsme se musely po útoku Asuranů přemístit. Také Vám přeposíláme data z 
Daedala, který měl za úkol zjistit, co se skrývá za shromažďováním Wraitů v naší galaxii, 
myslím, že nebudete příliš nadšeni. Weirová konec.“ 
 
Zasedací místnost SGC 
Přítomna SG1, gen. Landry, major Marks z Pentagonu a jako vždy zástupce IOA Edward 
Johnson. 
„Dnes ráno,“ začal zasedání major Marks, „nás kontaktovala Atlantis. Odvetný útok Asuranů 
se jim podařilo přežít jen díky tomu, že se přesunuly na jinou planetu. Po zničení asuranských 
doků na stavbu lodí, se Daedalus přesunul do oblasti, kde se shromažďují wraitské lodě a 
našel tam tohle.“ Při svých slovech stiskl tlačítko na dálkovém ovládání a na hlavní obrazovce 
v zasedací místnosti se objevil obrázek asi třiceti Hiveships, několika desítek křižníků, ale co 
bylo nejvíce překvapující, byla superbrána, před kterou se ve vesmírném prostoru vznášeli 
trosky, zatím neurčeného původu. 
„Ori mají v Pegasu další superbránu?“ vyhrkla překvapeně Samanta. 
„Díky informacím z Atlantis,“ pokračoval Marks, „odhadujeme, že tam mají superbránu asi 
měsíc, možná déle. Tenhle časový údaj odvozujeme od doby, kdy se k bráně začali stahovat 
Wraitové.“ 
„Víme, jakého původu jsou ty trosky před superbránou?“, zeptal se Daniel 
„Jsme si téměř stoprocentně jisti, že to jsou trosky wraitských i orijských lodí.“ Odpověděl 
Marks a při svých slovech ukázal další obrázek, na kterém bylo celkem zřetelně poznat původ 
trosek.  
„Wraitům se podařilo nakopat orijům zadek?“, řekl napůl potěšeně Mitchell. 
„To je jedna z možností,“ pokračoval Marks, „buď se Wraitům podařilo Ori udolat svým 
počtem, nebo jim v tom pomohlo tohle.“ Na dalším obrázku se objevil antický satelit, úplně 
stejný jako byl ten, který se pozemšťanům z Atlantis podařilo nalézt, ale nakonec byl Wraity 
zničen. „Energetický paprsek z antického satelitu je zcela jistě dostatečně silný k zničení 
orijského křižníku.“ Doplnil na srozuměnou Marks. „Daedalos bohužel více informací 
posbírat nestihl, protože musel před Wraity uniknout do hyperprostoru. Z toho co víme, to 
nevypadá, že by se Wraitové pokusily superbránu zničit, proto se domníváme, že ji chtějí 



použít k proniknutí do galaxie Ori a vyřešit tak svůj problém s nedostatkem potravy. Ovšem 
nevíme jakými informacemi Wraitové disponují, proto se o jejich záměrech můžeme jen 
dohadovat.“ 
„Dokud blokujeme naší superbránou superbránu v galaxii Ori, tak se superbrána v Pegasu 
nepoužitelná,“ řekla Samanta. 
„Říkal jste že superbrána v Pegasu je zhruba měsíc?“, zeptal se Daniel. 
„Ano,“ odpověděl major Marks. 
„To znamená,“ pokračoval místo Daniela Teal´c, „že ji tam Ori postavili ještě v době, kdy si 
mysleli, že naší galaxii bez problémů konvertují k Počátku.“ 
„Takže Ori se snaží dostat do Pegasu a Wraitové z Pegasu,“ zrekapituloval poslední 
informace nahlas Mitchell, „nemohli bychom toho nějak využít v náš prospěch? Myslím tím 
poštvat zbývající převory a Wraity proti sobě a vyřešit tak dva problémy najednou?“ 
„V současnosti nevíme, kolika loděmi Wraitové a zbylí převoři disponují, proto by toto řešení 
nemuselo být dostatečně efektivní,“ řekl diplomatickým tońem zástupce IOA, „nejlepší by 
bylo, kdybychom se s oběma problémy vypořádaly samy. Nějaké návrhy?“ Rozhlédl se 
Johnson po zúčastněných. 
„Vlastně já bych jeden měla“, ozvala se Samanta, „dnes ráno se mi podařilo v databázi 
orijského křižníku nalézt informaci o počtu bojeschopných lodí, kterými by v současnosti 
mohli převorové disponovat. Jedná se asi o pětadvacet orijských křižníků, které by měli mít 
aktuálně převoři k dispozici. Víme kolik orijských lodí bylo zničeno u Pegasuské 
superbrány?“ Zeptala se Samanta majora Markse. 
„Odhadujeme to na tři orijské křižníky a dvojnásobný, či trojnásobný počet zničených 
wraitských lodí,“ odpověděl Marks. 
„Z našeho zamaskovaného Al´keshe,“ pokračovala Samanta, „který hlídkuje u superbrány v 
galaxii Ori víme, že superbránu hlídá osm orijských křižníků, jestliže tři další byli zničeni v 
Pegasu, tak to znamená, že se v orijské galaxii nachází zhruba dalších 14 provozuschopných 
křižníků, které by se stále mohli nacházet na planetách, kde byly sestrojeny.“ 
„Snažíte se nám naznačit,“ zapojil se do rozhovoru generál Landry, „že bychom měli orijům 
ukrást jejich lodě a s nimi vyřídit Wraity samy?“ 
„Tak tomuhle plánu já dávám zelenou,“ nechal se unést horkokrevný Mitchell, „samozřejmě 
za předpokladu, že s tím budete souhlasit, pane.“ Dodal po Landryho káravém pohledu. 
„Tohle řešení by podporovala i IOA,“ přidal se Johnson, „zejména když víme, že replikátoři v 
pegasově galaxii staví mezigalaktické lodě za účelem napadení Země a Atlantis.“ 
„Já myslela,“ odbočila na chvilku od hlavního tématu Samanta, „že se s nimi vypořádáme 
pomocí disruptorové technologie?“ 
„Stavba celoplanetárního disruptoru ještě nebyla dokončena,“ informoval Samantu i všechny 
ostatní Johnson, „i když se nám prozatím podařilo asuranům jejich rozestavěné lodě zničit, 
příště už tolik štěstí mít nemusíme, proto potřebujeme co nejvíce bojeschopných lodí a také 
dokončit satelitní planetární obranný systém Země.“  
„Proti osmi orijským křižníkům nemáme moc šancí,“ vrátila se zpět k hlavnímu tématu 
Samanta, „než by naše lodě prošly superbránou a nahodily štíty, tak by většina z nich byla 
zničena. Nehledě na to, že pod maskováním může projít superbránou tak maximálně Al´kesh, 
průchod větší lodě by Ori detekovaly. Naší jedinou šancí je získat dostatečný počet orijských 
lodí do svých rukou, to se nám ale podaří jen v případě, že se oněch 14 křižníků nachází stále 
tam, kde se domnívám, že jsou,“ zakončila svoji řeč trochu nejistým tónem Samanta. 
„Dobrá,“ chopil se slova generál Landry, „dostaňte z orijské databáze všechny potřebné 
informace, které potřebujeme pro splnění mise,“ při těchto slovech se podíval na Samantu. 
„Náš následují plán je tento: superbránou projdeme pomocí Al´keshů, najdeme nepoužívané 
orijské lodě, dostaneme je do našich rukou, vyřídíme zbývající křižníky které jsou v rukou 
převorů a poté se za pomoci orijských křižníků vypořádáme s Wraity v Pagasu. Rozchod!“ 



Ukončil poradu rázným rozkazem Landry. 
 
Z dalších událostí, které stojí za zmínku je zprovoznění ruské BC 304 (Vladimír Putin), která 
dostala za svůj první úkol najít v galaxii Ida ložiska neutronia, které je nezbytné pro 
dokončení satelitní obranné sítě Země. Dále pak odsouhlasení demokracie v Jaffském státě, 
který je po vypořádání se s rebely zcela loajální Zemi. Na Jaffy zásah povznesených bytostí 
ve prospěch Země udělal mnohem větší dojem, než se původně zdálo. Z Luciánské aliance 
zbyli jen trosky, Jaffové spolu se Zemí se zavázali do budoucna zakročit proti jakékoli 
zločinné alianci, která by se v Mléčné dráze objevila. 
 
TO BE CONTINUED… 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 12 
Patnáct zamaskovaných Al´keshů (všechny se podařilo Zemi získat od Luciánské aliance) 
právě prošlo horizontem událostí z Mléčné dráhy do galaxie Ori. Okamžitě se jim naskytl 
pohled na osm orijských křižníků, které byli podle všeho připraveny k okamžitému útoku 
proti případným vetřelcům, kteří by superbránou mohli přijít. 
Al´ keshe se po průchodu superbránou vzdálili od orijských lodí natolik, aby jejich vstup do 
HP nemohl být detekován. Skupina patnácti taurijských Al´keshů se rozdělila na tři stejně 
velké skupiny, každá z nich směřoval k jiné planetě v orijské galaxii. Dvě skupiny měli 
namířeno k planetám, na kterých se podle informací z orijského křižníku měli nacházet 
čerstvě dostavěné orijské mateřské lodě. Třetí skupina pěti Al´keshů mířila k planetě, na které 
se měla nacházet základna Ori, jejíž přesný účel se zatím nepodařilo odhalit. Bylo jen jisté, že 
v rámci orijské křížové výpravy patří mezi ty nejdůležitější, více se lidem z databáze na 
orijské lodi rozluštit nepodařilo, v této poslední skupině se nacházela i celá SG1. Ostatní dvě 
skupiny byly složeny z vědců a mariňáků, kteří měli společnými silami zajistit převzetí 
orijských lodí, malý problém byl v tom, že nikdo nevěděl, jestli se orijské křižníky stále 
nacházejí na svém místě (i když je Ori v tuto chvíli „v terénu“ nepotřebovaly) a také nikdo si 
netroufal odhadnout, s jak velkým odporem mohou na nepřátelských planetách počítat. Bylo 
důležitě, aby útoky na všechny tři planety proběhly ve stejnou dobu, jedině tak se dalo 
předejít tomu, aby převoři povolali velké množství vojáků Ori, kteří by chránili strategicky 
důležitá místa pro vedení křížové výpravy. 
 
Orbita planety s loděnicemi Ori 
Al´keshe právě vystoupili z hyperprostoru a okamžitě se zamaskovaly.  
„Na orbitě planety nezaznamenávám žádné jiné lodě,“ řekl doktor Lee směrem k veliteli 
jejich skupiny, „na planetě se nachází šest orijských lodí, které nemají spuštěný štít a nejeví 
žádné jiné známky aktivity. Podle velikosti stavebních doků odhaduji“, dodal Lee po chvilce 
přemýšlení, „že by tu mohli stavět klidně 15 lodí najednou.“ 
„Co ta kopie orijského senzorového systému?“ Zeptal se velitel Leeho na zařízení, které bylo 
schopno zachytit na omezenou vzdálenost subprostorový signál z hole převorů. „Kolik se na 
planetě nachází převorů?“ 
„Podle tohohle zařízení dva“, odpověděl doktor Lee, „jeden se nachází ve vesnici, která je 
přibližně pět kilometrů od výrobny lodí a druhý se nachází v jakémsi stavení, které se nachází 
přímo mezi doky na výrobu lodí. Co se týče křižáků, zaznamenávám jich jen několik desítek, 
na každé z lodí se jich nachází jen pár, zřejmě neočekávají jakýkoli druh útoku.“ 
„Výborně, počkáme, až nám dají ostatní lodě signál, že už jsou na místě a připraveni a 
spustíme operaci,“ pronesl potěšeně velitel. 
 
Na orbitě druhé planety, kde probíhala výstavba orijských lodí byla situace podobná, jen s tím 
rozdílem, že se na planetě nacházel jen jeden převor, ale zato hned osm orijských křižníků.  
Každý z Al´keshů nesl dva tými, každý z nich byl určený k přebrání jednoho orijského 
křižníku, křižníky měli kruhovou platformu, tudíž o přístup na loď bylo postaráno, navíc bylo 
v plánu přenést se na platformu, která se nacházela hned vedle místnosti s křeslem. Všechny 
týmy byli vybaveni anti-převořím zařízením. Díky instrukcím, které dostali vědci a technici z 
každého týmu od Samanty Carterové, mělo trvat 5-7 minut, než se každému z týmů podaří 
nahradit ovládání křesla pozemskými konzolemi, které byly vyrobeny specielně pro tuto 
situaci a získat tak nad lodí alespoň částečnou kontrolu, potřebnou k jejímu aktivování a 
opuštění planety. 
 
Orbita planety s orijskou základnou, zatím neznámého účelu 



Pětice Al´keshů právě vystoupila z hyperprostoru a zamaskovala se. Stejně jako tomu bylo u 
dvou předchozích planet, nezaznamenaly senzory Al´keshů v okolí žádné jiné lodě. 
„Vypadá to na docela rozsáhlý komplex“, komentovala Samanta údaje ze senzorů na jednom 
z Al´keshů, který právě zkoumal soustavu budov na povrch planety, která vykazovala vysoké 
energetické údaje. 
„Je tu docela živo“, přidal se Daniel a po chvilce počítání pokračoval „osm převorů, vypadá 
to, že jsme narazili na něco důležitého.“ 
„Tahle planeta je skoro neobydlená,“ řekl Mitchell, „musí tu být něco důležitýho, když je tu 
tolik převorů.“ Souhlasil s Danielem Cameron. 
„Přijímám vysílání od skupiny Beta a Gama,“ prohlásil Teal´c. „Hlásí, že dohromady objevili 
14 orijských křižníků. Vojenská ostraha minimální, čekají na rozkaz k zahájení akce.“ 
„Zdá se, že poslední informace z Atlantis nelhaly“, komentoval Daniel poslední zprávu z 
Atlantis, ve které bylo sděleno, že křižáci pod vedením převorů zahájili masivní útok bránami 
do galaxie Pegasus za účelem šíření Počátku a likvidace pozemních wraitských základen. Jak 
převoři získali informace o umístění wraitských základen nebylo známo. 
„Dobře pro nás“, reagoval Mitchell, „alespoň se všichni křižáci z týhle galaxie soustředí na 
boj s Wraity a nás nechávaj pěkně v klidu na pokoji.“ 
„Dokud jim budeme blokovat superbránu, tak nemají jinou možnost, než pozemní útok.“ 
Vysvětlila Samanta. „Krom toho podle informací z Daedala jim Wraitové nezůstávají nic 
dlužní. Planetu pod útokem prostě zbombardují z orbity s křižáky a prý dokonce i s převory.“ 
„Jo, jo, všichni jsme četli poslední hlášení“, řekl Mitchell, který už byl netrpělivý, co se startu 
nové akce týkalo. 
„Myslíte, že se převoři zabytí Wraity nepovznesou?“ zeptala se Vala. 
„Doufejme, že se o tohle postará někdo, kdo může.“ Řekl bez jakýchkoliv známek emocí v 
hlase Daniel. 
„Neměli bychom se soustředit na zahájení akce?“, přidal se na Mitchellovu stranu Teal´c. 
„Pravda,“ řekla Samanta, „jdeme na to.“ Samanta ještě několik okamžiků studovala údaje ze 
senzorů a pak dala pokyn k zahájení akce. 
 
Orbita „první“ planety s doky na výrobu lodí 
„Dostali jsme pokyn k zahájení akce“, řekl doktor Lee veliteli skupiny Beta. 
„Dobrá, informujte ostatní z naší skupiny, ať neprodleně zahájí akci.“ Po těchto velitelových 
slovech se Al´keshe začali snášet do atmosféry a rozmisťovat se na určené souřadnice. Čtyři 
Al´keshe zamířili k šestici orijských křižníků a poslední Al´kesh zamířil k vesnici, kde byl 
jeho cílem převor. 
Tři z Al´keshů zaujali pozice tak, aby mohli v krátkém sledu za sebou poslat dva týmy na 
orijské lodě (každý tým na jinou loď), čtvrtý Al´kesh levitoval nad budovou, ve které se 
nacházel druhý převor, kterého měli v úmyslu taktéž zneškodnit. Zatím o jejich přítomnosti 
nikdo nevěděl. V momentě, kdy přišla této čtveřici Al´keshů informace o tom, že pátý 
Al´kesh je připraven k útoku na převora ve vesnici, došlo k aktivaci kruhů na všech pěti 
taurijských plavidlech ve stejnou chvíli. 
Převoři v galaxii Ori si byli natolik jisti svojí nenapadnutelností, že ani jeden z nich neměl ve 
své bezprostřední blízkosti žádné křižáky. Proto bylo velice snadné, přenést se do jejich 
blízkosti s aktivovaným anti-převořím zařízením a převora v okamžiku zabít. V budově 
nedaleko stavebních doků proběhlo všechno hladce, i přenos všech týmů na orijské křižníky 
proběhl bez problémů, až na několik menších přestřelek mezi hlídkujícími křižáky a 
taurijskými mariňáky. Křižácké síly, které se nacházely v době útoku mimo lodě, byly 
eliminovány přesnou střelbou z Al´keshů.  
Zajímavý incident se stal ve vesnici, kde měl převor zrovna své kázání. Když se na volné 
prostranství nedaleko převora a „uctívačů“ transportovala kruhy čtveřice taurijů, chtěl proti 



nim převor okamžitě zasáhnout, ale k jeho překvapení se nestalo vůbec nic, jeho schopnosti 
nefungovaly. Než si to stačil uvědomit a přikázat udiveným okolostojícím vesničanům, aby se 
vrhli na vetřelce, tak jeho šedou kůrou mozkovou prolétla dvojice kulek vypálených z P-90 a 
převor se bez hlesnutí sesunul mrtev k Zemi. Vesničané kolem zůstali stát jako opaření, k 
jejich většímu údivu přispělo i odmaskování Al´keshe, který se vznášel asi 10 metrů nad 
stojícími. 
„Falešní bohové Ori, kteří Vás dosud využívali, jsou mrtví,“ řekl jeden z taurijů směrem k 
vesničanům, „nyní jsme tu my, abychom osvobodily Vaší galaxii od jejich tyranie.“ 
„Ori nemohou být mrtví, jsou to Bohové“, vykřikl jeden z vesničanů, „a za to, co jste udělaly 
jejich převorovi, budete krutě potrestáni.“ 
Mezi ostatními lidmi na návsi bylo patrné jisté napětí a nejistota, co se stane dál. 
„Kdyby tomu tak bylo,“ pokračoval rozvážným tónem člověk z Taury, „myslíš, že by nám Ori 
nezabránili v tom, co jsme právě udělali?“ A pro potvrzení svých slov vypálil kratší dávku do 
mrtvého převorova těla. „Ori jsou pryč, celou dobu Vás jen využívali ke svému prospěchu, 
pokud nejste úplně hloupí, tak přinejmenším několik z Vás to muselo tušit.“ 
„Tušili jsme to,“ řekl jeden z vesničanů v pozadí, lidé kolem něj se okamžitě rozestoupili a s 
údivem na něho pohlédly, „celou věčnost jsme čekali na příležitost, jak Ori vzdorovat. Jestli 
je to, co říkáte pravda, tak jsme Vám velice zavázáni.“ 
„Mlč ty rouhači!“ Vykřikl někdo jiný z davu, „Ori jen zkouší pevnost naší víry!“ 
V podobném duchu pokračovala diskuse ještě několik dalších minut, než přišla posádce 
tohoto Al´keshe zpráva od ostatních, že se všech šest lodí Ori podařilo zprovoznit a že i druhý 
převor byl bez problémů zlikvidován. Za několik dalších okamžiků vstoupila flotila šesti 
orijských a pěti goa´uldských lodí do hyperprostoru a ubírala se na souřadnice, kde se měla 
setkat se zbývajícími dvěmi flotilami. 
 
Volný vesmír v galaxii Ori 
Z hyperprostoru právě vyskočilo šest orijských mateřských lodí a pětice Al´keshů. 
„Jsme tu první,“ konstatoval doktor Lee. 
„Ostatní mají ještě čas“, odpověděl velitel skupiny Beta, „prozatím se budeme držet plánu.“ 
Za nějakých 5-10 minut se na stejných souřadnicích otevřelo 13 hyperprostorových oken a z 
nich vyskákalo osm orijských křižníků a další pětice Al´keshů. 
„Spojte nás,“ řekl velitel týmu Beta dr. Leemu, který tak neprodleně učinil. 
Z následujícího rozhovoru mezi veliteli obou skupin vyplynulo, že se skupině Gama dařilo 
podobným způsobem jako skupině Beta. Teť se už jen čekalo na přílet skupiny Alfa, ve které 
byla i SG1. 
 
TO BE CONTINUED… 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 13 
Volný vesmír v galaxii Ori 
K překvapení zbytku taurijské flotily se z hyperprostoru vynořila pouze jedna loď třídy 
Al´kesh namísto pěti. Příchozí Al´kesh okamžitě navázal spojení s loděmi, na kterých byli 
přítomni velitelé skupin Beta a Gama. 
 
Al´kesh velitele skupiny Beta 
Na komunikační obrazovce se objevil Teal´c, který bez okolků začal se sdělováním informací. 
„Učinili jsme velký objev,“ začal Teal´c, aniž by na cokoliv čekal, „je nutné nepřetržitě hlídat 
planetu, na které se nachází orijská základna našimi loděmi.“ 
„Počkejte Teal´cu,“ zarazil ho velitel skupiny Beta, „co je to za objev a jak vlastně proběhla 
Vaše mise a kde jsou zbylé Al´keshe?“ 
Teal´c trochu popozvedl obočí, ale pak se dal do vysvětlování. „Naše mise proběhla úspěšně, 
ale přišli jsme o čtyři lidi. Jedno z našich anti-převořích zařízení mělo poruchu, než se do 
oblasti kde se nacházel převor, podařilo dostat jinému týmu s funkčním zařízením, stálo to 
život čtyři naše lidi a možná i prozrazení našeho útoku všem převorům v této galaxii, to ale 
nevíme jistě. Na planetě jsme objevili ohromnou základnu, Samanta Carterová se domnívá, že 
je to hlavní technologická základna Ori v této galaxii. Plukovník Carterová v tuto chvíli s 
Danielem Jacksonem prochází databázi na základně, kterou jsme objevili, zbylé lodě a jejich 
posádky hlídkují u planety a hvězdné brány před případnými vetřelci. Vzhledem k hodnotě 
nálezu je nezbytné několik ukořistěných lodí poslat k planetě jako ostrahu.“ 
„Právě pracujeme na plném zprovoznění ukořistěných křižníků,“ vložil se do rozhovoru 
doktor Lee, „dva by měli být v plně bojeschopném stavu během nějakých patnácti minut, 
zbytek ještě nějakou dobu potrvá, máme tu jen omezené množství lidí.“ 
„Rozumím“, řekl Teal´c, „díky informacím z orijské základny víme, že převoři Ori v tuto 
chvíli nemají v této galaxii dostavěny žádné další lodě, krom těch u superbrány a těch, které 
se nám podařilo ukořistit. Proto navrhuji naší flotilu rozdělit a část poslat k planetě, na které 
se nachází základna Ori jako ostrahu a zbytkem zaútočit na lodě hlídkující u superbrány, 
abychom ji dostali do svých rukou.“ 
„Souhlasím Teal´cu,“ řekl velitel skupiny Beta, který byl hodnostně nadřazený veliteli 
skupiny Gama, „spojíme se s naším zamaskovaným Al´keshem u superbrány, aby vyrozuměl 
Odyssey o našich plánech a mohli jsme křižníky Ori u superbrány napadnout ze dvou směrů 
zároveň.“ 
„Počkejte chvilku,“ řekl vzrušeně doktor Lee, „právě jsme přijali zprávu z našeho Al´keshe u 
superbrány. Al´kesh hlásí, že čtyři z lodí Ori vstoupili do hyperprostoru a vydali se neznámo 
kam.“ 
„Náš útok na základnu Ori musel být prozrazen,“ konstatoval okamžitě Teal´c, „jak dlouho 
bude lodím Ori trvat, než dorazí k planetě, na které se nachází základna Ori?“ 
„Pokud budou cestovat svojí maximální rychlostí, tak hodinu a padesát sedm minut,“ 
odpověděl doktor Lee takřka okamžitě, „za tu dobu bychom měli být schopni uvést do plného 
provozu dostatečný počet ukořistěných křižníků, abychom byli schopni základnu ubránit…,“ 
doktor Lee se na chvíli odmlčel a zahleděl se na komunikační obrazovku, „přijímám další 
zprávu od superbrány, převorům Ori se podařilo náš Al´kesh lokalizovat, podařilo se mu 
uniknout do hyperprostoru, ale jedna z lodí ho sleduje.“ 
„Pošlete mu kódovanou zprávu, aby vystoupil na těchto souřadnicích,“ vymyslel okamžitě 
plán velitel skupiny Beta, „snad budeme mít dostatek času, abychom pronásledující lodi 
připravili uvítání, jak se patří. A jak to, že se jim podařilo náš Al´kesh lokalizovat? Myslel 
jsem, že sou maskovaný..?“ Zeptal se velitel rozčileným tónem doktora Leeho. 
„Pravděpodobně proto, že nás předtím ani nehledali,“ začal teoretizovat Lee, „zřejmě když se 



dozvěděli o útoku, tak začali být ostražitější a podařilo se jim zachytit vysílání z Al´keshe, 
jinak si to neumím vysvětlit.“ 
„Podařilo se jim poslat zprávu Odyssey?“ zeptal se Teal´c. 
„Ano,“ odpověděl Lee, „Odyssey dostala stejnou zprávu jako my.“ 
„Je možné, že se k útoku na bránu v galaxii Ori rozhodnou samy,“ řekl Teal´c. „Když teť 
bránu hlídají jen tři křižníky, mají velkou šanci na úspěch. My bychom se měli soustředit na 
obranu planety s orijskou hlavní základnou.“ 
„Kolik lodí stihneme uvést do bojeschopného stavu ještě předtím, než ty čtyři křižníky dorazí 
k planetě?“ Zeptal se velitel doktora Leeho. 
„Šest, možná osm,“ odpověděl rozpačitě Lee, „výhodou je, že můžeme na zprovoznění zbraní 
pracovat i během letu hyperprostorem.“ 
„Výborně,“ řekl velitel skupiny Beta, „dvě lodě zůstanou tady, aby se vypořádali s tou 
skořápkou, která pronásleduje náš Al´kesh. Zbytek flotily se přesune k planetě s naší novou 
základnou. Jestli je to opravdu hlavní základna Ori v této galaxii, musíme ji za každou cenu 
ubránit. Převzetí superbrány necháme na později.“ 
Tucet orijských lodí a jedenáct Al´keshů vstoupilo do hyperprostoru s cílem ubránit cennou 
orijskou základnu. 
 
Orijská základna v které se nachází SG1 
„Oou,“ řekla Samanta, která si právě prohlížela obrazovku, která zobrazovala rozmístění 
orijských lodí v galaxii Ori. 
„Děje se něco?“ zeptal se Daniel, který taktéž procházel orijskou databázi. 
„Od superbrány k nám míří čtyři křižníky,“ informovala ho Samanta, „snad se sem našim 
podaří dostat dřív s dostatečným počtem bojeschopných lodí.“ 
„V tom musí mít prsty ten převor, kterého se nám nepodařilo zlikvidovat hned na poprvé.“ 
Dovtípil se Daniel. 
„Hej lidi,“ ozval se ve vysílačce Mitchell, „už vím, k čemu slouží ta ‚menší‘ budova, o který 
sme si mysleli, že je to taky hangár pro stíhačky Ori. Jestli se nepletu, tak tu máme přímo před 
nosem zbrusu novou superbránu.“ 
„Ori přece neznaly polohu jiné galaxie, než je ta naše a Pegasus“ řekl Daniel, „teda krom Idy, 
ale ta je zdevastovaná od replikátorů, tam by moc uctívačů nenašli.“ Přemýšlel nahlas 
nechápavě Daniel. 
„Třeba se tak chtěli dostat do Pegasu,“ přišla s pravděpodobnou teorií Samanta. „Když jsme 
jim začali blokovat superbránu otevřením červí díry z naší galaxie,“ začala vysvětlovat 
Samanta, „Tak se mohli rozhodnout postavit si druhou, kterou by se bez obtíží dostali do 
Pegasu.“ 
„Jasně,“ přikývla Vala, „když vám křížová výprava nevyjde v jedné galaxii, zkuste to v té 
druhé.“ 
 
Můstek USS Odyssey, Mléčná dráha, okolí superbrány 
Odyssey právě přijala vysílání od prozrazeného Al´keshe z galaxie Ori. 
„Kontaktujte Ellise na křižníku Taury 1“, přikázal Emerson. Na komunikační obrazovce se 
objevil plukovník Ellis, prozatímní velitel nové pozemské mateřské lodi Taury 1, kterou byl 
samozřejmě ukořistěný (a už překřtěný) orijský křižník. „Na druhé straně superbrány jsou v 
tuhle chvíli jen tři nepřátelská plavidla,“ začal vysvětlovat Emerson. „Když zvolíme správnou 
taktiku, mělo by se nám podařit dostat superbránu pod kontrolu i na druhé straně. Krom toho, 
našim lidem na objevené orijské základně by se mohla hodit naše pomoc.“ 
„Souhlasím,“ přikývl okamžitě Ellis, „jakou strategii navrhujete?“ 
 
Galaxie Ori, planeta s významnou základnou, hlavní technologická místnost 



Mitchell právě vstoupil do místnosti, kde Carterová s Danielem se zájmem studovaly orijskou 
databázi. Vala se snažila o totéž, ale moc ji to nešlo, protože její jazykové znalosti nebyli na 
takové úrovni jako ty Daniela a Samanty. 
„Tak jak to vypadá s těmi křižníky, co se k nám blížej?“ zeptal se Mitchell Samanty. 
„Budou tady asi za hodinu,“ odpověděla Samanta, „naše lodě by tu měly být do pěti minut. 
Přišla jsem na to, jak udržet otevřenou bránu po velmi dlouhou dobu, útoku bránou se 
prozatím nemusíme obávat.“ 
„Přišlo mi divný, že ta brána je aktivní dýl než 38 minut.“ Snažil se Mitchell vypadat chytře. 
„Podle toho, co tu čtu,“ přidal se k rozhovoru Daniel, „tak tahle planeta je klíčová pro šíření 
Počátku v jiných galaxiích.“ 
„A co si tam zas prosímtě vyčet?“, zeptala se s milým úsměvem Vala. 
„Jak už říkala Sam, otevření červí díry do jiné galaxie spotřebuje ohromné množství energie,“ 
vysvětloval Daniel, „proto je potřeba přídavný zdroj energie aby toho bylo možné dosáhnout. 
A jestli tyhle záznamy nelžou, tak tohle je jedna z mála planet v této galaxii, jejichž brána je 
něčeho takového schopná.“ 
„Souhlasím s Danielem,“ řekla Sam, „brána na téhle planetě je napájena přímo z jádra 
planety, nevím, jak to přesně funguje, ale tenhle způsob napájení má obrovský energetický 
potenciál. S jistotou mohu říci, že to byla právě tahle planeta, z které Ori posílali jednotlivé 
bloky superbrány do naší galaxie i do Pegasu.“ 
„Takže když se nám podaří zničit, nebo dostat ty zbývající brány, nebo planety chcete-li, do 
našich rukou,“ začala uvažovat nahlas Vala, „tak znemožníme převorům pohybovat je jinde, 
než v této galaxii?“ 
„Podle všeho to tak vypadá,“ přikývla Samanta, „Ori neměli zase tak ohromné impérium, jak 
tvrdili svým následovníkům. Ve skutečnosti výstavba lodí probíhala jen na sedmi planetách, z 
toho na pěti z nich, nebyly dokončeny ještě žádné křižníky.“ 
„To je věc, která mi vrtá hlavou,“ řekl Mitchell, „když měla Adria k dispozici v téhle galaxii 
nějakých 25 lodí, proč na Zemi zaútočila jen se sedmi a zdržovala se získáváním Jaffů na 
svoji stranu?“ 
„Na to je jednoduchá odpověď,“ řekla Samanta, „všech čtrnáct křižníků, které se nám 
podařilo ukořistit, nebylo v době útoku na Zem ještě funkčních. Osm křižníků u superbrány se 
podle záznamů připravovalo na invazi do Pegasu, potom co první útok na Wraity ztroskotal.“ 
„Navíc Adria udělala velkou chybu v tom, že nás díky své arogantnosti hodně podcenila,“ 
přidal se k vysvětlování Daniel, „popravdě řečeno, nebýt pomoci od Jaffů a Tok´rů, 
asgardského transportního satelitu, tak bychom bitvu o Zemi s největší pravděpodobností 
prohráli.“ 
„Takže jsme vyhráli vlastně jen díky tomu, že Adria špatně odhadla naše skutečné schopnosti 
a myslela si, že se sedmi loděmi si Zemi bez problémů podrobí.“ Přišel si na odpověď sám 
Mitchell. 
„V podstatě ano,“ přikývla Samanta. 
„Naše flotila právě dorazila,“ oznámil všem Daniel. 
 
TO BE CONTINUED… 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 14 
Galaxie Pegasus, orbita planety Asuras 
Na orbitě planety nebyla žádná aktivita, asurané se sice pokusily vystavět vlastní flotilu 
mezihvězdných lodí, ale díky chirurgicky přesnému útoku lidí ze Země jim v tom bylo 
alespoň na čas zabráněno.  
Zničehonic se nad planetou otevřelo hyperprostorové okno a z něho vyskočila orijská 
mateřská loď – jediná, které se podařilo uniknout z bitvy u superbrány, kterou se Wraitům i za 
cenu ztráty sedmi Hive a několika křižníků podařilo vyhrát. Wraitové měli na své straně 
velice mocnou zbraň. Plně funkční antický satelit, který byl sice původně navržený na ničení 
wraitských lodí, ale paprsek z antického satelitu se ukázal být dostatečně účinný i na mocné 
lodě orijské konstrukce. 
Převor se vydal k planetě Asuras proto, že jeho lodní senzory zachytily neobvyklé vysoké 
energetické údaje, které se nacházely na planetě. Jen jedno převora mátlo. Proč se na planetě, 
která vykazuje velmi vysoké známky technologického vývoje, nenachází žádná forma života. 
Co převor ale netušil, bylo, že se na planetě nenachází život pouze organického původu… 
 
Galaxie Ori, planeta s hlavní orijsou základnou 
Nad planetou právě z hyperprostoru vyskočila smíšená pozemská flotila, která se skládala z 
tuctu orijských lodí a jedenácti goa´uldského dizajnu, které vedle orijské mateřské lodi 
vypadali asi jako komár vedle orla. 
Příchozí lodě navázaly okamžitě komunikaci se základnou na planetě. Doktor Lee se 
neubránil udivenému „uff“ když spatřil údaje ze senzorů, které mu poskytovali informace o 
velikosti orijské základny. Největší stavba byla široká necelý kilometr a dlouhá přes tři 
kilometry, co doktor Lee nevěděl bylo, že tato budova sloužila jako hangár pro orijské 
stíhačky, kterými byla budova zaplněna ze tří čtvrtin. Zbytek místa vyplňoval materiál, ze 
kterého měly stíhače teprve vzniknout. Samotná výroba probíhala v jedné z menších budov, 
které se nacházely hned vedle hangáru a pochopitelně byly vzájemně propojeny tak, aby 
stíhače z „výrobní linky“ mohli být pohodlně uklizeny do hangáru. Samotná výroba stíhačů 
probíhala zcela automatizovaně, tedy podobným způsobem, jakým probíhala výstavba 
asgardských bitevních lodí. Jak zjistil již plukovník Mitchell v druhé největší budově, jenž 
měla asi poloviční rozměry té největší, se nacházela zbrusu nová superbrána a rovněž velké 
množství dosud nezužitkovaných surovin. Zbytek menších budov lidé ještě neměli čas 
důkladně prozkoumat. Uprostřed komplexu bylo velké kruhové prostranství, v jehož středu se 
nacházela – v tuto chvíli aktivovaná – hvězdná brána. 
 
 
Základna na planetě Ori 
Carterová právě přijala vysílání z orbity. Ve vysílačce zazněl hlas doktora Leeho. „Zdravím 
Vás Samanto,“ začal Lee, „vím, že tam dole máte určitě spoustu zajímavých věcí na práci, ale 
teť Vás potřebujeme tady, abychom uvedli do plného provozu co nejvíce lodí ještě předtím, 
než sem dorazí nepřátelská flotila.“ 
„Rozumím,“ souhlasila Samanta, která ani nic jiného neočekávala, „už jsem na cestě.“ 
 
Plukovník Carterová se pomocí kruhů přenesla na jeden z křižníků, na kterém se nacházel i 
doktor Lee. 
„Kolik máme v tuto chvíli bojeschopných lodí?“ zeptala se Samanta. 
„Čtyři,“ odpověděl Lee, „dvě tady a dvě jsme ponechaly na původním místě setkání, kde mají 
za úkol vypořádat se s nepřátelským křižníkem, který pronásleduje náš Al´kesh od 
superbrány,“ přiblížil situaci Samantě Lee, „než sem dorazí čtveřice nepřátelských lodí, tak 



bychom měli být schopni stihnout zprovoznit další čtyři naše lodě, možná i víc.“ 
„Tak pojďme na to,“ řekla Samanta a společně s Leem začaly pracovat na propojování 
lodních zbraňových systémů s pozemskými ovládacími konzolemi. Lidé sice uměly 
zprovoznit štíty a základní ovládací prvky na lodích Ori takřka okamžitě, ale plně ovládnout 
lodní zbraňový systém a jeho zaměřování si žádalo podstatně sofistikovanější znalosti orijské 
technologie a krom toho bylo nutné obejít „převorovo“ křeslo a nahradit ho pozemskými 
ovládacími prvky. 
 
Superbrána, galaxie Ori 
Horní částí superbrány proletěla plnou rychlostí podsvětelných motorů USS Odyssey. 
Odyssey prošla superbránou v nejvyšším možném místě a ihned po průchodu horizontem 
událostí provedla působivý manévr, který vypadal asi takto: Loď po průchodu bránou velmi 
vysokou rychlostí začala okamžitě stoupat nahoru jakoby do kolmice (vzhledem k pomyslné 
rovině, kterou musí loď zachovat, když branou prochází), ale u kolmého stoupání Odyssey 
nezůstala – plynule se během manévru přetočila jakoby vrchem dolů, a pokračovala směrem 
za superbránu – samozřejmě díky manévru na druhou stranu superbrány, než se nacházeli tři 
orijské křižníky. 
Manévr Odyssey byl tak rychlí a překvapivý, že jen jedna ze tří orijských lodí stihla po 
Odyssey vystřelit ještě předtím, než se Odyssey schovala za superbránu s otevřenou červí 
dírou, nicméně výstřel byl hodně nepřesný a Odyssey nijak neohrozil. Jeden z křižníků se 
okamžitě vydal směrem k superbráně s úmyslem najít a zničit chloubu pozemské flotily, 
ostatní dva zůstali v plné pohotovosti a jejich zbraně zůstaly namířeny na superbránu, aby se 
tak mohli bránit proti dalším nechtěným vetřelcům. 
Pronásledující loď Ori vypustila několik desítek stíhačů, kteří zamířili na druhou stranu 
superbrány. Samotná mateřská loď se blížila pomalu, ale jistě za nimi. Stíhače ovšem na 
druhé straně superbrány nenašly vůbec nic. Loď Ori už se dostala až k superbráně a těsně za 
ní se zastavila. Převor na lodi skenoval okolí a hledal stejné anomálie, jako našel u té malé 
zamaskované lodě, kterou odhalili před chvílí. Bohužel pro něj, bylo antické maskování, 
kterým Odyssey disponovala díky ZPM dokonalejší než to goa´uldské. Převor už si začínal 
myslet, že ona nepřátelská loď zmizela v hyperprostoru, když v tom se v těsné blízkosti pod 
jeho lodí odmaskovala pozemská BC-304. 
Odyssey byla v těsné blízkosti horizontu událostí a předkem natočená směrem vzhůru k 
orijské lodi. Díky tomuto postavení mohla střílet na cíl jen dvěmi předními parskomety, což 
ihned po svém odmaskování bez meškání učinila. Oba dva výstřely pohltil mocný orijský štít, 
stíhače Ori, které byli v blízkosti zahájili na Odyssey okamžitě palbu, která ji bez meškání 
opětovala railgunovými stanovišti. Díky svému vhodně zvolenému postavení byla ale 
pozemská loď mimo dosah hlavní zbraně orijského křižníku, který se proto začal natáčet tak, 
aby mohl na Odyssey vystřelit svojí nejmocnější zbraní. Než tak ale stihl učinit, zasáhli ho 
další dva modré paprsky vystřelené z Odyssey, zhruba 10-20% z každého paprsku prošlo 
orijským štítem. Energie z paprsků nestačila k zničení nepřátelské lodi, ale zpomalila její 
manévr v zaměřování pozemské vlajkové lodě. Odyssey sama se odhodlala k manévru a 
natočila se do výhodnější pozice tak, aby mohla střílet i jinými paprskomety, než byli ty na 
přídi. Další dva paprsky, způsobili masivní výbuchy na orijském křižníku, který za malý 
okamžik explodoval celý a vzal sebou 2/3 vypuštěných stíhačů. 
„Jak jsme na tom se štítem?“ zeptal se Emerson, kterého zajímalo, kolik jim ze štítu ubral 
výbuch nepřátelské lodi, u které byli blíže, než bylo zdrávo. 
„Na sedmdesáti procentech, pane,“ odpověděl jeden z lidí na můstku. 
„To je lepší než jsem čekal,“ řekl Emerson, „zamaskujte nás a pošlete zprávu Ellisovi na 
Taury 1, že první část plánu vyšla bez chyby a že začínáme s druhou částí operace.“ 
„Rozkaz, pane.“ 



 
Galaxie Pegasus, prostor superbrány, Hive ship wraita známého lidem jako Todd 
Todd se právě dokrmil na jednom z křižáků, kterého se wraitům podařilo zajmout na jedné 
nedaleké planetě spolu s několika desítkami dalších křižáků, bohužel většina jídla musela být 
zlikvidována střelbou z orbity, protože wraitům se nepodařilo najít jiný efektivní způsob jak 
bojovat s těmi jedinci s holí v ruce a s kápí přes hlavu, jejichž mentální schopnosti 
převyšovaly dokonce i schopnosti wraitské královny. 
Todd s pýchou pohlédl na obrazovku, která znázorňovala stav a údaje o antickém satelitu. Byl 
to on, kterému se podařilo tento satelit objevit nedotčený u jedné opuštěné planety, která byla 
v dřívějších dobách obydlena hustou populací vyspělé technické civilizace, jež byla pod 
ochranou antiků. K zprovoznění satelitu stačilo jen nabít zdroje energie, což pro vynalézavé 
wraity nebyl žádný problém. Vlastnictví takovéto mocné zbraně vyneslo Todda ještě více na 
výsluní, jeho vliv se rovnal téměř vlivu těch nejméně mocných wraitských královen, což ho 
ale řadilo mezi nejmocnější wraity vůbec. 
Díky informacím od zajatých křižáků wraitové znaly polohu obydlených planet v galaxii Ori, 
proto se v současné době snažili o vyvinutí zdroje energie, který by jim umožnil otevření 
červí díry až do galaxie Ori. To ovšem neznamenalo, že by se wraitové vzdaly myšlenky na 
průchod suberbránou, byli si velice dobře vědomi, k čemu superbrána slouží, jen se jim ještě 
nepodařilo přijít na to, jak superbránu aktivovat a poslat skrz své křižníky pro hojnou sklizeň. 
 
TO BE CONTINUED... 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 15 
Superbrána, galaxie Ori 
 
USS Odyssey se zamaskovaná blížila k dvojici zbývajících nepřátelských křižníků. Převorové 
na křižnících byli vyvedeni z míry neočekávaným výbuchem jejich sesterské lodě a chvíli 
rozmýšleli se co podniknout. Obě lodě Ori vypustili do prostoru všechny stíhače, které měly. 
Stíhače se rozlétly do všech stran a nazdařbůh stříleli ze svých zbraní do všech možných 
směrů, tímto způsobem se převoři snažili nalézt zamaskovanou nepřátelskou loď. 
Nicméně v momentě, kdy se převoři uchýlili k této neobvyklé taktice, byla Odyssey již v 
pozici, ze které mohla ohrozit bližší z dvojice křižníků. Okamžitě přepla maskování na štít a 
spustila plnou palbu na nepřátelský křižník, který nemohl vzdorovat pětici asgardských 
paprsků, které v krátkém sledu dopadly na jeho štít a následně způsobily i jeho neodvratný 
výbuch. Výbuch křižníku zlikvidoval i část stíhačů a další poškodil, ale všechny zbývající 
nabraly kurs k Odyssey s úmyslem ji zničit. Na štít pozemského plavidla dopadl i paprsek 
vypálený z hlavního děla poslední orijské mateřské lodi. Štíty pozemského plavidla se 
zejména díky energetické vlně z výbuchu druhé nepřátelské lodi v tu chvíli pohybovaly okolo 
nějakých třiceti procent a pod útokem stíhačů pomalu klesaly dolů.  
Ve stejnou chvíli, kdy vystřelila poslední Ori loď na Odyssey, prošla superbránou další loď 
orijské konstrukce a začala okamžitě pálit. Za svůj cíl si ale nevybrala pozemské plavidlo, ale 
loď stejného dizajnu. Odyssey od lodě Ori schytala další zásah a její štíty byli těsně před 
zhroucením. 
„Vezměte nás do hyperprostoru!“ vykřikl Emerson, „zbytek už je na Ellisovi, my už tady 
nepomůžem!“ Odyssey v zájmu vlastní záchrany byla nucena opustit bojiště před koncem 
bitvy, ale i tak osud nepřátelských lodí byl zpečetěn. Křižník Taury 1 vypálil již třetí paprsek 
v krátkém sledu za sebou, který zasáhl nepřátelskou loď. Za Ellisovou lodí se ze superbrány 
vynořili i tři Hataky, které rovněž spustily palbu na orijský křižník. Poslední věc, kterou loď 
Ori stihla udělat, byl jeden neškodný výstřel, který bez problémů vstřebal štít Taury 1. Čtvrtý 
a pátý paprsek z Taury 1, spolu s podpůrnou palbou Hataků zpečetil osud poslední nepřátelské 
lodě hlídkující u superbrány v galaxii Ori. 
O zbylé stíhače se postaraly zbraně Hataků a štít Taury 1, který úmyslně manévroval tak, aby 
jich co nejvíce rozmázl o svůj štít. 
 
Galaxie Ori, volný vesmírný prostor 
Ve volném vesmírném prostoru se vznášely dva orijské křižníky ovládané lidmi, když v tom 
se v jejich těsné blízkosti otevřelo hyperprostorové okno a z něho vyskočil Al´kesh, rovněž s 
pozemskou posádkou. Za několik málo okamžiků vyskočila z hyperprostoru druhá loď, která 
ani nestihla zapnout štíty a už se do jejího trupu zahryzli dva do oranžova zbarvené paprsky 
vypálené z taurijských lodí. Lodě Taury na nic nečekali a okamžitě vypálili znovu, loď Ori, 
která pronásledovala Al´kesh od superbrány nemohlo od naprosté destrukce ochránit už vůbec 
nic. 
 
Galaxie Ori, orbita planety s orijskou základnou, místnost s křeslem jednoho z 
taurijských orijských křižníků 
„Tak jak tam nahoře pokračujete?“ ozval se ve vysílačce Samanty Carterové hlas plukovníka 
Mitchella. 
„Máme čtyři plně bojeschopné lodě,“ odpověděla Samanta „převoři Ori tu budou se stejným 
počtem lodí za nějakých deset minut, do té doby bychom měli být schopni plně zprovoznit 
dvě další.“ Přiblížila situaci Samanta. 
„Dobře,“ odpověděl Mitchell, „nebudu Vás zdržovat, dělejte, co umíte.“ 



 
Galaxie Pegasus, orbita planety Asuras 
Převor, poté co po nějakou dobu studoval údaje z lodních senzorů, dal pokyn k vypuštění 
dvaceti stíhaču, kteří měli za úkol blíže proskenovat planetu a dopravit na povrch transportní 
kruhy, aby mohl i on sám prozkoumat planetu, kterou považoval za neobydlenou a opuštěnou. 
V momentě, kdy stíhači opustili lodní hangáry a zamířili si to k planetě, se stalo něco, s čím 
převor nepočítal. V okolí lodi se odmaskovalo asi 30 malých lodí, které byli prakticky 
identické s antickým jumperem. Drony vystřelené asuranskými jumpery v okamžiku 
zlikvidovaly všech 20 orijských stíhačů, jejichž štít se ukázal být naprosto neúčinný. Než 
stačil převor vydat rozkaz k vypuštění všech stíhačů, vystřelili všechny jumpery salvu dronů 
na orijský křižník. Počet dronů vystřelený jumpery stačil k prolomení orijského štítu, nicméně 
asurané neměli v úmyslu neznámou loď zničit. Drony které prošly štítem, se zaměřili na 
motory a jiné důležité části lodi, čímž z ní udělali poletující kus nepoužitelného šrotu. 
Poté přišel ke slovu asuranský výsadek. Některé sekce lodě byli bez kyslíku, ale větší část lodi 
stále udržovala podmínky pro organický život. V jedné takové části se nacházel i převor. 
Asurané, kteří se do lodi dostali skrz hangáry, si s odporem křižáků nelámaly hlavu. Jejich 
zbraně na ně byli neúčinné a asuranští replikátoři likvidovaly křižáky doslova holýma rukama.  
Převor čekal s holí v ruce v místnosti s křeslem. Jeho znepokojení rostlo, nějak si nedokázal 
vysvětlit, proč všemohoucí Ori dopouštějí, aby již třetí nepřítel přemohl jejich mocné lodě…v 
tom se otevřely dveře do místnosti a v nich stál tvor, který na pohled vypadal jako obyčejný 
humanoid, ale převor díky svým schopnostem věděl, že je něco v nepořádku, že proti němu 
nestojí živý tvor, ale stroj. 
„Všichni, kteří zkříží cestu mocným Ori, budou zničeni.“ Informoval replikátora s vážnou 
tváří převor a během svých slov udělal rukou, ve které držel hůl, pohyb dopředu. Tlaková 
vlna, kterou tato jeho akce vyvolala, mrštila replikátora několik metrů dozadu na zem, ale 
replikátor se okamžitě zvedl a mířil směrem k převorovi. Převor začal vykládat něco z knihy 
počátku a chystal se s replikátorem mrštit znovu, když v tom mu ruka jiného replikátora, který 
se objevil za převorovými zády, pronikla bez varování přímo do mozku. 
 
Galaxie Ori, orbita planety s hlavní orijskou základnou 
Čtyři orijské lodě vyskočili z hyperprostoru a okamžitě aktivovaly svůj štít. Na štít jedné z 
lodí dopadlo hned pět paprsků vypálených loděmi stejné konstrukce. Štít nemohl vydržet 
takový nápor v jednom okamžiku a většina energie z vystřelených paprsků prošel skrz, loď 
sama za malý okamžik vybuchla. Zbylé tři lodě Ori ale nezačaly okamžitě útočit na přesilu 
taurijských křižníků, dvě z lodí zaujaly pozice mezi pozemskou flotilou a třetím křižníkem 
Ori, který začal zaměřovat povrch planety v místech, kde se nacházela základna Ori. 
Polovina orijských křižníků, které ovládaly taurijové se okamžitě vydala směrem k třetímu 
křižníku, který zaměřoval povrch planety. Jejich snaha byla bránit „vlastním tělem“ cennou 
orijskou základnu před útokem z orbity. Každý ze dvou nepřátelských křižníků, kteří kryli 
třetí křižník, schytal 2-3 zásahy ještě předtím, než stihl vystřelit. Taurijové měly celkem šest 
lodí schopných střílet z hlavní zbraně, což se pro dva orijské křižníky stalo osudným ještě 
předtím, než stihli způsobit nějaké škody. V podstatě se obětovali ve prospěch třetího 
křižníku, kterému se podařilo jednou vystřelit na planetu ještě předtím, než se mu do cesty 
postavil jeden z tauriji ukořistěných křižníků.  
Téměř ve stejný okamžik kdy se podařilo křižníku Ori vystřelit na planetu, explodovali v 
dvou vteřinovém rozmezí dva orijské křižníky, kteří ten třetí kryli, to ale nezabránilo tomu 
třetímu vystřelit ze své zbraně znovu, tentokrát se ale výstřel zastavil o štít tauriji ovládané 
lodi, která se postavila mezi nepřátelský křižník a planetu. Poslední nepřátelský křižník stihl 
vystřelit ještě jednou, potom mu zkolaboval štít pod náporem oranžových paprsků 
vystřelených taurijskou flotilou. Takový byl osud posledního orijského křižníku který ovládali 



stoupenci Ori. 
 
TO BE CONTINUED… 
 
 
 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 16 
Galaxie Ori, orbita planety s hlavní orijskou základnou 
 
Když se rozptýlila mírná radiace vzniklá výbuchy čtyř nepřátelských lodí, začaly lodě Taury 
skenovat povrch planety v místech, kam měl dopadnout paprsek vystřelený lodí Ori. Lodi Ori 
se sice podařilo vystřelit na planetu, dokonce se jí podařilo zasáhnout paprskem i část 
základny, ale naštěstí pro lidi na planetě, se jich většina zdržovala mimo oblast dopadu 
paprsku a většině z nich se podařilo přežít i následnou tlakovou vlnu, kterou paprsek způsobil. 
Loď Ori při svém zaměřování základny měla hodně naspěch, proto se jí nepodařilo první 
střelou zasáhnout střed základny, čímž by se jí podařilo zdemolovat velkou část komplexu 
včetně hvězdné brány, ale zasáhla spíše okraj komplexu v místech, kde se nacházel onen obří 
hangár plný orijských stíhaček, který byl ze třech čtvrtin naprosto zdemolovaný a zbytek na 
první pohled také nevypadal moc použitelně. Mírně poškozeno bylo i několik okolních budov, 
na které dopadla sprška různorodého materiálu, kterou energie výbuchu uvedla do pohybu. 
Tyto poškození však nebyli vážného charakteru. 
Naštěstí pro lidi zůstala hlavní technologická budova komplexu bez vážných poškození, díky 
čemuž byli i zachráněny důležitá data týkající se Ori a jejich technologie. 
 
„Slyší mě někdo?“ opakovala Samanta již poněkolikáté za sebou do vysílačky. 
„Jo jsme stále tady,“ odpověděl chroptivým hlasem Daniel, „alespoň většina z nás.“ 
„To ráda slyším“, odpověděla s úlevou Samanta, „jak to tam dole vypadá? Naše senzory toho 
zatím moc nepřečtou, tady nahoře se nám podařilo zlikvidovat všechny lodě Ori, ale jednou se 
jim podařilo vystřelit na planetu…“ 
„Toho jsme si všimli,“ řekl mírně sarkasticky Daniel, „podařilo se jim zasáhnout část 
komplexu a asi jsme přišli i o pár lidí. Hodila by se nám tu pomoc při ošetřování raněných a 
zjišťování rozsahu poškození komplexu. Mitchell i Vala jsou také v pořádku.“ Informoval 
Samantu Daniel o zbylých členech SG-1. 
„Rozumím,“ přikývla Samanta, „pomoc už je na cestě.“ 
 
Galaxie Pegasus, volný vesmír nedaleko superbrány 
Z hyperprostoru vyskočil pozemský bitevník Daedalos a ihned přešel na minimální možný 
výkon, aby zůstal skrytý wraithským senzorům. V dálce byla vidět jakási světlá tečka, kterou 
byla pegasuská superbrána, wraithské lodě kolem nešlo okem skoro zpozorovat. 
„Plukovníku Shepparde, máte zelenou.“ Oznámil Caldwell do vysílačky Johnovi, který byl 
spolu s Rodnym a Rononem na palubě jumperu, který se nacházel v jednom z Daedalových 
hangárů. 
„Rozumím,“ odpověděl John, „jdeme na to.“ 
„A hlavně mějte na paměti,“ připomněl Sheppardovi Caldwell, „že vás nesmí odhalit, postavit 
se proti takové přesile by byla sebevražda pro celou posádku Daedala.“  
„Jen klid, nikdo nás nebude muset zachraňovat“ vložil se do rozhovoru Rodney ještě předtím, 
než stačil John cokoliv říct, „my víme, co máme dělat. Zamaskujeme se, přiletíme k 
superbráně, zjistíme přesný počet wraithských lodí, přijdeme na to, jak dostat antický satelit 
do našich rukou, nebo jak ho snadno zničit a pěkně v poklidu přiletíme sem zpátky za vámi.“ 
„Prostě další odpočinkové odpoledne,“ neodpustil si poznámku Sheppard. 
„Jen jsem Vám chtěl připomenout, abyste si dávali pozor.“ Ukončil rozhovor trochu 
podrážděně Caldwell. 
 
Galaxie Pegasus, orbita planety Asuras, orijský křižník, místnost s křeslem 
Převor měl replikátorovu ruku v hlavě už dobrých 30 minut, všichni ostatní replikátoři byli 



jakoby zmražení. Stáli nehnutě a vstřebávali množství informací z převorova mozku, které 
přijímaly skrz subprostorové spojení. Replikátoři se od převora dozvěděli o Ori všechny 
informace, přesněji řečeno ty informace, které Ori chtěly, aby převor ve svém mozku měl. 
Asurani se dozvěděli, že Ori jsou jakýmisi „strýčky a tetičkami“ Antiků a že všichni jejich 
následovníci se povznesou na vyšší úroveň existence, což bylo stále cílem i jistého množství 
Asuranů. 
Krom informací o Ori měli replikátoři k dispozici všechny informace týkající se orijské 
technologie, které převor ve svém mozku měl. Také se replikátoři dozvěděli, že s Ori sdílí 
společného nepřítele – Antiky samotné a jejich „potomstvo“ reprezentované zejména těmi 
otravnými lidmi ze Země. 
Replikátorova ruka opustila převorovu hlavu a mezi replikátory začala čilá subprostorová 
diskuse, jaké budou jejich následující kroky na základě získaných informací. Někteří 
navrhovaly, aby se replikátoři daly na stranu Ori a společně zlikvidovaly nenáviděného 
nepřítele a poté se soustředili za pomoci Ori na povznesení. Jiní navrhovaly likvidaci Ori i 
všech jejich následovníků, protože je považovali jen za vzdálené příbuzné Antiků a to i 
přesto, že se kdysi přímí předkové Antiků s Ori ve zlém rozešli. 
Ovšem replikátoři nebyli jediní, kdo získal ze spojení převora s jedním z replikátorů nové 
informace. Převorovy se podařilo zjistit i některé informace o replikátorech a jejich původu. 
Byli to odvržení synové Antiků a jejich technologická úroveň se rovnala té orijské, což z nich 
činilo velice mocného a nebezpečného nepřítele. Převor netušíc, že významná část replikátorů 
je pro navázání spojenectví s Ori, se rozhodl, že by bylo příliš nebezpečné ponechat tvorům - 
kteří se snaží ve všem napodobit své tvůrce - něco z orijské technologie. Proto se zničehonic 
prakticky vrhl k ovládacímu křeslu, dotkl se ho a silou myšlenky aktivoval skrytou 
autodestrukci lodi. Síla výbuchu byla tak silná, že orijská loď byla roztrhána na padrť a 
všechny jumpery v jejím okolí jakbysmet i se všemi replikátory na jejich palubách. 
 
Galaxie Ori, orbita planety s hlavní orijskou základnou 
Z hyperprostoru vyskočila USS Odyssey a navázala spojení s křižníky na orbitě. Poté co si 
vzájemně vyměnili informace o tom, jak dopadla bitva u superbrány a bitva o základnu Ori, 
dal Emerson pokyn k přenesení všech členů SG-1 na palubu Odyssey a opětovnému vstupu 
do hyperprostoru směr superbrána. 
„Máme nové rozkazy,“ řekl Emerson směrem k SG-1, která se společně s Emersonem 
nacházela v zasedací místnosti na Odyssey. „IOA za podpory ameriské vlády rozhodla, že po 
vítězství nad Ori bude naším dalším krokem eliminace wraithů a také likvidace replikátorů z 
Pegasu. 
„Jak toho chcete – chceme docílit?“, zajímal se Mitchell. 
„To je právě důvod, proč se vracíme na Zem,“ odpověděl Emerson, „všichni se zúčastníme 
jednání, při kterém bude projednán plán, který by měl vyústit v konečnou eliminaci wraitské i 
asuranské hrozby.“ 
„Díky informacím z orijské základny,“ vložil se do rozhovoru Daniel, „víme, že se v téhle 
galaxii stále nachází téměř čtyři sta převorů, které musíme zlikvidovat.“ Připomněl Daniel. 
„Nebylo by lepší, vypořádat se nejdřív s jedním nepřítelem a pak se teprve soustředit na 
druhého?“ 
„Jeden z našich vědců, myslím, že se jeho jméno je Felger, nebo tak nějak,“ v momentě když 
Emerson vyslovil toto jméno, tak většina členů SG-1 obrátila oči vsloup, „vymyslel program, 
který dokáže vyřadit mimo provoz systém bran v celé galaxii. IOA chce vyřadit všechny 
brány v galaxii Ori, čímž by znemožnila pohyb převorů mezi planetami a naše lodě je budou 
moci bez problémů lokalizovat a zlikvidovat. Než se rozhodneme, kdy začne akce v Pegasu, 
tak bude pro tento úkol uvolněný maximální počet lodí z naší současné flotily.“ Ozřejmil něco 
z nových plánu Emerson. 



„Raději bych si Felgerův program před vpuštěním do systému bran pořádně ještě jednou 
prošla.“ Řekla Samanta, která si byla vědoma strategického významu toho, kdyby plán 
fungoval bez problémů, ale i toho, že kdyby nešlo vše podle plánu, tak se může objevit mnoho 
rizik, se kterými nikdo předtím nepočítal. 
„Tak zní i rozkaz generála Landryho,“ přikývl s úsměvem Emerson.  
 
TO BE CONTINUED… 
 
 
 
 



Stargate : Ark of Truth – Stručné shrunutí 1. – 16. kapitoly 
Ori se pod vedením Adrie rozhodli k útoku na Zem v plné síle, tedy všemi loděmi, které měli 
v Mléčné dráze k dispozici. Protože si byli vědomi nebezpečí, jaké pro ně znamenaly 
pozemské BC 304 nově vybavené asgardskými zbraněmi rozhodli se dostat na svoji stranu i 
Jaffy, kteří měli na vybranou: buď se dají na stanu Ori, nebo budou zničeni – mnoho Jaffů 
této taktice podlehlo, ale jiní se nakonec postavili na stranu Země. Země měla na své straně i 
tři zbrusu nové Hataky Tok´rů, které byli původně vyrobené Anubisem a které se Tok´rům 
podařilo získat. 
 
Během bitvy o Zemi byla zničena celá nepřátelská orijsko-jaffská armáda (krom jednoho 
křižníku Ori, který povznesení Antici věnovaly Zemi a několika Hataků, které připadli 
Svobodným Jaffům). Vzhledem k tomu, že porážka flotily Ori byla nevyhnutelná, rozhodla se 
Adria použít svých povznesených schopností, aby jistou porážku odvrátila – to 
vyprovokovalo reakci povznesených Antiků, kteří společnými silami Adrii jednou provždy 
zničili. 
 
Poté, co se Zemi spolu s Tok´ry podařilo zlikvidovat většinu Luciánské Aliance (Země de-
facto převzala Luciánskou flotilu lodí čítající 15 Hataků a zhruba dvojnásobný počet lodí třídy 
Al´kesh) bylo rozhodnuto o vstoupení do galaxie Ori s cílem získat co nejvíce nepřátelských 
plavidel, které se v galaxii nacházely, do vlastních rukou (Země měla informace o 
asuranských úmyslech napadnout Zemi a vyhladit její obyvatelstvo, proto se snažila získat co 
nejvíce prostředků ke své obraně) a vyhladit zbývající převory, aby byl problém s Ori vyřešen 
jednou provždy. 
 
Mezitím vyplouvají na povrch informace o orijském úmyslu konvertovat galaxii Pegasus, ve 
které měli také vlastní superbránu, kterou však hlídal velký počet wraithských lodí pod 
velením Todda, který měl pod svým velením i antický satelit schopný velké destruktivní síly. 
V Pegasu také dochází k „setkání“ asuranských replikátorů s převorem Ori. 
 
Zemi se nakonec daří získat 14 orijských lodí (plus jedna z bitvy o Zemi) do svých rukou a 
dalších 8 v držení převorů zlikvidovat – to znamená konec orijské flotily, po smrti všech 
povznesených Ori jsou problémem již jen převorové, kteří jsou odkázáni na cestování 
bránami. 
 
Přestože definitivní vítězství nad zbytky orijské armády je jen otázkou času, neznamená to 
pro Zemi, že by byla konečně v bezpečí. Ve shromáždění wraithů na jednom místě (u 
Pegasuské supebrány) vidí velkou příležitost jak udeřit na nepřítele a výrazně ho oslabit – 
když nyní mají v držení celou flotilu bojeschopných lodí, je zde šance na vojenský úspěch. 
Wraithové však nejsou pro Zemi hlavním problémem. Asurané budují celou flotilu lodí třídy 
Aurora s úmyslem vymazat Zemi z vesmírné mapy – jak si Země poradí s nebezpečnými 
rasami galaxie Pegasus, bude nastíněno již v dalším díle… 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 17 
Galaxie Pegasus, okolí superbrány 
Antický jumper s McKayem, Sheppardem a Rononem na palubě se blížil k antickému satelitu, 
který byl v rukou wraithů, a během toho sbíral informace o wraithské flotile. 
„Napočítal jsem 32 Hive a 54 křižníků“, poznamenal John, který soustředěně sledoval 
antickou informační obrazovku. 
„Podle informací co máme, tu bude tak polovina všech lodí, co wraithové v Pegasu mají.“ 
Odpověděl Rodney, který pro změnu se zaujetím pozoroval zvětšující se antický satelit. 
„Zaznamenávám asi 30 známek života na satelitu,“ řekl John, „podle všeho to jsou 
wraithové.“ 
„Můžeš obletět ten satelit dokola?“ zeptal se Rodney Johna. John bez dalších zbytečných 
poznámek udělal, o co ho Rodney vyjímečně slušným tónem požádal a pozvolna začal 
„oblétávat“ satelit. 
„Támhleto nevypadá moc antický“, řekl Ronon a ukázal prstem na místo na antickém satelitu, 
kde bylo něco, co bylo prakticky identické s motory wraithského křižníku. 
„To vysvětluje, jak ho sem dostaly“ řekl Rodney, „leť ještě kousek blíž, ať si to můžu 
prohlídnout zblízka.“ 
Motory wraithského původu vypadaly, jako by byly přímo srostlé s antickým satelitem, 
přestože představovaly naprosto cizorodý prvek v kontrastu k antické technologii. 
„Fajn“, řekl John, „tak máme informace o počtu jejich lodí, víme jak sem dostali satelit a 
zbývá ještě zjistit, jak ho zničíme, aby ho nemohli použít proti nám…nějaké nápady?“ Zeptal 
se John a podíval se přitom na Rodneyho. 
„To by neměl být problém“, konstatoval Rodney, „wraithové nemají na satelitu aktivovanou 
rušičku asgardské transportní technologie, takže jim tam stačí poslat malou atomovku a je to.“ 
„A nemohli bysme ten satelit ovládnout a použít ho proti nim?“ zeptal se Ronon, kterého 
vzrušovala myšlenka likvidace dobré poloviny wraithské flotily. 
„Tohle rozhodnutí nebude bohužel na nás“, řekl John a nabral kurs směrem k Daidalu, 
protože nasbírali všechny informace, které potřebovali. 
 
Mléčná dráha, orbita planety Země 
Ruská BC 304 Grigorij Alexandrovič Potěmkin (ruskými vojáky nazývána Alexandrovič, 
americkými a ostatními anglicky mluvícími prostě Alex) vytoupila z hyperptostoru. Její 
velitel generál Michailovič Bulgakov okamžitě nechal navázat spojení s SGC a Kremlem a 
oznámil jim, že jsou v pořádku zpět z galaxie Ida a připraveni vyložit náklad. Oním 
nákladem, kvůli kterému podnikl Potěmkin mezigalaktickou cestu do vzdálenostně nejbližší 
galaxie Ida (cesta tam trvá asi týden, záleží na které místo v bývalé asgardské domovské 
galaxii právě míříte) byl náklad rudy, která v sobě obsahuje neutronium, které je nezbytné k 
dokončení satelitní obranné sítě Země asgardské konstrukce. 
Tato síť by měla čítát v první fázy výroby 42 obranných satelitů s vlastními podsvětelnými 
motory, asgardskou štítovou technologii, goau´ským maskováním, railguny a asgardskými 
paprskomety. Tyto satelity neobsahovaly žádnou živou posádku a byly ovládány na dálku z 
pozemských stanovišť k tomu určených. 
„Rádi vás vidíme a posíláme vám souřadnice pro vyložení vašeho nákladu“, ozvalo se z 
komunikačního systému na Potěmkinovi, „můžete začít s transportem okamžitě.“ 
Po této zprávě dal Bulgakov pokyn k transportu natěžené rudy, která zabírala více než ¾ 
hangárového prostoru - v kterém se z toho důvodu nacházeli pouhé dva letouny F-302 - na 
určené souřadnice. Díky asgardské transportní technologii byl transport dílem vteřin. 
 



Zasedací místnost SGC 
Přítomni: SG1, Landry, zástupce IOA Johnsonn, čínský a ruský zástupce a major Marks. 
V SGC právě probíhala porada ohledně dalšího postupu boje proti převorům, wraithům a 
hlavně asuranům, kteří byli aktuálně a oprávněně považováni za hlavní hrozbu. Podle 
posledních informací z Atlantis pokračovali asurané ve výstavbě mezigalaktických lodí, 
kterými měli v úmyslu napadnout Atlantis a pravděpodobně i Zemi. 
„Jak si můžete všimnout“, komentoval smínky major Davis z Pentagonu, „asurané staví 
Aurory na pěti místech na planetě, které od sebe nejsou vzájemě vzdálené víc jak 100 mil, a to 
v centru replikátory nejhustěji obydlené části planety, celkem jsme jich napočítali 32. 
Novinkou tentokrát je, že všechny stavební doky chrání štítem, který je s největší 
pravděpodobností napájený ZPM. Daedalos přeletěl nad planetou Asuras několikrát a podle 
všeho to vypadá, že ochranný štít mají spuštěný permanentně.“ 
„32 Auror vyzbrojených drony by mohlo být velké sousto i pro naši současnou flotilu“, řekla 
Carterová, „než se nám podaří našimi energetickými zbraněmi překonat štíty Auror, které 
pravděpodobně budou napájeny ZPM, budou mít replikátoři dostatek času k odpálení dronů, 
které si snadno poradí s asgardskými i orijskými štíty, krom toho kdoví, co všechno na nás 
mají přichystané.“ 
„Odhadujeme, že pokud budou asurané pokračovat ve stavbě současným tempem, budou mít 
všechny lodě k dispozici zhruba za 14 dní“, pokračoval major Marks. „Tou dobou bychom 
měli mít dokončenou první ze tří částí satelitní obranné sítě Země, spolu se všemi našimi 
loděmi bychom měli být schopni Zemi ubránit i proti takovémuto útoku.“ 
„Jak ale zabráníme útoku na Atlantis?“ zeptal se Daniel. 
„Domníváme se, že replikátoři současnou polohu Atlantis neznají“, podotkl Marks, „ale jisti 
si tím být nemůžeme.“ 
„IOA nechce čekat až k útoku na Zem nebo Atlantis dojde“, vložil se do debaty zástupce IOA 
Johnsonn a při svých slovech se otočil k Carterové, „je disruptor schopen proniknout štítem 
napájeným ZPM?“ 
„Disruptorová vlna funguje na zcela jiném principu, než energetické a jiné zbraně proti 
kterým byl antický štít původně navržen“, odpověděla okamžitě Samanta „jestli replikátoři 
nepřijmuli nějaké vlastní opatření, tak by asuranský štít neměl být pro disruptor probém, ale 
jak…“ 
„Mysleli jsme si to samé“, skočil Samantě do řeči Johnsonn, „na čínskou BC 304 je právě 
instalována disruptorová technologie, která bude schopna jedním výstřelem obsáhnout celou 
asuranskou planetu.“ 
„Já myslel, že Číňani ještě nemají hotový motory pro svoji loď“, připojil se Mitchell a během 
svých slov pohlédl na čínskou zástupkyni, místo které ale odpověděl generál Landry. 
„Trochu jsme jim pomohli,“ řekl jakoby mimochodem Landry, „celoplanetární disruptor měl 
být původně namontován na naši novou BC 304 Phoenixe, ale protože Phoenix je z větší části 
zatím pouze na papíře a propojení disruptorové technologie s rozestavěnou lodí je podstatně 
snažší a hlavně rychlejší než s lodí už postavenou, byli jsme nuceni poskytnout čínské lodi 
naše motory, které byli původně určeny pro Phoenixe.“ 
„Konfucius by měl být nejdéle do týdne plně provozuschopný“, prohodila sebevědomě 
zástupkyně Číny. 
„To ale znamená, že Konfucius dorazí do Pegasu dva týdny po dokončení asuranských 
Auror“, vznesla námitku okamžitě Samanta. 
„Nemůžeme použít superbránu?“, zeptal se Teal´c. 
„To nebudeme prozatím riskovat“, zapojil se opět Marks, „u Pegasuské superbrány je početná 
wraithská flotila. Wraithové mají navíc v držení antický satelit schopný jedním výstřelem 
zničit i orijský křižník. Přestože pracujeme na plánu jak zlikvidovat tuto flotilu a satelit buď 
zničit, nebo dostat do našich rukou, byl by pokus o průchod bránou příliš riskantní.“ 



„Proto IOA rozhodla o dočasném přemýstění ZPM z Odyssey na Konfucia, kterému pak cesta 
do Pegasu potrvá jen 4 dny.“ Podotkl Johnsonn skutečnost, která americké armádě nešla moc 
pod nos, ale vzhledem k závažnosti situace to bylo nejrozumější a nejbezpečnější řešení. 
„Dobrá“, prohodil Landry, „a teť k druhé části naší porady, jak se vyvíjí situace v galaxii 
Ori?“ 
 
 
 
 
 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 18 
Zasedací místnost SGC 
Přítomni: SG1, Landry, zástupce IOA Johnsonn, čínský a ruský zástupce a major Marks. 
„Dobrá“, prohodil Landry, „a teť k druhé části naší porady, jak se vyvíjí situace v galaxii 
Ori?“ 
Tentokrát se slova ujala Samanta: „V galaxii Ori pokračujeme v systematické likvidaci 
převorů, všechny naše loďě, které dříve náležely Luciánské alianci a většina našich orijských 
křižníků cestují mezi jednotlivými planetami a likvidují na nich převory, kteří se tam 
vyskytují. Vzhledem k počtu lodí, kterými disponujeme a počtu a rozmístění pevorů v galaxii 
Ori odhadujeme, že zhruba do týdne až deseti dní by měli být všichni převoři v Ori galaxii 
neutralizováni, nicméně přesné číslo budeme znát, až znemožníme převorům pohyb po 
galaxii.“ 
„Jak je na tom tedy ten Felgerův program, který je schopen vyřadit všechny brány v galaxii?“ 
zeptal se Landry. 
„Cestou od superbrány k Zemi jsem ho pozorně prostudovala a myslím, že ho můžememe bez 
obav vypustit do orijského systému bran.“ Odpověděla pohotově Samanta. 
„Nesmíme zapomínat, že se nějací převoři mohou vyskytovat i v Pegasu“, připoměl Daniel. 
„Jimi se budeme zabývat, až se vypořádáme s těmi v galaxii Ori“, odpověděl Landry „krom 
toho v Pegasu jim dávají zabrat wraithové, což nám tak trochu šetří práci.“ 
„Jasně, dva se perou a třetí se směje.“ Prohodil Mitchell s úsměvem. 
„Indeed“, přikývl Teal´c. 
„Co ty další dvě významné základny Ori, které se nám podařilo oběvit?“ zeptal se Landry na 
čerstvé informace. 
„Vypadá to, že je Ori používali pro posílání převorů a křižáků do jiných galaxii, konkrétně do 
Pegasu a Mléčné dráhy, obě stargate na těch planetách jsou napájeny přímo z jádra planet, 
proto umožňují vytvářet opakovaně mezigalaktické spojení. Krom toho se na těchto dvouch 
planetách nachází početné posádky křižáků, komplexy budov, u kterých jsme zatím nebyli 
schopni určit, k čemu slouží a hlavně na každé z těchto dvou planet je významné množství 
převorů. Je jasné, že to jsou planety, odkud vedou převoři současnou křížovou výpravu do 
Pegasu.“ 
„Po vyjmutí ZPM se Odyssey vrátí spolu s celou SG1 do galaxie Ori, kde bude mít za úkol 
vyřadit systém bran z provozu a získat bližší informace o těch dvou základnách ze kterých 
vedou převoři svatou výpravu do Pegasu.“ Rozhodl nakonec Landry a dal pokyn k rozpuštění 
porady. 
„Ještě jednu věc generále, jestli dovolíte“, pronesl mírným tónem zástupce IOA Johnsonn. 
„Naše flotila se během velmi krátké doby rozrostla na 34 mateřských lodí, už nyní máme 
problém s tím, že nemáme dostatek kvalifikovaných lidí k jejich obsluze. Jestli bude náš útok 
na Asuras úspěšný, tak má IOA v úmyslu z Asurasu zřídit hlavní Pegasuskou základnu, z 
které povedeme náše útoky proti wraithům. Problém je, nemáme dostatek kvalifikovaných lidí 
ani k tomu, abychom detailně prozkoumaly orijské základny v orijské galaxii, natož celé 
asuranské město. Proto IOA odsouhlasila plán postupného odtajňování projektu brány 
veřejnosti, abychom mohli tady na Zemi a na mimozemsklých základnách začít ve velkém 
měřítku školit odborníky na zacházení s antickou/asuranskou a orijskou technologií. Krom 
toho zveřejnění programu brány podstatně usnadní zavádění mimozemských technologií do 
každodenního života naší planety. To vše ovšem pouze za předpokladu, že náš plán na 
likvidaci asuranů bude úspěšný.“ 
V místnosti zavládlo na chvíli ticho, v tom všem spěchu a vymýšlení plánů jak zabránit 
nepřátelským rasám ve zničení Země nikoho ani nenapadlo, že lidé mají šanci získat mocné 
asuranské město (či spíše celou planetu), které disponuje velkým počtem ZPM a jistě mnoha 



dalšími překvapeními. Oběvení Atlantis v porovnání s touto příležitostí se najednou jevilo 
jako téměř bezvýznamné. 
 
Galaxie Pegasus, okolí superbrány, Hive wraitha Todda 
„Jak je to možné!“ rozčiloval se Todd na jednoho ze svých podřízených a přitom očima těkal 
po wraithské konzoli na které právě sledoval technické údaje o nedávném neúspěšném pokusu 
o vytočení superbrány. Stačilo pár vteřin navíc a wraithové měli otevřené dveře na nová 
území plná nesklyzené potravy. 
„Víme, že stejné superbrány jsou v dalších dvou galaxiích“ začal vysvětlovat rozpačitě 
podřízený wraith, „je pravděpodobné, že náš pokus o spojení s jednou z bran přerušilo spojení 
mezi dvěma zbývajícími superbránami.“ 
Todd místo odpovědi vydal jen podrážděné zachrčení. „Jaké jsou nejnovější informace o 
pozemních jednotkách orijů?“ 
„Nevíme proč tomu tak je, ale jejich útoky na naše pozemní pozice prakticky ustaly, ale 
máme informace, že ti jejich věrozvěsti nadále navštěvují planety obývané lidmi.“ Odpověděl 
wraith. 
Todd si zachrčel něco pod vousy a poslal wraitha pryč, pak se znovu pustil do studia 
technických údajů o nedávném neúspěšném pokusu o vytočení superbrány do galaxie Ori. 
 
Galaxie Ori, jedna z planet, odkud převoři vedou křížovou výpravu do Pegasu 
Převoři byli zmatení, nejen že po neúspěchu tažení v Mléčné dráze se v Pegasu oběvili další 
dvě rasy, které ovládají technologii těch zpropadených antiků a která se vyrovná té orijské, ale 
galaxií se již nějakou dobu nesly zvěsti, že plameny Celestu vyhasly. Přibývající neúspěchy s 
vedením křížové výpravy do jiných galaxií ale nebyly hlavní problém, který ležel převorům v 
žaludku. Tím, čeho se obávali, byli jednotky lidí, kteří BEZTRESTNĚ!!! zabíjeli převory 
přímo v jejich domovské galaxii. Nikdo z převorů nedokázal nalézt uspokojující odpověď, 
proč jejich bohové tohle všechno dopouštějí.  
V tu chvíli se všem převorům rozzářili hole, což bylo neklamným znamením příchozí 
subprostorové komunikace. 
 
Galaxie Ori, Celestus 
Hvězdná brána na Celestu se právě aktivovala. Z horyzontu událostí vyšel Oberoth, spolu s 
dvěma dalšími replikátory. U brány se krom jednoho převora nikdo jiný v tu chvíli 
nenacházel, nebylo důvodu těžce střežit hvězdnou bránu na planetě, kterou /kdysi/ obývali 
samotní Ori. Převor si se zájmem prohlížel nově příchozí a snažil se svými schopnostmi 
proniknout do jejich mysli, ale to se mu k jeho údivu nedařilo. 
Oberoth k němu v klidu přistoupil a řekl: „Přišli jsme, abychom se setkali s bytostmi, které 
nazývate svými bohy.“ 
„Ori jsou Bohové“, pronesl převor a začal recitovat náboženskou propagandu z knihy 
Počátku, během toho se mu rozzářila hůl, skrz kterou posílal informace o nově příchozích 
všem převorům v galaxii. V tu chvíli jeden z replikátorů přistoupil k převorovi a bez varování 
mu strčil ruku do hlavy, čímž přerušil subprostorové spojení s ostatními převory.  
V tom se nedaleko nich ozvalo z úst přicházejícího Dociho: „Přišli jste zbytečně, naši Bohové 
nás opustili.“ Doci, přestože nikdy nebyl svědkem toho, aby někdo jen tak strčil převorovi 
ruku do hlavy, nedal na sobě nic znát a klidným krokem se přibližoval ke třem cizincům, o 
kterých sice už věděl, že to jsou neorganické formy života, ale nic víc. 
„Naše neúspěchy ve válce proti zlu vedly k tomu, že se od nás naši Bohové odvrátili.“ Pronesl 
zhrzeným hlasem Doci. 
Oberoth nechtěl ztrácet čas zbytečným řečněním s těmito humanoidy, které stále považoval za 
podřadné, proto uchopil Dociho za ruku a jejich mysli se v tu chvíli propojily. 



 
Galaxie Pegasus, můstek USS Daedalos 
Daedalos právě provedl jeden ze svých bleskových průzkumných přeletů nad planetou 
Asuras, tentokrát to měl opravdu těsné, protože replikátoři odhalili včas jeho přílet a odpálili z 
povrchu drony. Daedalos naštěstí vstoupil zpět do HP ještě předtím, než ho mohli nějak 
ohrozit. 
„Tak to bylo opravdu těsné“, řekl si spíše pro sebe Caldwell. 
„Přijímám subprostorovou komunikaci“, oznámila důstojnice od komunikace, „je to Atlantis, 
pane.“ 
„Spojte nás.“ 
Na obrazovce se oběvila tvář Elizabeth. „Plukovníku Caldwelle, naše senzory zachytily sedm 
kontaktů, které s největší pravděpodobností směřují k Atlantis.“ Vysvětlila Elizabeth bez 
zdržování. 
„Wraithové?“ zeptal se Caldwell. 
„Nevypadá to na ně“, odpověděla opatrně Elizabeth. „Šest z těch lodí se nám dosud 
nepodařilo identifikovat, ale u té poslední jsme si na sto procent jisti, o jakou loď se jedná.“ 
„Nenapínejte mě doktorko“, řekl trochu podrážděně Caldwell, protože v jeho myšlení mohla 
každá vteřina navíc, kdy bude znát totožnost možného protivníka znamenat rozdíl mezi 
životem a smrtí. 
„Senzory na Atlantis ji identifikovaly jako antickou loď třídy aurora s názvem Progulus.“ 
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Galaxie Pegasus, Atlantis, zasedací místnost 
V zasedací místnosti na Atlantis již všichni přítomní – tedy Dr. Weirová, Sheppard, McKay, 
Zelenka, Lorne a Dex (Teyla se porady neúčastnila, protože byla někde na dovolené či co ) 
– netrpělivě očekávali přílet Daedala a příchod posledního účastníka porady – Stevena 
Caldwella. 
V místnosti se rozzářilo světlo asgardského transportního paprsku a na jednom z křese se 
objevil velitel Daedala, který si s přítomnými spěšně vyměnil zdvořilostní pozdravení a bez 
meškání přešel rovnou k věci: „Máte nějaké nové informace o tom, kdo se to k Atlantis 
vlastně blíží?“ 
Slova se chopil podle očekávání Rodney. „O koho se jedná, nevíme, nicméně díky antické 
databázi máme informace o té antické lodi, kterou ti neznámí disponují.“ 
„Takže jste si jistý, že je to antická aurora a ne replikátorská?“, zeptal se pro jistotu Caldwell. 
„Kdyby nebyla antická, nebyly by o ní v naší databázi detailní informace.“ Podotkl jízlivě 
Rodney a v duchu si říkal, kde by asi všichni tihle zelení mozci byli, kdyby neměli vědce – 
tedy spíše jeho, protože snad ještě krom Zelenky nebylo na Atlantis člověka, kterého by 
Rodney za vědce považoval. „Podle antické databáze je Progulus pohřešován od války s 
wraithy, nicméně nikdy nebyly nalezeny důkazy o tom, co se s ním ve skutečnosti stalo. Těch 
šest zbývajících lodí nedokážeme identifikovat, co do velikosti odhadujeme, že jsou 
srovnatelné s Daedalem.“ 
„Dobrou zprávou je, že Progulus nebyl vybaven ZPM“, dodal za Rodneyho Zelenka, „takže 
jestli přilétají s nepřátelskými úmysli, měli by být asgardské zbraně schopny zničit Progulus 
dřív, než stihne odpálit drony.“ 
„Nevíme, o koho se jedná“, zapojila se s diplomatickým tońem Elizabeth, „je možné, že za 
námi přilétají s přátelskými úmysli.“ 
„I když bych byl raději, kdyby se z nich nakonec vyklubali spojenci,“ pravil John, „nesmíme 
ponechat nic náhodě a musíme se připravit na každou alternativu. Proto navrhuji poslat na 
orbitu letku zamaskovaných jumperů, já budu ovládat atlantské křeslo, i když máme dronů asi 
tolik, kolik by stačilo na sestřelení jedné Hive ship, mohla by to pro nás být v možné bitvě 
rozhodující výhoda.“ 
„Osobně doufám, že k žádné bitvě nedojde“, dodala Elizabeth a dala pokyn k rozpuštění 
porady, protože přílet neznámé flotily se očekával v řádu několika málo desítek minut. 
 
Galaxie Pegasus, okolí superbrány, Toddova Hive 
Todd zase zuřil. Před malou chvílí byli wraithové opět krůček od vytočení superbrány – ale 
jako v minulém případě se jim to nepodařilo. Důvod byl prostý. V momentě, kdy wraithové 
zjistili, že je možné vytáčet (a vytáčet taky okamžitě začali), Odyssey v Mléčné dráze měla 
dostatek času pro vytvoření vlastního spojení, nicméně byla schopná detekovat tu skutečnost, 
že se někdo „odjinud“ snažil spojit s bránou v galaxii Ori. 
 
Galaxie Ori, můstek USS Odyssey 
Odyssey právě prošla horizontem událostí z Mléčné dráhy do galaxie Ori. Emerson se právě 
chystal vydat rozkaz ke vstupu do hyperprostoru, když v tom se ozvala Carterová. 
„Superbrána vykazuje neobvykle vysoké energetické hodnoty.“ 
„Co to znamená plukovníku?“ zeptal se Emerson. 
„Znamená to, že se někdo pokoušel vytvořit červí díru do galaxie Ori zhruba ve stejnou chvíli 
jako my“, vysvětlila okamžitě Samanta. 
„Wraitové“, dovtípil se okamžitě Mitchell, který sice na můstku nezastával žádnou důležitou 
funkci, ale celkem často se tam vyskytoval, protože jednoduše neměl nic lepšího na práci. 



„Je to jediné možné vysvětlení,“ přikývla Samanta, „Ori postavili superbrány jen ve třech 
galaxiích. Měli bychom o tom informovat Zemi, Tok´rové mají na naší straně zamaskovaný 
Hatak, měli bychom je vyrozumět o možném nebezpečí a požádat je, aby informaci přeposlali 
i do SGC.“ 
„Udělejte to“, přikázal Emerson seržantovi od komunikace. 
 
Galaxie Ori, okolí stargate na Celestu 
Oberoth držel Dociho za ruku a jejich mysli byly stále propojeny. Přestože Doci byl stejně 
jako Oberoth schopen číst v mysli toho druhého, byl to Oberoth, který měl celé spojení pod 
svou kontrolou. Druhý z replikátorů držel v šachu převora, aby nemohl do spojení mezi 
Oberothem a Docim nijak zasahovat. Třetí z replikátorů jen nehnutě stál a vstřebával 
informace, které k němu proudili subprostorovým spojením. 
Doci se z Oberothovi mysli dozvěděl všechno o prvním setkání orijské lodi s asurany a i o 
unáhleném jednání dotyčného převora, který nechal explodovat svojí poškozenou loď. 
Oberoth mu dokonce odhalil i to, jak vlastně jeho „druh“ vznikl, spolu se všemi informacemi 
o Anticích, které měl. Oberoth Docimu nakonec sdělil, proč stroje vlastně přišli. Stroje přišli, 
aby navázali spojenectví se samotnými Ori. Cílem tohoto spojenectví mělo být zničení 
samotných povznesených Antiků. Replikátoři neměli možnost pomstít se Antikům za to, že se 
je pokusili vyhladit, protože nebyli schopni přijít na způsob, jakým by mohli ohrozit 
povznesené bytosti – proto potřebovali Ori.  
Co se Země týkalo, Oberoth ji stále nepovažoval za vážnou hrozbu, i když musel uznat, že 
nejsou úplně neschopní, když dokázali srazit na kolena Ori, kteří disponovali technologií na 
podobné úrovni, jako je ta asuranská. Oberoth byl zklamaný, doufal, že bude moci jednat se 
samotnými Ori, ale ti – podle toho co se dozvěděl z Dociho mozku - zmizeli neznámo kam. 
Oberoth dokázal na rozdíl od Dociho okamžitě zpracovat všechny informace, které mohl v 
mozku toho druhého vyčíst. Když už se v Dociho mozku nenacházeli žádné informace, které 
by nyní replikátoři neznali, přerušil Obaroth spojení. Doci vyčerpáním klesl na kolena, i 
přesto, že jeho mozek byl na humanoida velmi vyspělý, bylo toho na něj přeci jen trochu moc 
najednou. 
„Víte co Vám nabízíme“, pronesl Oberoth, „jestli se ti, které nazíváte svými bohy vrátí, víte 
jak a kde nás kontaktovat.“ 
Během Oberothových slov přistoupil třetí z replikátorů k DHD, vnořil do něho ruku, chvíli 
nehnutě stál a pak se aktivovala brána, kterou za pár okamžiků prošli všichni tři asurané. 
 
Galaxie Pegasus, orbita planety na které se nachází Atlantis 
Nad planetou se otevřelo hyperprostorové okno, ze kterého vyskočilo sedm lodí, patřících 
neznámo komu. V těsné blízkosti těchto lodí se vznášela pozemská loď Daedalos spolu s 
šestnácti letouny F-302. Daedalos okamžitě vyslal neznámým lodím zprávu, která zněla: 
„Okamžitě se identifikujte a sdělte nám, co tu pohledáváte, jinak zahájíme palbu.“ Tato 
zpráva od takřka osamoceného Daedala (tedy krom letky F-302 a zamaskovaných jumperů, 
které již měli rozebrány svoje případné cíle) mohla znít troufale, ale vzhledem k tomu, že 
antická aurora byla v dostřelu asgardských zbraní, kterou by Daedalos s největší 
pravděpodobností poslal do věčných lovišť hned první salvou, mohl si to dovolit. Krom toho, 
v zamaskované Atlantis dole na planetě seděl v antickém křesle Sheppard, který byl v případě 
potřeby připraven odpálit všechyny zbívající drony. 
„Přijímám vysílání, pane“ oznámil seržant od komunikace. 
„Spojte nás“ odvětil netrpělivě Caldwell. 
Na komunikační obrazovce Daedala se oběvila atraktivní třicátnice s jakýmisi frčkami na 
ramenou, které pravděpodobně označovali vojenskou hodnost. „Prosíme, nestřílejte, nepřišly 
jsme za vámi s nepřátelskými úmysli“, pronesla atraktivní blondýna, „krom toho jsme v 



početní výhodě, nemuselo by se vám to vyplatit.“ Dodala mírně výhružným tońem. 
Caldwell naštěstí za dobu svého působení velitele Daedala pochytil něco málo diplomacie a 
poslední poznámku přešel bez komentáře a raději se zeptal: „Proč jste sem tedy přišli?“ 
„Chceme mluvit s lidmi z Atlantis a možná i navázat spojenectví proti wraithům.“ Pronesla s 
klidem ve tváři neznámá žena. 
„Atlantis byla zničena“, zalhal dle protokolu Cadwell, „nicméně jsem zmocněn mluvit 
jménem rasy, která obývala Atlantis před jejím zničením.“ 
„Není třeba lhát, díky našemu antickému křižníku víme, že se Atlantis nachází na této 
planetě.“ Když neznámá žena viděla, že muž z jí neznámé lodi stále váha dodala, „ještě 
jednou opakuji, že přicházíme v míru. Víme, že jste přišly z jiné galaxie a že vlastníte lodě, 
které jsou schopné vést rovnocenný boj s wraithy a hlavně máte schopnost ovládat antické 
technologie, to je koneckonců hlavní důvod, proč jsme tady.“ Vyložila karty na stůl neznámá 
blondýna. 
Caldwellovi přišla mezitím zpráva z Atlantis od Weirové, že se setkáním s neznámou rasou 
souhlasí, proto Steven přikývl a pronesl „dobrá, přijmeme tři vaše neozbrojené zástupce.“ 
 
Galaxie Pegasus, Atlantis, zasedací místnost 
V Zasedací místnosti byli - krom Teyly – celý Sheppardův tým, Dr. Weirová, Steven 
Caldwell a tři zástupci od rasy, která se nazývala Cestovatelé. 
Rozhovor mezi Cestovately a Atlanťany probíhal prozatím v duchu vzájemného oťukávání a 
poznávání toho druhého. 
„Hlavním důvodem, proč jsme se vás rozhodly kontaktovat je, že si myslíme, že byste nám 
mohli pomoci.“ Dostala se konečně k důvodu setkání Larinn, hlavní mluvčí Cestovatelů. 
„Jaký druh pomoci máte na mysli?“ zeptala se se zájmem Elizabeth. 
„Jak jste si mohli všimnout, vlastníme antickou válečnou loď, kterou se nám podařilo oběvit 
teprve nedávno, jak se bez posádky vznáší v mezihvězdném prostoru.“ Začala vysvětlovat 
Larrin. „Víme, že k ovládání lodi je třeba specifického genu, který měli antikové a vy ho buď 
máte taky, nebo se vám podobně jako nám podařilo přijít na jiný způsob ovládání antické 
technologie, tedy i bez onoho specifického genu. Nicméně naše znalosti antické technologie 
nejsou…no řekněme, že naši vědci mají problém se sprovozněním některých lodních systémů 
a také máme problémy s antickým hyperpohonem, který je daleko před naší vlastní 
technologií a přeci jen se na něm podepsalo jeho stáří.“ 
„S tím by neměl být problém“, vložil se do jednání okamžitě Rodney, „víte, já jsem vlastně 
expert na antické technologie, a jestli potřebujete pomoci něco spravit, stačí říct…“  
„Řekněme, že vám budeme schopní pomoci,“ přerušil Rodneyho nadšený proslov Caldwell, 
„co nám nabízíte na oplátku vy?“ 
„Informace“, odpověděla bez váhání Larinn, „jistě se shodneme na tom, že kdyby wraithská 
hrozba byla eliminována, žilo by se každému v téhle galaxii lépe.“ 
„Jaký druh informací máte přesně na mysli?“ zeptal se John. 
„Souřadnice planet, na kterých se nacházejí významné wraithské základny a také souřadnice 
tří wraithských zařízení, které se nacházejí ve volném vesmíru.“ Předložila nabídku Larinn. 
„Doufáme, že disponujete dostatečným vojenským arzenálem, abyste byli schopni způsobit 
wraithům významné škody. Zbraně na našich lodích nejsou dostatečně silné na to, abychom 
se k takovémuto útoku odhodlali samy, krom toho naše lodě nejsou ve stavu, ve kterém by 
mohli jít do bitvy s wraithskými loděmi. Když nám pomůžete s plným zprovozněním našeho 
antického křižníku, budeme ochotni po boku vašich lodí zapojit Progula do boje proti 
wraithům.“ 
Po těchto slovech se na malou chvíli rozhostilo zasedací místností ticho, které přerušila až Dr. 
Weirová. „Nevidím důvod, proč na váš návrh nepřistoupit. Co vy si o tom myslíte, pánové?“ a 
otočila se směrem k Johnovi a Caldwellovi. 



První se chopil slova John. „Já si myslím, že spojenců proti wraithům není nikdy dost“, a při 
svých slovech věnoval Larrin jeden až moc „přátelský“ úsměv. 
„Osobně také nejsem proti“, přidal se Caldwell, „ale pro konečné rozhodnutí navrhuji 
kontaktovat Zemi.“ 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 20 
Země nakonec na spojenectví s Cestvateli přistoupila, ale dala jim jasně najevo, že v totmto 
spojenectví májí hlavní slovo lidé ze Země. Cestovatelé měli sice námitky, ale poté co jim 
Země poodhalila skutečnou sílu současné taurijské flotily a plán na nadcházející útok na 
zhruba polovinu wraithské flotily u superbrány, rádi na podmínky Země přistoupili. 
 
Galaxie Ori, Celestus 
Po odchodu replikátorů zůstal Doci spolu s jedním převorem osamocen. Byl naprosto 
zmatený, Ori odešli neznámo kam a informace, které si mohl přečíst v mysli onoho stroje o 
Anticích se shodovaly spíše s těmi, které o Anticích rozšiřovali ti heretici ze Země, než s těmi, 
které mu dali samotní Ori. Čím víc o tom přemýšlel, tím víc se utvrzoval v tom, že to je jen 
zkouška, kterou ho Ori trestají za jeho neúspěchy při vedení svaté výpravy a zároveň ho 
zkouší, jestli je stále hoden svých Bohů. Jelikož si však sám nebyl jist co dál dělat (Doci nebyl 
zvyklí výmýšlet plány sám, většinou jen tlumočil rozkazy orijů ostatním převorům), poslal 
telepaticky vedle stojícímu převorovi rozkaz, aby svolal na Celestus všechny převory z 
galaxie na Velký koncil, aby se mohli všichni společně poradit, jak s celou situací naloží. 
 
Na Celestu již byli shromážděni téměř všichni převoři z celé galaxie, když začaly skrz hole 
převorů přicházet subprostorová hlášení o tom, že brány v galaxii přestávají fungovat. Než se 
Doci stačil zamyslet čím by to asi mohlo být, rozzářilo oblohu nad Celestem několik 
energetických paprsků. Paprsky se z orbity snášely přímo na Celestus, který během několika 
následujících sekund lehl popelem spolu s Docim i všemi ostatními převory, kteří se na 
Celestu nacházeli. 
 
Galaxie Mléčná dráha, Planeta Země, Colorado 
Edward Johnsonn právě dorazil do svého domu po dalším náročném dni v SGC. Hlavu měl 
plnou úvah ohledně sepisování denní zprávy nadřízeným z IOA. Došel k baru a nalil si drahou 
kvalitní whisky, ale ještě než se stačil napít, zasáhl ho omračovací výboj ze zak´ňaktelu, který 
držela v ruce osoba se žhnoucíma očima a posměšným výrazem ve tváři. 
 
Galaxie Ori, superbrána 
Z hyperprostoru právě vystoupilo 5 orijských křižníků, kteří se účastnili „likvidační“ mise na 
Celestu. 
„Navažte spojení s Tok´ry na druhé straně“ rozkázal velitel skupiny plukovník Ellis. 
Místo Tok´rů se z komunikace ozval hlas generála Bulgakova. „Jsme připraveni odeslat vaše 
hlášení do SGC plukovníku“. Dal si Bulgakov záležet s důrazem na poslední slovo své věty, 
aby tak zdůraznil svojí vyšší hodnost. 
„Zasíláme vám všechny potřebné informace a čekáme na odpověď,“ odpověděl stroze Ellis, 
který se ani trochu nenechal vyvézt z míry, protože věděl, že kdyby šlo tak říkajíc do tuhého, 
tak ho jeho zkušenosti fakticky řadí nad jakéhokoliv ruského generála. 
Netrvalo to ani hodinu a skrz superbránu přišli Ellisovi a zároveň celé pozemské flotile 
operující v galaxii Ori nové instrukce, které zněly: dokončit likvidaci zbývajících převorů, 
prozatím vyčkat se znovuzprovozněním sítě bran a připravit se na útok superbránou na 
wraithskou flotilu v galaxii Pegasus. Speciální instrukce patřily plukovníku Carterové, která 
měla za úkol přijít na to, jak postavit superbránu v galaxii Ida.  
 
O několik dní později… 
 
Galaxie Mléčná dráha, planeta Země 



Konfucius byl konečně dokončen, disruptor byl namontován a všechny simulace útoku na 
Asuras dopadly úspěšně. Každý doufal, že blížící se reálný útok na Asuras dopadne stejně 
dobře, jako ony simulace. Konfucius poháněný ZPM z Odyssey opustil orbitu Země s jasným 
cílem v Pegasově galaxii. Měl dorazit cca 3-4 dny před odhadovaným dokončením asuranské 
flotily válečných lodí třídy aurora, které měly být použity k útoku proti lidem ze Země. 
 
 
 
 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 21 : Změna rovnováhy sil v Pegasu 
Galaxie Pegasus, orbita planety s Atlantis 
Z hyperprostoru po čtyřdenní cestě vyskočil Konfucius a okamžitě navázal spojení s Atlantis. 
Na komunikační obrazovce se obvila tvář Elizabeth.  
„Je mi ctí přivítat vás v galaxii Pegasus“ pronesla s přívětivým úsměvem Dr. Weirová. 
„Je mi ctí, že zde mohu být“ odpověděl stejně přívětivě velitel Konfucia Li Wang Kchung. 
„Pošlete nám souřadnice, kam máme vyložit náš náklad, abychom mohli ihned pokračovat v 
naší hlavní misi.“ 
„Rozumím“ přikývla Elizabeth „souřadnice vám právě posíláme, Daedalos je připraven se 
připojit k vaší misi podle plánu.“ Kchung přikývl a oznámil, že náklad je vyložen na určených 
souřadnicích. 
„Hodně štěstí“ popřála ještě Elizabeth předtím, než se přerušilo spojení a dvě BC 304 
následně skočili do hyperprostoru směr Asuras. 
 
Na Atlantis se vědci pod vedením Zelenky ihned pustili do „zpracovávání“ nákladu, který 
přivezl Konfucius. Oním nákladem byla dvacítka naquadahem obohacených jaderných bomb, 
přičemž každá z nich byla dost silná k vypaření jedné Hive. Oním „zpracováváním“ byla 
montáž těchto bomb ke spodní části jumperů pomocí specielních příchytných zařízení. 
Specialitou těchto jaderných zbraní bylo vlastní maskování, které zaručovalo, že i po oddělení 
od jumperu zůstávaly tyto bomby skryty nepřátelským senzorům. 
 
Galaxie Ori, okolí superbrány 
Z hyperprostoru se právě vynořil poslední z patnáctky orijských křižníků, kteří se měly 
zúčastnit útoku na wraithskou flotilu v Pegasu. Čekalo se na dvě věci: na přílet několika 
opozděných goa´uldských lodí, kterým návrat z misí, kde likvidovaly poslední z převorů, trval 
o něco déle než vyspělejším orijským lodím; a za druhé na rozkaz z Mléčné dráhy, který jim 
měl říci, kdy přesně mají vytočit spojení do Pegasu a začít procházet superbránou. 
 
Galaxie Pegasus, volný vesmír několik světelných let od planety Asuras 
Dvě pozemské BC 304 vystoupily z hyperprostoru na předem určených souřadnicích. 
Konfucius se díky ZPM okamžitě zamaskoval a prováděl poslední diagnostiku a kontrolu 
všech systémů před finálním skokem k domovské planetě replikátorů. Daedalos měl za úkol 
zde čekat do doby, než mu Konfucius pošle zprávu o tom, jak útok na Asuras dopadl. 
Konfucius také nabil celoplanetární disruptor na 80% své kapacity. ZPM umožňovalo udržet 
po krátkou dobu disruptor ze 4/5 nabitý a zároveň provést krátší hyperprostorový skok, čehož 
hodlal Konfucius plně využít. 
 
Galaxie Pegasus, orbita planety Asuras 
Konfucius vystoupil z hyperprostoru a zamaskoval se. „Dobijte disruptor na 100%, zaměřte 
centrum asuranského města a palte okamžitě, jak jen to bude možné, nečekejte na výslovný 
rozkaz.“ Zavelel Kchung. 
„Pane, z planety se na naší pozici blíží drony“ oznámil senzorový, „zřejmě museli zachytit 
náš výstup z hyperprostoru.“ 
„Disruptor je na 88%, aby vlna obsáhla celou planetu potřbujeme minimálně 95,8%“ řekl 
jeden z vědců, který měl na starosti monitorování disruptoru. 
„Přesměrujte všechnu možnou energii do disruptoru a až bude na 96% tak palte“ rozkázal s 
chladnou hlavou Kchung, „snad to stihneme dřív, než k nám drony doletí.“ 
Konfucius pro lepší koordinaci proudící energie vypl maskování, ale hlavní jeho výhodou 
bylo vysokokapacitní energetické vedení, které vedlo ze strojovny se ZPM přímo k 



disruptorové zbrani. Disruptor byl na 96% už ve chvíli, kdy byly drony teprve na půl cesty 
mezi planetou a Konfuciem.  
Konfucius vypálil na planetu energetickou vlnu. Disruptor byl aktivní 4,18 vteřiny, než 
uvolnil všechnu energii, která v něm byla nahromaděná. Vlna dosáhla planety běhěm 
okamžiku a během několika sekund vlna s neuvěřitelnou rychlostí obešla celou planetu. V tu 
chvíli se letící drony, které byli již nebezpečně blízko pozemské lodi vypnuly a část z nich 
setrvačností plula mezihvězdným prostorem a část se zřítila spátky do atmosféry a 
nekontrolovaně padala dolů na planetu. 
„Pošlete do jejich místnosti s bránou výsadkový tým a pro jistotu nabijte disruptor ještě 
jednou, tentokrát na 100% a palte znovu“, velitel Kchung nechtěl ponechat nic náhodě. 
V asuranské místnosti s bránou se zhmotnil výsadkový tým a poté co jeho členové všude 
kolem spatřili desintegrované bloky bývalých replikátorů, poslali zprávu zpět na Konfucia, že 
mohou začít s obsazováním města. Konfucius tuto zprávu poslal Daedalovi na kterém již 
čekal nedočkavý McKay spolu s dalšími vědci z Atlantis, kteří byli celí žhavý podívat 
asuranskému městu na zoubek. 
 
O dvě hodiny později… 
 
Galaxie Pegasus, planeta s Atlantis, řídící místnost 
Na Atlantis se aktivovala brána a na komunikační obrazovce se oběvila rozzářená tvář 
McKaye „Zdravím všechny na Atlantis a s potěšením oznamuji, že všichni replikátoři byli 
zničeni a celé město teť patří nám.“ McKay zářil jako malé dítě, které právě dostalo hračku, 
kterou si přálo víc než cokoliv jiného na světě. „A taky vám posíláme malý dárek v podobě tří 
plně nabitých ZPM a navrhuji přemýstit Atlantis pod ochranu mocného asuranského města, 
tak jak bylo v plánu.“ 
Chuck na pokyn Weirové zklopil štít a bránou prošli tři vojáci se ZPM v rukou. Zanedlouho 
Atlantis i s Cestovatelskou flotilou opustila orbitu planety a vydala se směrem k bývalé 
domovské planetě pegasuských replikátorů. 
 
Mléčná dráha, Země 
Na Zemi se otevřela brána a pozemské velení se dočkalo očekávané radostné zprávy o 
úspěšném útoku na Asuras. Červí díra na Zem byla otevřena z Asurasu, nové hlavní 
pozemské základny v Pegasu. Spolu se zprávou bylo na Zem posláno i jedno z asuranských 
ZPM, aby Země mohla vytáčet sama do jiné galaxie a zároveň generovat štít kolem 
Cheyenské hory.  
 
V gigantickém asuranském městě se nacházelo doslova několik tuctů ZPM, přičemž zdaleka 
ne všechny bylo nutné využívat. Aktuální prioritou byl koordinovaný útok na wraithskou 
flotilu u superbrány, který byl nyní ještě důležitější, protože bylo třeba dostat bojeschopnou 
pozemskou flotilu do Pegasu, aby zajistila plnou bezpečnost vzácného asuranského města, 
které lidé nestačili ještě ani prozkoumat, natož nad ním převzít plnou kontrolu a zprovoznění 
asuranských auror podle McKaye „ještě chvíli potrvá…“ 
 
Galaxie Pegasus, okolí superbrány 
V bezpečné vzdálenosti od wraithské flotily vystoupil z hyperprostoru Daedalos, který se díky 
novém ZPM zamaskoval a na minimální výkon pokračoval směrem k nepřátelské flotile. 
Wraithská flotila u superbrány v tu chvíli čítala 36 Hive a 68 křižníků. Asi desítka křižníků 
byla zakotvena na Hiveships a pravděpodobně jim doplňovali zásoby jídla. Tyto Hive se stali 
jasnými cíli pro umístění jaderných pum. 
Daedalos nesl ve svých hangárech dvacet jumperů z Atlantis, které nesly jaderné pumy, které 



měly být strategicky rozmístěny tak, aby nepřátelské flotile způsobili co největší škody a 
vyvolali co největší zmatek a chaos.  
Zamaskované jumpery opustili hangáry Daedala a vydali se k předem určeným cílům. Každý 
z jumperů měl za úkol umístit jednu maskovanou bombu na jednu Hiveship. Bomby byly 
rozmísťovány na Hive, okolo kterých byla koncentrace wraithských lodí nejhustší, aby byla 
co největší naděje, že explodující Hive způsobí maximální poškození okolním lodím. 
Další částí plánu bylo obsazení antického satelitu, které mělo proběhnout synchronizovaně ve 
stejnou chvíli, ve kterou měly explodovat nastražené bomby a také mělo dojít k aktivaci brány 
z galaxie Ori do Pegasu. 
 
Galaxie Ori, okolí superbrány 
Pozemská flotila - čítající 15 křižníků Ori, 12 Hataků, 15 Al´keshů a BC 304 Odyssey - 
obdržela ze Země zprávu, že v Pegasu je vše připraveno a dostali pokyn k zahájení akce. 
Krátce po přijetí zprávy se uzavřela červí díra z Mléčné dráhy a Carterová na Ellisově 
křižníku Tauri 1 začala vytáčet do galaxie Pegasus. 
 
Galaxie Pegasus, okolí superbrány 
Steven Caldwell dostal z Atlantis/Asurasu pokyn k zahájení akce. Na palubu antického 
satelitu, na kterém se nacházelo asi 25 wraithů byl přenesen nově vyvynutý smrtelně jedovatý 
plyn, který prakticky okamžitě zabíjel vše živé, tedy lidi i wraithy. Jeho ohromnou výhodou 
bylo, že se vzduchem šířil ohromnou rychlostí a do několika málo minut se rozložil a 
atmosféra v zasažené oblasti byla opět bezpečně dýchatelná. Tři vteřiny po tomto plynu byl na 
palubu satelitu přenesen Sheppardův tým v plynových maskách a ochranných oblecích spolu s 
několika mariňáky a dalšími vědci, kteří pod vedením McKaye měli za úkol sprovoznit 
štítovou technologii satelitu a následně ho použít proti wraithům. Během těchto tří vteřin se 
také začala vytáčet superbrána, jenže než na to stihla wraithská flotila nějak zareagovat, tak 
uvnitř její formace explodovalo ve stejnou chvíli 20 Hiveships, které sebou vzali 7 dalších 
křižníků (krom těch, které na nich byli ukotvené), které se nacházeli v jejich těsné blízkosti a 
celé tři čtvrtiny celé flotili utrpěly různě závažná poškození.  
Některé lodě jen tak bez aktivity pluly prostorem a bylo vidět, jak z nich uniká atmosféra, 
další se vzpamatovaly a začali se zaměřovat na superbránu. Těch bylo ale jen několik, většina 
flotily byla naprosto zmatená z neočekávaných událostí. Některé těžce poškozené křižníky, 
které přišly o manévrovací schopnosti, se dokonce srazily s jinými loděmi nebo s troskami už 
zničených lodí, čímž vyvolali další menší výbuchy uvnitř zaskočené wraithské flotily. Žádná 
z wraithských lodí nemohla uniknout do hyperprostou, protože se na palubě Daedala 
nacházela rušička HP, která běžela na plný výkon a bezpečně tak pokrývala celou oblast. 
V tu chvíli se aktivovala superbrána a ihned poté, co se ustálil horizont událostí prošel jako 
první skrz superbránu křižník Tauri 1 následován dalšími orijskými a goa´uldskými loděmi. 
Wraitové byli stále dezorientovaní a bez zjevné společné koordinace. Lodě blíže bráně ale už 
zaměřili lodě procházející superbránou a spustili na ně palbu, další se snažili opravit 
poškozené zbraňové systémy a motory, aby se mohli postavit přicházejícím útočníkům. 
Orijské lodě pozemské flotily se zatím rozestavěly mezi superbránou a wraitskou flotilou a 
spolehajíce na své mocné štíty systematicky likvidovali všechny wraitské lodě které měli v 
dosahu. Goa´uldské lodě se po průchodu bránou zamaskovaly a odmaskovaly se, až když byly 
v blízkosti nepřátelských lodí a mohli tak snadno zaútočit na zranitelná místa wraithských 
plavidel. 
Wraitové, kteří každou chvíli přicházeli o křižník nebo Hiveship začali vypouštět všechny 
stíhače, které mohli, naneštěstí pro ně množství výbuchů ve wraitské flotile bylo tak veliké, že 
většina stíhačů byla zničena výbuchem vlastních lodí ještě předtím, než vůbec mohli 
napadnout nepřítele. Tu a tam se odmaskovali Al´keshe které se rozdělily do pětic a 



nalétávaly na zbylé Hiveship tím způsobem, že v řadě za sebou bombardovali trup Hive tak, 
aby bomby z celé pětice udeřily na stejné místo, což mělo většinou za následek prolomení 
trupu, únik atmosféry a rozsáhlá poškození v zasažené oblasti. Al´keshe se pohybovaly spíše 
po okrajích wraitské flotili, aby tak snížili riziko poškození způsobené výbuchy nepřátelských 
lodí. 
Wraitové kteří zjistili, že už ani antický satelit nemají v rukou oni, se snažili navést jednu 
poškozenou Hiveship (která už byla jednou z posledních) směrem na satelit, aby ho při 
sebevražedném manévru zničili. Pozemské BC 304 se zatím boje neúčastnily, obě které na 
bojišti byly (Oddysey a Daedalos) zatím zůstávaly zamaskované (Oddysey nebyla maskovaná 
díky ZPM, které neměla, ale tok´erským maskováním goa´uldské konstrukce). Lidé nechtěli, 
aby wraithové zjistili, že za tímto útokem stojí Země, ale aby si mysleli, že je to dílo Ori – 
proto ani nezapojili do boje lodě spojenců (Cestovatelů).  
Z antického satelitu najednou vyšel smrtonosný energetický paprsek, který projel blížící se 
Hive jako nůž máslem, Hive se rozpadla na dva kusy a explodovala. Cesta paprsku ale 
zdaleka ještě nekončila, paprsek letěl napříč bojištěm a cestou roztrhl ještě jeden z wraitských 
křižníků a svojí cestu - k překvapení McKaye, který byl autorem onoho výstřelu – zakončil 
nárazem do štítu jedné z orijských lodí. Naštěstí se jednalo o loď, jejíž štíty nebyly bojem 
prakticky poznaménány a paprsek byl již notně oslabený, ale přesto jeho síla stačila k tomu, 
aby orijskému křižníku vyřadil štíty a ještě poškodil trup. Konstrukce lodi sice zůstala 
nepoškozena, ale z několika sekcí začala unikat atmosféra a křižník přestal střílet a potýkal se 
s výpadky energie. 
„Tak tohle mě bude stát prémie“ prolétlo McKayovi hlavou. Za tento svůj kousek si Rodney 
vysloužil káravé pohledy všech přítomných a několik jízlivých poznámek od Johna a 
Rononovo nevěřícné zakroucení hlavou.  
Okolní orijské křižníky naštěstí zareagovaly rychlostí blesku a „obestoupily“ poškozeného 
druha, aby ho tak mohly chránit před případným nebezpěčím. 
Nicméně boj se rychle blížil ke svému konci, právě vybuchly dvě poslední Hiveship a z 
posledních 18 wraithských křižníků bylo schopných letu jen 14, tyto křižníky si už jasně 
uvědomovaly, že tenhle boj prohrály na plné čáře a snažily se z bojiště uniknout na plný 
výkon podsvětelných motorů v naději, že se dostanou dost daleko, aby mohli vstoupit do 
hyperprostoru. K jejich smůle pozemská flotila čítala dostatečný počet lodí k tomu, aby je 
mohli všechny dostihnout a bez problému zlikvidovat. 
Konečný výsledek bitvy byl pro wraithy naprosto katastrofální a zároveň znamenal drtivé 
vítězství Země. Wraithové přišli o celou flotilu bezezbytku, všech 36 Hive a 68 křižníků bylo 
zničeno, zároveň přišli o mocný antický satelit, který padl do rukou nepřítele. Lidské ztráty 
byli nižší než se očekávalo, orijské křižníky až na ten poškozený McKayem vyvázly bez 
úhony, hůře na tom byli goa´uldské lodě. Jeden Hatak a 3 Al´keshe byli zničeny, když se 
nestihly včas vzdálit od jedné z vybuchujích Hive, další dva Hataky byli vážně poškozené s 
četnými trhlinami v trupu a nebylo jasné, jestli budou vůbec opravitelné. Většina Al´keshů a 
Hataků utrpěla drobnější poškození, která naštěstí nebyla vážného charakteru. 
Dnešní den bude v Pegasu navždy pamatován jako den, kdy se rozhodujícím způsobem 
změnila rovnováha sil mezi wraithy a lidmi. Od tohoto dne se z lovce stala kořist. 
 
TO BE CONTINUED... 
 
 



Stargate : Ark of Truth – Kapitola 22 
Galaxie Pegasus, okolí superbrány 
McKay na antickém satelitu spitoval svědomí a přemýšlel, jak vysvětlí, že trefil jednu z 
vlastních lodí. V tom mu na jedné z ovládacích konzol zablikalo výstražné světlo. 
„Co to je?“ zeptal se John. 
„Satelit zachytil několik wraithských známek života“, odpověděl okamžite Rodney. 
„Kde?“ zeptal se Ronon nadšeně a pohrával si přitom se svojí pistolkou. 
„Ve volném vesmíru, vypadáto, že se několika wraithům podařilo uniknout v nějakém typu 
záchranných modulů a teť směřují setrvačností směrem z bitvy.“ Informoval ostatní Rodney. 
„Pošli zprávu naším lodím, ať se o ně postarají“, rozhodl John. 
„Nebylo by lepší je zajmout a získat od nich nějaké informace?“ položila praktickou otázku 
Teyla. „V záchranných modulech budou pravděpodobně velitelé zničené flotily, mohli 
bychom od nich získat důležité informace o zbytku wraitských sil v galaxii.“ 
„To není špatný nápad,“ připustil nakonec John, „i když si nejsem jistej tím, že nám něco 
řeknou.“ 
„To už nechte na mě,“ prohodil s úšklebkem Dex, který zažíval neskrývanou radost z toho, že 
konečně ty wraitské bestie, které ho sedm let lovily pro zábavu, dokázal někdo srazit na 
kolena. 
„To nebude třeba,“ řekl rozzářeně Rodney, který právě dostal nápad, „Tok´rové mají zařízení, 
které nám umožní získat potřebné informace i bez wraithské spolupráce.“ 
„A bude fungovat i na wraithy?“ zeptal se John. 
„Uvidíme“, řekl s úsměvem McKay, který byl šťastný, že si oběvením wraithů trochu spravil 
reputaci po tom jeho nešťastném výstřelu a začal posílat informace lodím taurijské flotily, aby 
vyzvedli zajatce plující vesmírem. 
 
Po bitvě se pozemská flotila rozdělila na několik částí. Oddysey, dva orijské křižníky a 
většina goa´uldských lodí se vrátily superbránou do Mléčné dráhy, nebylo to z toho důvodu, 
aby zajistili bezpečnost Země. Ta byla dostatečně chráněná nejen systémem satelitů, ale nově 
i plně provozu schopnou antickou základnou, která byla doplněna asuranskými drony, kterých 
bylo víc než dost. Lodě se vraceli k Zemi kvůli plánovanému odtajnění hvězdné brány 
veřejnosti. Nyní, když byli zlikvidováni všichni velcí nepřátelé, tedy až na několik posledních 
převorů v Pegasu a wraithy, kteří ovšem již zdaleka nepředstavovali pro mocnou taurijskou 
flotilu takové nebezpečí jako v minulosti, kdy Země disponovala pouze dvěmi nebo třemi 
bitevníky, tak se IOA a vlády zapojené do programu Hvězdné brány rozhodli, že je na čase, 
aby byly získané technologie použity pro zlepšení života na planetě Zemi. 
Daedalos a čtveřice orijských křižníků zůstaly u superbrány pro případ, že by se tu oběvili 
wraithové a chtěli dobýt superbránu opět do svých rukou. Zbytek flotily, včetně dvou 
poškozenýh Hataků (jejichž hyperpohon byl nyní na úrovni cestovatelských skořápek), které 
měly být podrobeny opravě, se odebraly na Asuras, odkud měla taurijská flotila vést své 
tažení proti posledním převorů a hlavně proti wraithům, kteří byli díky posledním událostem 
degradováni z lovce na kořist. Plán Země byl prostý: očistit galaxii Pegasa jednou provždy od 
život sajích stvoření. 
 
Galaxie Pegasus, planeta Asuras 
Na planetě byly krom antické Aurory zakotveny všechny lodě Cestovatelů, které procházely 
nezbytnými opravami a rekonstrukcí. Většinu opravitelských pracích si zajišťovali 
Cestovatelé samy. McKayem poškozený orijský křižníka také procházel nezbytnými 
opravami, dva těžce poškozené Hataky byly zatím ponechány stranou, protože hlavním cílem 
bylo uvedení do provozu mocnějších asuranských Auror. Materiálu bylo více než dost, 



ukázolo se, že asurané nashromáždili ohromné množství stavebního materiálu, který by stačil 
k výstavbě více než stovky lodí. Lidstí vědci byli zatím schopni zjistit, že asuranské město 
(spíše „městský kontinent“) disponuje snad všemi výdobytky antické civilizace, kterých 
Antikové kdy dosáhli.  
Byl to doktor Radek Zelenka, který oběvil výrobnu dronů a nejen že přišel na to, jak ji uvést 
do provozu, ale také vymyslel jak vyrábět drony alternativně, tedy pomocí asgardského 
zhmotňovače. Stačilo znát detailní postup výroby a přesné složení dronu a nebyl problém 
vyrobit dron v podstatě z čehokoliv. Když se o Zelenkových úspěších dozvěděl McKay, 
málem pukl závistí. Naštěstí oběvil Asuranskou verzi disruptoru, kterou se vydal s velikým 
zaujetím studovat, protože prostě potřeboval toho spropadeného Zelenku s něčím trumfnout. 
Jediné co se vědcům ještě nepodařilo nalézt, byla výrobna ZPM. 
Planetu v tuto chvíli hlídalo pouze 5 orijských lodí, protože 3 křižníky se vydali do galaxie 
zlikvidovat poslední z převorů Ori v Pegasu a známém vesmíru vůbec. Dva z oněch pěti 
křižníků spolu s cestovatelskou Aurorou se chystaly na misi, při které měli zaútočit na 
wraithské základny ve volném vesmíru. Zanedlouho zůstali na orbitě planety pouze 4 lodě – 
Konfucius a 3 orijské. 
Ze Země na Asuras proudili zástupy lidí, hlavně vědecký a vojenský personál, ale také 
zástupci různých Zemí a IOA, včetně Edwarda Johnsonna, který se měl zúčastnit plánovaného 
předvýslechu zadržených wraithů, kterých přežilo nakonec jen sedm. Opravdový výslech měl 
začít, až po příchodu Tok´rů s jejich zařízením, protože stejně nikdo nepředpokládal, že by 
jim wraithové byli ochotni sdělit nějaké informace dobrovolně. 
 
Galaxie Pegasus, volný vesmírný prostor 
Z hyperprostoru nedaleko wraithské vesmírné základny se vynořila trojice lodí, která se ihned 
vydala na plný výkon podsvětelných motorů směrem k wraithské základně na které bylo 
ukotveno 7 křižníků a vedle které se ještě vznášely 2 Hive, základna samotná byla 
dizajnovaná jako každé jiné wraithské zařízení, a byla několikanásobně větší velikosti než 
Hive a působila opravdu majestátně. Podle informací od Cestovatelů základna sloužila jako 
líheň wraithských vojáků. 
Wraithové evidentně nikoho nečekali a jejich reakce na příchod dvou orijských křižníků a 
jedné Aurory byla opravdu pomalá, než stačili zahájit palbu z lodí, tak Aurora svými drony 
zničila jednu z Hive a orijské křižníky zničili každý po dvou křižnících ještě předtím, než se 
stihli vůbec odpoutat od základny. Druhá Hive se vydala na plný výkon proti trojicí utočníků 
s úmyslem narazit v plné rychloti do nepřátelských lodí a obětovat se tak v naději, že 
protivníci budou zničeni, nebo alespoň vážně poškozeni. Jenomže stačili dva zásahy z 
orijských lodí a Hive vypadla energie na celé lodi a čekala už jen na ránu z milosti. Zbylé tři 
křižníky když viděli, že proti útočníkům nemají šanci, rozhodli se pro ústup do hyperprostoru, 
v tom jim však zabránili vypálené drony z Aurory, které jim zasáhli motory a nechali je volně 
viset ve vesmíru. 
„Jumper 1 hlásí, že balíček byl doručen,“ ozvalo se na palubě křižníku Tauri 1. Ellis 
spokojeně pokýval hlavou, a když se mu dostalo stejného potvrzení i od Jumperu 2, dal pokyn 
z ústupu do bezpečné vzdálenosti od základny, která už také střílela po útočnících, ale v 
podstatě bez výsledku.  
Když byly všechny lodě Spojenců - jak se nově lidé s Cestovateli nazývaly - v bezpečné 
vzdálenosti od základny, dal Ellis pokyn k odpálení oněch „balíčků“ kterými byly 
samozřejmě dvě jaderné bomby, které ve stejném okamžiku explodovali oslňujícím 
výbuchem a nejen, že zlikvidovali celou wraithskou základnu, ale její výbuch vypařil i 4 
poškozené wraitské lodě, které byli zbaveny možnosti dostat se před výbuchem do bezpečí. 
Poté se trojice lodí vydala na další souřadnice ve volném vesmíru, kam měly dorazit za pouhé 
dvě hodiny letu hyperprostorem. 



 
Galaxie Pegasus, planeta Asuras, věznice 
Ronon, Sheppard, zástupce IOA Edward Johnsonn a několik po zuby ozbrojených mariňáků 
se právě chystalo vyslechnout sedm zadržených wraithů, kteří jako jediní přežili bitvu u 
superbrány. 
Jeden z wraithů zachrčel, přistoupil až k mřížím a podíval se Sheppardovi přímo do očí a 
pronesl: „Mělo mě napadnout, že ve zničení mé flotily budeš mít prsty, Shepparde.“ 
„A nejen ve zničení tvé flotily Todde,“ odpověděl s úsměvem Sheppard, „zničíme všechny 
wraithy v galaxii a ty nám v tom pomůžeš.“ Řekl sebejistě John a Ronon vedle něho se jen 
pobaveně a trochu krvelačně křenil. 
„Neexistuje způsob, kterým byste mě mohli donutit podílet se na takovém plánu.“ Odpověděl 
Todd, který byl po zničení celé jeho flotily stále ještě rozmrzelý a znovu zachrčel.  
„Kolik máte v Pegasu lodí a kde se nacházejí vaše výzkumná zařízení?“ zeptal se až 
arogantním a opovržlivým hlasem Johnosonn, že to trochu překvapilo i Johna. Todd se 
chystal otázku toho skřeta v obleku ignorovat, ale v tom ucítil něco zvláštního, co vycházelo 
přímo z toho panáka v obleku. 
„Kdo je to?“ zeptal se Todd v klidu Shepparda, jako by to byl on, kdo tady pokládá otázky a 
přitom stále pozoroval toho člověka, jehož výraz se změnil v mírně vystrašenou grimasu. 
Todd se mu totiž pomalu dostával do hlavy díky svým telepatickým schopnostem. John když 
si uvědomil co se děje, dal pokyn k otevření cely a Ronon vystřelil na Todda jeden 
omračovací výstřel, který se okamžitě sesunul v křečích k zemi. V tu chvíli však tři z 
nejbližších wraithů bleskurychle vyskočili a vrhli se na Johna s Rononem. Ronon stihl 
jednoho omráčit svou zbraní, ale druhý ho povalil na zem před celou. John dopadl o poznání 
hůře. Wraith, který na něho zaútočil ho uhodil takovou silou, že John odletěl až ke stěně a při 
nárazu ztratil vědomí. 
V tu chvíli však zasáhli přítomní mariňáci. Wraitha, který zbavil Shepparda vědomí provrtali 
kulkami jako cedník a stejně dopadli i tři další wraithové, kteří se už také řítili z cely ven. 
Ronon bojoval s posledním wraithem holýma rukama a mariňáci měli možnost sledovat 
úžasné představení. Wraith byl v plné síle, ale na Ronona přeci jenom nestačil. Ronon 
uštědřoval wraithovy jednu ránu za druhou a wraith už byl bez sebe zuřivostí, protože na své 
bývalé Hive patřil mezi nejlepší bojovníky, ale tenhle člověk který proti němu stál, si z něho 
doslova dělal legraci. Ano, Ronon se celým soubojem neskutečně bavil, už mohl wraitha zabít 
několikrát, ale to by se připravil o potěšení ze souboje. Nakonec Ronon wraithovy při jednom 
z jeho zoufalých útoků chytil ruku, zlomil mu jí v lokti a mrštíl jím silně o stěnu, vytasil nůž z 
opasku, přiložil mu ho pod krk a udýchaným hlasem řekl: „Máš štěstí, že tě prozatím 
potřebujem živýho,“ poté s ním mrštil spátky do cely, kde wraith zůstal vzteky bez sebe ležet 
supět bolestí. 
Výslech tedy nedopadl moc dobře, ze sedmi wraithů přežili jen tři a lidé nezískali žádné 
informace a John skončil s lehkým otřesem mozku a pohmožděnými zády na ošetřovně. Todd, 
který se z bezvědomí probral velice bzry však již věděl, že s oním člověkem v obleku není 
cosi v pořádku. Todd vycítil, že něco skrývá a to nejen před ním, ale i před ostatními lidmi. 
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